
مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان کرمان:

کسب رتبه اول به وسیله مرکز مدیریت 
 راه های کرمان در کشور

2

ان
کرم

ی 
ردا

س: ف
عک

گره کور یک تقاطع
شورای شهر کرمان در جلسه ای آنلاین موضوع تقاطع شرف آباد را با کارشناسان بررسی کرد

استعفای ۶۱ مدیر آموزش و 
 پرورش به دلیل تعارض منافع

زاهدی مدعی شد؛
قراردادهای تحقیقاتی به مراکز 

خارج از کشور می رود

 سال گذشته محقق شد؛

رفع بیکاری بیش از ۵۰ هزار نفر 
در کرمان
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۳۰ هزار متقاضی 
نهضت ملی مسکن 

در کرمان تعیین 
 تکلیف شدند

ثبت نام واگذاری 
مسکن به خانواده های 

دارای سه فرزند
  آغاز شد

مدیــرکل راه و 
شهرسازی استان 

کرمان گفت: تاکنون بالغ بر ۳۰ هزار نفر از 
متقاضیان طرح نهضت ملی مسکن در این 
استان با اختصاص زمین تعیین تکلیف و 

ساماندهی شده اند.
علــی حاجی زاده در حاشــیه نشســت 
مشترک هیات مدیره انجمن انبوه سازان 
کرمان افزود:رونق بخشــیدن به ساخت 
مسکن در اســتان کرمان از اهداف عالی 

دولت به ویژه این اداره کل است.

سرپرســت اداره کار،تعاون و رفاه اجتماعی استان 
کرمان با اشاره به اینکه سال گذشته رفع بیکاری بیش 

از ۵۰ هزار نفر در کرمان محقق شده است گفت: در سال گذشته ۴۳ میلیارد 
تومان تسهیلات روستایی در استان پرداخت شد که زمینه اشتغال ۴۷۳ نفر 
فراهم کردند لذا استان همه سهمیه تسهیلات این بخش را دریافت ضمن آنکه 

از تسهیلات شناور نیز استفاده کردیم. 
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سرنوشت میوه های تنظیم بازار شب عید چه شد؟سرنوشت میوه های تنظیم بازار شب عید چه شد؟

۳ ۳

معاون حقوقـی و امور مجلـس آمـوزش و پرورش 
از اسـتعفای ۶۱ مدیـر آمـوزش و پـرورش به دلیل 

تعارض منافع خبـر داد. به گـزارش خبرنگار اجتماعی خبرگزاری تسـنیم؛ 
یوسـف نوری در آیین انعقاد و مبادله تفاهم نامه همـکاری وزارت آموزش و 
پرورش با جهاد دانشـگاهی )مدیریت تعارض منافع در آمـوزش و پرورش( 
اظهـار کـرد: یکـی از شـعارهای اساسـی دولـت، شـفافیت عدالت و فسـاد 
سـتیزی اسـت. عدالت این اسـت که منافذ تعارض منافـع را ببندیم، وقتی 
این منافذ بسـته شـوند، عدالت را در اسـتفاده از امتیازات خواهیم داشـت.

عضو کمیسیون آموزش مجلس گفت: شرکت های 
بزرگ صنعتی و معدنی کشور قراردادهای تحقیقاتی 

خود را به مراکز تحقیقاتی خارج از کشور می دهند در حالی که ظرفیت خوبی در 
داخل کشور وجود دارد.  محمدمهدی زاهدی در شورای راهبردی فناوری تولید 
دانش بنیان استان کرمان با اشاره به نامگذاری سال ۱۴۰۱ از سوی رهبر معظم 
انقلاب، اظهار داشت: باید بخش خصوصی را برای تحقق شعار سال پای کار آورد 

و اعلام آمادگی هم شده است.

صفحه۳ را 
بخوانید صفحه 2 را 

بخوانید

ابهام در نحوه خرید ابهام در نحوه خرید 
میوه های شب عیدمیوه های شب عید

محدودیت سنی برای اعزام 
به حج ۶۵ سال است

دو فرصت برای شکستن حکم 
قصاص یک محیط بان

قاسمی پور: بی توجهی کردن به مردم 
نتیجه خوبی برای مسئولین ندارد ناشران خارجی به ناشران و آژانس های ادبی ایران 

به چشم سارق نگاه می کردند

فقط ۵۰ میلیارد تومان از مالیات خانه های خالی درآمد داشتیم

معاون حج و عمره مرکز پزشکی حج و زیارت جمعیت 
هلال احمر با تاکید بر این که هلال احمر آماده خدمت 
رسانی به زائرین حج است از ممنوعیت موقت اعزام افراد 

بالای ۶۵ سال به حج خبر داد.
به گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رسانی جمعیت هلال 
احمر؛ طاهر درودی در خصوص شرایط و ضوابط حج 
۱۴۰۱ گفت:  در سال های گذشته برگزاری مناسک 
حج به واسطه شیوع کرونا با خلل مواجه و عملا امکان 
اعزام زائرین به حج ممکن نبود و صرفا اتباع کشور 
عربستان و افراد مقیم در این کشور در مراسم حج 

حاضر شدند.
وی افزود: پس از دو سال، هفته گذشته بود که دولت 
عربستان سعودی عنوان کرد که با ظرفیت حدود یک 
میلیون نفر مراسم حج امسال را برگزار خواهد کرد. باید 
توجه داشت که اعلام دولت عربستان نسبت به سال 
های گذشته بسیار دیرهنگام بود به شکلی که در سنوات 
گذشته در چنین برهه ای از زمان، تمام امور حجاج انجام 

شده و همگی آماده اعزام بودند.
این مقام مسئول در جمعیت هلال احمر خاطرنشان 
کرد: اعلام دیرهنگام عربستان سعودی در راستای 
برگزاری مراسم حج، ممکن است مشکلاتی را در 
اقامت، تعیین هتل ها و حتی پروازها ایجاد کند و این 
مشکلی است که تمامی کشورها با آن مواجه هستند 
اما بابی خواهد بود تا همچون سال های گذشته، مسیر 

برای برگزاری این فریضه الهی هموار شود.
درودی ادامه داد: جمعیت هلال احمر نیز تلاش می 
کند همچون سنوات گذشته انجام معاینات و ارزیابی 
سلامت زائرین را انجام و پس از اعزام نیز در شهرهای 
مکه و مدینه به زائرین خدمت رسانی خواهد کرد. در 
همین راستا و در هماهنگی با سازمان حج و زیارت 
آمادگی های اولیه بوجود آمده و هماهنگی جهت 
انتخاب پزشکان صورت گرفته و نهایتا تا ۱۰ روز دیگر 
اسامی پزشکان برای کاروان های حج اعلام خواهد شد.

در پی پذیرفته شدن درخواست اعاده دادرسی 
پرونده برومند نجفی ، فرمانده یگان حفاظت 
محیط زیست گفت: با پذیرش اعاده دادرسی 
توسط دیوان عالی کشور، دو فرصت برای ما فراهم 
شده است. تا زمان صدور رای مجدد برای پرونده 

نیز اجرای حکم قصاص متوقف خواهد شد.
جمشید محبت خانی در گفت و گو با ایسناضمن 
تشریح آخرین وضعیت پرونده برومند نجفی 
خاطرنشان کرد: درخواست تجدید نظر ما در 
دادگاه کرمانشاه به نتیجه نرسید و به برومند نجفی 
به قصاص محکوم شد. احکام قصاص باید به تایید 
دیوان عالی کشور نیز برسند و زمانی که این حکم 
برای تایید به دیوان عالی کشور آمد، ما درخواست 
اعاده دادرسی را بر اساس مواد ۴۷۷ و ۴۷۴ قانون 

آیین دادرسی کیفری انجام دادیم.  

تحقیقات  و  آموزش  کمیسیون  عضو 
مجلس شورای اسلامی گفت: کشورمان 
هرچه دارد از مردمش است و پشت 
کردن و بی توجهی کردن به مردم باعث 
نارضایتی آنها شده و این نارضایتی ها 
نخواهد  مسئولین  برای  خوبی  نتیجه 

داشت.
شیوا قاسمی پور در گفت و گو با ایسنا، 
در رابطه با بیانات مقام معظم رهبری 
مبنی بر ویژگی مردمی بودن و مردمی 
ماندن مسئولان نظام اسلامی، بیان کرد: 
در شرایط فعلی که وضعیت مردم هم از 
نظر معیشتی و مشکلات اقتصادی و هم 
شرایطی که در کشور به واسطه تحریم 
ها حاکم می باشد شرایط سختی است، 
مسئولین باید در کنار مردم باشند که 
این حداقل کاری است که می توانند در 

شرایط فعلی انجام دهند.

وی با اشاره به اینکه رئیس جمهور نیز این 
واژه را به کار بردند و اعلام کردند که در 
کنار مردم هستند، گفت: بنابراین سایر 
مسئولین نیز باید همین شیوه را در نظر 
گرفته و الگوی خود قرار دهند، با توجه به 
اینکه رهبر معظم انقلاب نیز در این رابطه 

اظهار نظر کردند.
نماینده مردم مریوان در مجلس با بیان 
اینکه این کشور هرچه دارد از مردمش 
است، خاطرنشان کرد: پشت کردن و بی 
توجهی کردن به مردم باعث نارضایتی 
آنها می شود و این نارضایتی ها نتیجه 
خوبی برای مسئولین نخواهد داشت. 
مسئول برای اینکه وظیفه مسئولی خود 
را به خوبی انجام دهد باید به مردم کمک 
کند، چرا که نمی خواهد فقط جایگاه و 
پستی را اشغال کند، بنابراین باید در کنار 
مردم بوده و به مردم خدمت و کمک کند.

به گفته مدیر آژانــس ادبی پل، هرچند 
ناشــران در ایران از نظر قانونی ملزم به 
رعایت کپی رایــت نیســتند و این کار 
هزینه هایی برای آن هــا دارد، اما این کار 
موجــب اعتباردهی به ناشــر و خریدن 
آبروی نشر ایران از نظر حقوقی و قانونی 

می شود.
به گزارش خبرنگار کتاب ایرنا، براساس 
قطعنامه ای که در تاریخ ۱۵ نوامبر ۱۹۹۵ 
به تصویب رسید، روز ۲۳ آوریل هر سال 
به عنوان روز جهانــی کتاب و حق مؤلف 
 )world book and copyright day(
اعلام می شــود. جمهوری اسلامی ایران 
در سال ۱۳۸۰ به سازمان جهانی مالکیت 
معنوی وایپو )WIPO( پیوســته است، 
اما این عضویت به معنای پذیرش قانون 
کپی رایت نیســت. البته در ایران قوانین 
مختلفی برای حمایت از حقوق مولفان و 

صاحبان اثر وجود دارد.
در بیــن حقوقدانــان در تبیین اهمیت 
حق التالیــف و تعیین نــوع مالکیت آن 
اختلاف نظر وجود دارد. برخی حقوقدانان 

از آن به عنوان مالکیــت فکری، ذهنی و 
معنــوی، در برابر مالکیــت مادی تعبیر 
کرده اند و جمعی از آن به مالکیت ادبی، 
هنری و صنعتی و برخی آن را مربوط به 

مقوله حقوق کارگران می دانند.
قوانیــن مختلفی مانند قانــون حمایت 
از مولفان، مصنفــان و هنرمندان که در 
سال ۴۸ به تصویب رسیده است، از حقوق 
مولفان در ایران حمایت می کند، اما یکی 
از مسائل مهم، فقدان ارتباط این قوانین با 

قوانین جهانی است.
مجید جعفری اقدم، مدیر آژانس ادبی پل 
در گفت وگو با خبرنگار ایرنا با بیان اینکه 
قوانین در ایران حق مولفان و صاحبان اثر 
را تامین می کند، گفت: هنوز در رعایت 
کپی رایت نویسندگان و ناشران خارجی 
نواقصی در ایــران وجــود دارد. تنها در 
صورتی کتابی که در ایران ترجمه و تکثیر 
می شود از چتر حقوقی برخوردار است، 
که همزمــان با دیگر کشــورها در ایران 
منتشر شود. اگر چه ناشران ایرانی به دلیل 
اخلاقی و حرفه ای نمی توانند بدون مذاکره 

و رعایت کپی رایت آثار دیگر کشورها را 
ترجمه و منتشر کنند، اما به دلایل قانونی 

می توانند، این کار را بکنند.
او درباره آسیب هایی که چاپ کتاب بدون 
رعایت کپی رایت بر بدنه نشــر و مولفان 
داخلی وارد می کند، توضیح داد: نخستین 
آسیب این است که بخشــی از فرهنگ 
ایران بــا وارد کردن محتــوای خارجی 
از فرهنگ های مختلــف مانند فرهنگ 

اروپایی آســیب می بیند. زیــرا برخی از 
ناشران که برای جنبه تجاری فعالیت خود 
اهمیت بالایی قائل هستند، بدون توجه به 
وضعیت فرهنگی جامعه محتوای زیادی 
را ترجمه و وارد بازار کتاب می کنند. البته 
باید توجه داشت که این مساله یک طرفه 
نیست و برخی از ناشران با ترجمه و انتشار 
کتاب هــای با کیفیت منجــر به تقویت 

فرهنگ ایران می شوند.

مدیرکل دفتر طراحــی و تحلیل فرایندهای 
مالیاتی ســازمان امور مالیاتی گفت: تاکنون 
تنهــا کمتــر از ۵۰ میلیارد تومــان مالیات 
 از خانه هــای خالــی وصول شــده اســت.
مدیرکل دفتر طراحــی و تحلیل فرایندهای 
مالیاتی ســازمان امور مالیاتی با اشاره به این 
که مالیاتی که تا کنون وصول شده نسبت به 
آن چه شناسایی شده بود ناچیز است اظهار 
داشت: کل مالیاتی که در بودجه پیش بینی 
شده بود ۲ هزار میلیارد بود در حالی که برآورد 
 ما حــدود ۴ هزار میلیارد تومان بوده اســت.

جهانگیــر رحیمی اظهــار کــرد: در قانون 
بودجه سال گذشته، ســازمان امور مالیاتی 
مکلف شــد تــا پایــان ۹ ماهه اول ســال 
۱۴۰۰، مالیــات خانه های خالــی را وصول 
 کنــد، اما ضوابــط اجرایی آن وجــود ندارد.
وی با بیان ایــن که وزارت راه و شهرســازی 
مسئول شناسایی واحدهای مسکونی خالی 
اســت اظهار داشــت: آمار نهایی واحدهای 
مسکونی خالی شناسایی شــده مربوط به ۹ 

ماهه اول سال ۱۴۰۰ است که نزدیک به ۵۷۰ 
 هزار واحد مسکونی خالی شناسایی شده است.

مدیرکل دفتر طراحــی و تحلیل فرایندهای 
مالیاتی سازمان امور مالیاتی گفت: برای مالکان 
این واحدهای مســکونی پیامک ارسال شد 
که از ایــن تعداد نزدیک بــه ۴۸۸ هزار واحد 
در شــهرهای بالای ۱ ۰۰ هزار نفر جمعیت 
 مالیاتشان محاسبه و به آن ها اعلام شده است.
وی افزود: تکلیف قانون بودجه ســال ۱۴۰۰ 
برای مالیات خانه های خالی به صورت کامل 
اجرا نشده و اکنون زمان این است که وزارت 
راه و شهرســازی اطلاعات کامل این خانه ها 
را در اختیار سازمان امور مالیاتی قرار دهد تا 
 سازمان نسبت به صدور برگ مطالبه اقدام کند.
به گفته رحیمی مالکانی که مالیات خانه های 
خالــی خــود را پرداخت نکنند مشــمول 
 جریمه مالیات واحدهای خالی خواهند شد.
بر اساس قانون مالیات خانه های خالی مصوب 
آذر ماه سال گذشــته، اگر واحد مسکونی در 
شــهرهای بالای ۱۰۰ هزار نفر بیش از ۱۲۰ 

روز خالی از ســکنه باشد، مشــمول مالیات 
می شود و به ازای هر ماه بیش از زمان مذکور، 
ماهانه مشــمول مالیاتی بر مبنای مالیات بر 
درآمد اجاره به شرح ضرایب سال اول معادل 
۶ برابــر مالیــات متعلقه، ســال دوم معادل 
۱۲ برابر مالیات متعلقه و ســال سوم به بعد 
 معادل ۱۸ برابر مالیات متعلقه خواهد شــد.
وظیفه شناســایی خانه های خالی از طریق 

سامانه املاک و اســکان بر عهده وزارت راه و 
شهرسازی گذاشته شده است که این وزارتخانه 
با راه اندازی سامانه املاک و اسکان نسبت به 
ثبت اطلاعات سکونتی افراد اقدام کند. کسانی 
که در مهلت تعیین شــده نتوانند اطلاعات 
ملک خود را ثبت کنند، از ســوی وزارت راه و 
شهرسازی به عنوان خاله خالی به سازمان امور 

مالیاتی معرفی شود.
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

تومــان  ۵۰۰ قیمــت  صفحــه            ۸            ۱۴۰۱ مــاه   اردیبهشــت   ۰۶ سه شــنبه        ۱۲۱۷ پیاپــی  شــماره  پنجــم          ســال 

مجتمع صنایع لاستیک سیرجان

آگهی مزایده
شرکت لاستیک سیرجان

مجتمع لاستیک صنایع سیرجان در نظر دارد 
مقدار ۱۲۰ تن مفتول ۵ونیم ومقدار ۵۰تن فنر ۳درجه ۲ 

را از طریق مزایده به فروش برساند.
و  بازدیـد  جهـت  تواننـد  مـی  مزایـده  در  متقاضیـان شـرکت  لـذا 
دریافـت اسـناد مزایـده به آدرس: سـیرجان، بلوار شـهید عباسـپور، 
شـرکت صنعتـی شـماره یـک، خیابـان اشـتغال، مجتمـع صنایـع 
لاسـتیک سـیرجان مراجعه نموده و یا جهت کسـب اطلاعات بیشـتر 
با شـماره تلفـن هـای: 4۲۳۰۰۰۲۲-۰۳4 و ۰9۱77977۱7۵ تماس 

نمایند. حاصـل 

در نشست بررسی احداث تقاطع غیرهمسطح شرف آباد 
که با حضور کارشناسان ترافیک و شهرسازی و اعضای 
شورای شهر برگزار شد، مباحث مختلفی از جمله حفظ 
غ قرمز و اصلاح هندسی تقاطع، بستن تقاطع  چرا
شرف آباد و حذف چراغ قرمز، اصلاح هندسی و احداث 

دوربرگردان و تقاطع غیرهمسطح مطرح شد.
 در نهایت اما تصمیم نهایی با رای گیری اعضا به نشست 

فوق العاده دیگری موکول شد.
ه  نشگا ز و استاد دا فضلی شهرسا نشست را کوروش ا
شروع کرد. افضلی با اشاره به اینکه احداث این تقاطع 

به لحاظ شهرسازی مشکلات زیادی دارد گفت:»اگر 
ینجا  رتباطی گسترده را در نظر بگیریم ا یک شبکه ا
گر آسیب هایی که بدنه  ما ا هد، ا غیرهمسطح می خوا
رد می شود را در نظر بگیریم می توان فکر  اطراف وا

بیشتری کرد.«
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قراردادهای تحقیقاتی به مراکز خارج 
از کشور می رود

 عضو کمیســیون آموزش مجلس گفت: شرکت های بزرگ 
صنعتی و معدنی کشــور قراردادهای تحقیقاتی خود را به 
مراکــز تحقیقاتی خارج از کشــور می دهنــد در حالی که 

ظرفیت خوبی در داخل کشور وجود دارد.
 محمدمهدی زاهدی در شــورای راهبردی فناوری تولید 
دانش بنیان اســتان کرمان با اشــاره به نامگذاری ســال 
۱۴۰۱ از ســوی رهبر معظم انقلاب، اظهار داشــت: باید 
بخش خصوصی را برای تحقق شــعار سال پای کار آورد و 

اعلام آمادگی هم شده است.
او با بیان اینکه در انجام کارها هر چه خود مردم مشارکت 
داده شــوند، قطعاً نتایج بهتــری خواهیــم گرفت گفت: 
شرکت های دانش بنیان اســتان در حوزه گردشگری باید 

تشکیل و فعال شوند.
نماینده مردم کرمان و راور در مجلس شــورای اسلامی با 
اشــاره به اینکه اســتان کرمان ظرفیت های خیلی زیادی 
در حوزه گردشگری دارد که ناشــناخته مانده است افزود: 

آیین نامه طرح ارتقای دانشگاه ها درحال تغییر است.
او با بیان اینکه محور ارزیابی دانشگاه ها ماموریت محوری 
است ادامه داد: جهش تولید بر اساس اقتصاد دانش بنیان 
در دانشــگاه ها در اولویت کمیســیون آموزش و تحقیقات 

مجلس شورای اسلامی است.
زاهدی با اشــاره بــه اینکــه در واردات برخــی کالاها به 
کشور،این امکان وجود دارد که این کالاها در داخل کشور 

تولید شود بیان کرد: باید نیاز صنعت کشور احصا شود.
عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی 
افزود: متاسفانه شرکت های بزرگ صنعتی و معدنی کشور، 
قراردادهای تحقیقاتی خود را به مراکز تحقیقاتی خارج از 
کشور می دهند در حالی که ظرفیت خوبی در داخل کشور 

در این زمینه وجود دارد.

در نشسـت بررسـی احداث تقاطع غیرهمسطح 
شـرف آباد که بـا حضـور کارشناسـان ترافیک و 
شهرسـازی و اعضای شـورای شـهر برگزار شـد، 
مباحـث مختلفـی از جمله حفـظ چـراغ قرمز و 
اصلاح هندسـی تقاطع، بسـتن تقاطع شرف آباد 
و حـذف چراغ قرمـز، اصـلاح هندسـی و احداث 
دوربرگـردان و تقاطع غیرهمسـطح مطرح شـد.

 در نهایت امـا تصمیم نهایـی با رای گیـری اعضا 
به نشسـت فوق العـاده دیگری موکول شـد.

نشسـت را کـوروش افضلـی شهرسـاز و اسـتاد 
دانشـگاه شـروع کـرد. افضلی با اشـاره بـه اینکه 
احـداث ایـن تقاطـع بـه لحـاظ شهرسـازی 
مشـکلات زیـادی دارد گفت:»اگـر یـک شـبکه 
ارتباطـی گسـترده را در نظـر بگیریـم اینجـا 
غیرهمسـطح می خواهـد، امـا اگـر آسـیب هایی 
که بدنه اطـراف وارد می شـود را در نظـر بگیریم 

می تـوان فکـر بیشـتری کـرد.«
بـه  زاده عضـو شـورای شـهر کـه  امینـی 
نظـر می رسـد مخالـف احـداث ایـن تقاطـع 
غیرهمسطح است، سـوالی از کارشناسان مطرح 
کـرد: »سـوال این اسـت کـه ایـن تقاطع کـه در 
طرح جامع ترافیکی شـهر نیسـت و طـرح جامع 
آینـده هـم حـدودا دو سـال دیگـه بـه نتیجـه 
می رسـد، مگـر مبنـای تصمیم گیـری طـرح 

جامـع نیسـت؟«
حاشـیه شـهر همیشـه می خواهـد به 

شـهر متصل شـود
دکتر مریم فدایی شهرسـاز و اسـتاد دانشـگاه در 
خصـوص ایـن تقاطـع توضیـح داد: »اینکـه این 
سـه راه تبدیل بـه تقاطع شـده اسـت، موضوعی 
اسـت که همیشـه پیـش می آید. یعنی همیشـه 
حاشـیه شـهر می خواهـد بـه مرکـز شـهر وارد 
شـود و با کمک نهـاد قـدرت ایـن کار را می کند. 
ایـن تقاطـع ۸ جهـت حرکـت دارد و فقـط یک 
حرکتـش بـا اصـلاح هندسـی قابل حل نیسـت 
و آن هـم حرکـت از شـرف آباد بـه جهـاد اسـت. 
به نظـر شـما ورود شـرف آباد بـه جهاد درسـت 

اسـت؟«
او ادامه داد: »در شهرسـازی می گوییم به خودرو 
نباید خـوش بگـذرد در قدیم هم شـهرها دروازه 
داشـتند و نمی شـود از خـارج از شـهر ناگهـان 
خـودرو وارد خصوصی ترین خیابان شـهر شـود. 

بافـت محلـه ای انتهـای جهـاد بسـیار سـنتی 
اسـت و ایـن تقاطـع بـه خیابـان جهـاد آسـیب 

خواهـد زد.«
مریم فدایی گفت:» قبل از تقاطـع آزادی و پل ۹ 
دی همه راضـی بودند امـا بعد متوجه شـدند که 

چه اتفاقی افتاده اسـت.
مشـاور طـوری تحلیل کرده اسـت کـه طرحش 
قبول شـود. در این طرح بررسـی های مـورد نیاز 
انجـام نشـده اسـت. چـه دلیلـی دارد کسـی که 
ماشـین شـخصی دارد بـا بودجـه دولتـی بهش 

خـوش بگـذرد؟«
با غیرهمسطح سـازی مشـکل ترافیک 

حل نمی شـود
دکتـر ندیمـی کارشـناس ترافیـک، هـم بـا نقد 
راهـکار ایجاد تقاطع غیرهم سـطح گفـت: »مگر 
بـا ایـن نـگاه کـه بـرای همـه مـوارد بن بسـت 
ترافیکـی، تقاطـع غیرهمسـطح بزنیم، مشـکل 
را در تهران حـل کردیـم؟ اتوبان صـدر دو طبقه 
شـد، حالا سـه طبقـه هـم بشـود، مگر مشـکل 

حـل می شـود؟«
ندیمـی ادامـه داد: »همیشـه می شـنویم کـه 
شـهرداری دچـار مشـکل مالـی اسـت. آیـا 
شـهروندان می تواننـد راحـت بـه اتوبـوس 
دسترسـی پیدا کننـد؟ الان دانشـگاه باز شـده و 
دانشجو به شـدت در حمل و نقل مشـکل دارند.
به شـکل موضعی شـاید طـرح جامـع بگوید این 
تقاطع نیاز به غیرهمسـطح دارد، اما اولویت باید 
مشـخص باشـد. حتی اگر بحث مالـی هم مطرح 
نباشـد و بـا تهاتـر زمیـن حـل شـود، باز هـم به 
عنوان شـهروند برایمان سـوال ایجاد می شـود.«
هرچه بـا ماشـین مخالف باشـیم بازهم 

باید رینگ شـهر آزاد شـود
دکتـر رامین ارجمند عضو شـورای شـهر سـابق 
و شهرسـاز، نفر بعدی بود که در جلسـه صحبت 
کرد. او نگاهی تاریخی به موضوع داشـت و گفت: 
»دوسـتان در مورد زمان حـال صحبت می کنند 

و من بایـد تاریخچه ای را توضیـح دهم. «
ارجمند ادامه داد: »بحث آزادسـازی رینگ شهر 
کرمـان در تمـام آیین نامه هـا هرچقـدر کـه بـا 

ماشـین مخالف باشـیم باید انجام شـود.
او افـزود: در ابتـدای داسـتان شـهرداری یـک 
تقاطع همسـطح را ارائه کـرد که بـا دوربرگردان 
انجـام می شـد. بعد بـه ایـن نتیجه رسـیدیم که 
مشـاور بگیریم و بعد مشـاور گفـت دوربرگردان 

خیلـی بدتـر از وضـع موجود اسـت.«
ارجمند افـزود:» نقـد راحت اسـت امـا دادن راه 
حـل مهـم اسـت. اینکـه خانـم فدایـی می گوید 
تقاطـع را ببندیـم مـی توانیـم آزمایـش کنیـم. 
مـن فکـر می کنـم نارضایتـی زیـادی پیـش 
بیایـد .همانطور کـه تجربـه اش را نیـز داریم من 
خواهـش میکنم خیلـی آکادمیک فکـر نکنیم و 

بـه بحث هـای اجرایـی هـم اهمیـت دهیم.«
دکتر عسـکری کارشـناس ترافیک نیز بـا فدایی 
موافـق بـود. او گفـت:» بـا خانـم فدایـی موافـق 
هسـتم کـه تقاطـع را ببندیـم تـا هـم رینـگ 
آزاد شـود و هـم منتظـر مطالعـات طـرح جامع 

بمانیـم.«
نماینده شـرکت مشـاوره ی گارنو که مسـوولیت 
مطالعـات و مدلسـازی تقاطـع شـرف آبـاد را به 
عهـده داشـته اسـت در پاسـخ بـه ایـده بسـتن 
تقاطـع توضیـح داد»: در صـورت بسـتن تقاطع 
شـرف آباد ترافیـک بـه پـل کوثـر می ریـزد کـه 
اصلا منطقی نیسـت زیـرا ظرفیـت ترافیکی پل 

کوثـر جوابگو نیسـت.«
پـس از بررسـی نظـر مریـم فدایـی کـه بسـته 
شـدن تقاطع بود، حسـین چناریان بـه این نظر 
واکنش نشان داد گفت:»ما مسـئول زندگی روح 
روان مردم هسـتیم. ما هرچه بتوانیم مدت سـفر 
را کمتر و مطلـوب کنیم زندگی شـان را راحت تر 
کردیـم. اگـر بگوییم هـر چه به سـر مـردم بیاید 
به مـا ارتباطی ندارد کـه انصاف و علم نیسـت. ما 

باید بـه نیاز مـردم پاسـخ دهیم.«
محمـد امینـی زاده عضو دیگر شـورای شـهر در 
پاسـخ بـه چناریـان گفـت: »اینکـه می خواهیم 
نیازهـای مـردم را پاسـخ دهیـم شـکی نیسـت 
امـا اینکـه ایـن نیـاز را کارشناسـانه یـا عوامانـه 
پاسـخ دهیم مهـم اسـت. در طـرح تفصیلـی در 
۳ کیلومتـر ۳ تا پـل پیش بینی شـده اسـت این 

چـه طـور مطالعـه و طـرح تفصیلی اسـت؟«
محمدرضا کمسـاری سـخنگوی شـورای شـهر 
نیـز در ایـن خصـوص گفـت:» مـا می خواهیـم 
بـرای ۳۰۰ میلیـارد تومـان پـول مـردم تصمیم 
بگیریم و می تـوان گفت وگـو و جلسـات را تکرار 

کـرد.«
برای تصمیم گیـری تا تکمیـل مطالعات 

صبـر می کنیم
شـهردار کرمـان در پایان جلسـه بـا جمع بندی 
نظرات کارشناسـان و شـرکت مشـاور نظرش در 
خصوص احداث تقاطع غیرهمسـطح شـرف آباد 

را بیان کـرد. شـهردار کرمـان گفت:»اگر بر سـر 
تمام پروژه هـای بزرگ شـهر کرمـان این چنین 
جلسه ای گذاشـته می شد بسـیاری از مشکلات 

کم میشـد. «
شـعرباف بـا تاکیـد بـر اینکـه بسـیاری از دلایل 
سـاخت تقاطع غیرهمسـطح در کرمان مسـایل 
فنـی نبـوده اسـت، گفـت:» اینکـه یک پل سـاز 
خـوب کنـار دسـت شـهردار باشـد کـه تهاتـر 
می کنـد، کار را زود انجـام می دهـد باعـث 
می شـود کـه همـه وسوسـه شـوند و بـرای 
دکمه کـت بدوزیم.«شـهردار با اشـاره بـه اینکه 
مطالعـات شـرکت مشـاور ناقـص اسـت گفت:» 
گناهی به شـرکت مشـاوره گارنو وارد نیست، به 
گارنو گفته شـده اسـت که برای سـاخت تقاطع 
مطالعه انجـام دهـد. اما در این شـبیه سـازی ها 
مطالعـات اجتماعـی و مبـدا مقصد وجـود ندارد 
و کار مشـکلی هم نیسـت. مطالعـات اقتصادی و 

تملـک هـم بـرای ۲۴ آذر مشـخص نیسـت.«
او ادامـه داد: » ایـن مجموعـه کمربندی نیسـت 
و چـه بخواهیـم یـا نخواهیـم نقـش اجتماعـی 
در شـهر بـازی می کنـد. اینکـه در ایـن تقاطـع 
یـک پـارک وجـود دارد یعنی بایـد ایـن نقطه را 
اجتماعـی دید و جنسـش بـا آیین نامه شـریانی 

درجه یـک متفـاوت اسـت.«
شـهردار بـا اشـاره بـه وجـود راه هـای مختلف و 
عدم مطالعـه تمامی امکان ها افـزود:» اینکه الان 
مطرح می شـود ورود به جهـاد حذف شـود یا در 
سـطح مشـکل حل شـود مطالعـه و مدلسـازی 
نشـده اسـت. و الان چیزی کـه در دسـت داریم 
این اسـت که در طرح جامـع نیامـده و اطلاعات 
مـال سـال ۹۳ تـا ۹۵ اسـت و در بهتریـن حالت 
شبیه سـازی ها مربـوط بـه ایـن داده هاسـت. 
اولویت بنـدی هم نسـبت بـه تقاطع هـای دیگر 

ترافیکـی این شـهر انجام نشـده اسـت.«
شـعرباف در نهایـت گفت:»نظـر مـن این اسـت 
که ایـن میـزان داده بـرای سـاخت یـک تقاطع 
بـا ۳۰۰ میلیـارد تومـان پـول کفایـت نمی کند 
بهرحـال با این پول می شـود ناوگان اتوبوسـرانی 
کرمـان را نوسـازی کـرد و حداقـل تـا زمانی که 
مطمئـن نباشـیم کـه مطالعـات کامـل نیسـت 
تصمیم گیـری را بـه تکمیـل مطالعـات موکـول 

می کنیـم.«
در نهایـت رای گیـری نهایـی بـرای احـداث 
تقاطـع غیرهمسـطح شـرف آباد به سه شـنبه ۶ 

اردیبهشـت ماه موکـول شـد.

سرپرســت اداره کار،تعاون و رفــاه اجتماعی 
استان کرمان با اشاره به اینکه سال گذشته رفع 
بیکاری بیش از ۵۰ هــزار نفر در کرمان محقق 
شده است گفت: در ســال گذشته ۴۳ میلیارد 
تومان تسهیلات روســتایی در استان پرداخت 
شد که زمینه اشــتغال ۴۷۳ نفر فراهم کردند 
لذا استان همه سهمیه تســهیلات این بخش 
را دریافت ضمن آنکه از تســهیلات شناور نیز 

استفاده کردیم. 
مجتبی مصباح در جمع خبرنگاران به مناسبت 
هفته کار و کارگر به رفع فقر و فساد اداری اشاره 
کرد و گفت: فساد اداری در برخی دستگاه ها و 

بخش خصوصی همه مردم را رنج می دهد.
او به تعریف زیست بوم اشتغال پرداخت و اظهار 
کرد: طبق این زیست بوم شناسایی ظرفیت های 
موجود هر اســتان و براساس آن نسخه اشتغال 
هر منطقه نوشته شــود لذا در این راستا ۴۰۰ 

هزار کارآفرین در سطح کشــور شناسنامه دار 
شده ضمن آنکه موانع کسب و کار کارشناسی 

یافته است.
سرپرست اداره کار،تعاون و رفاه اجتماعی استان 
کرمان با تبیین اقدامــات وزارت کار، تعاون و  
رفاه اجتماعی در زمینــه بیمه تامین اجتماعی 
عنوان کرد: برای رفع فقر مطلق این وزارت خانه 
دستورالعملی برای ریشه کنی فقر مطلق تدوین 

کرده و این دستورالعمل در حال اجراست.
او بیان کرد: سامانه سوت زنی مردم می توانند 
تماس گرفته و فسادها و حقوق بگیران نجومی 

را گزارش کنند.
مصباح تغییر مدیران بی انگیزه و فاقد تخصص 
را از اولویت های کاری خود دانســت و در ادامه 
با اشــاره به نارضایتی های جامعــه کارگری و 
تجمعات آنها بیــان کرد: کارگروهــی در این 
اداره کل برای بررسی مسائل کارگری تشکیل 

شد تا قبل از اعتراض کارگران مشکلات آنها را 
رفع کند.

او اظهار کرد:طــرح طبقه بندی مشــاغل در 
راســتای عدالت کارگــری و پرداخت حقوق 

عادلانه در استان در حال اجراست.

سرپرست اداره کار،تعاون و رفاه اجتماعی استان 
کرمان تشــکلات کارگری را پل ارتباطی بین 
کارگری و دســتگاه های حاکمیتی دانســت و 
تصریح کرد:در سال گذشته تعهد اشتغال استان 
۴۱ هزار و ۵۵۷ نفر بود که اشــتغال ۵۰ هزار و 

۹۲۰ نفر رقم خورد.
مصباح با برشمردن جشــنواره ها و برنامه های 
فرهنگی که این اداره کل برگزار می شود در ادامه 
عنوان کرد: در هفته جاری خانه فرهنگ کار و 

خانه بهداشت کارگری افتتاح می شود.

 شورای شهر کرمان در جلسه ای آنلاین موضوع تقاطع شرف آباد را با کارشناسان بررسی کرد

گره کور یک تقاطع

سال گذشته محقق شد؛

رفع بیکاری بیش از ۵۰ هزار نفر در کرمان

گزارش
کوثر نمک شناس

 ۳۰ هزار متقاضی نهضت ملی 
مسکن در کرمان تعیین تکلیف 

شدند
مدیرکل راه و شهرسازی استان کرمان گفت: تاکنون بالغ بر ۳۰ 
هزار نفر از متقاضیان طرح نهضت ملی مســکن در این استان با 

اختصاص زمین تعیین تکلیف و ساماندهی شده اند.
علی حاجی زاده در حاشیه نشست مشترک هیات مدیره انجمن 
انبوه سازان کرمان افزود:رونق بخشــیدن به ساخت مسکن در 

استان کرمان از اهداف عالی دولت به ویژه این اداره کل است.
او اظهار داشت:طرح نهضت ملی مسکن به استناد قانون جهش 
تولید مســکن و مجموعه قوانین و مقررات جاری حوزه مسکن 
برای ســاخت و تامین چهار میلیون واحد مســکونی در کشور 

اجرایی شده است.
مدیرکل راه و شهرســازی کرمان گفت:این اســتان نیز احداث 
یکصد و هشت هزار واحد مســکونی را به تبعیت از برنامه های 
دولت و وزارت راه و شهرســازی در کشــور، برنامه ریزی کرده 

است.
او تصریح کرد:تاکنون بالغ بر ۱۸۰متقاضی در طرح نهضت ملی 
مسکن اســتان کرمان ثبت نام کرده اند که این افراد اکنون در 

مرحله پالایش و رسیدگی به درخواست قرار دارند.
ضـرورت همـکاری انبـوه سـازان در بازآفرینـی 

ی شـهر
حاجــی زاده اضافه کرد: انجمن انبوه ســازان اســتان کرمان با 
ظرفیت بــالا می تواند به عنــوان بازوی اجرایــی دولت و راه و 
شهرســازی در اجرای پروژه های نهضت ملی مسکن مشارکت 
کرده و در قالب طرح های مشارکتی و پروژه های ساخت با این 

اداره کل همکاری کند.
او ادامه داد:انبوه ســازان به عنوان یاری گر دولت و توســعه گر 
می توانند بــا اســتفاده از ظرفیت های قانونــی از جمله وجود 
زیرســاخت های آب،برق، گاز و معابر موجود، نسبت به احداث 
واحد مســکونی در بافت فرســوده در طــرح بازآفرینی بافت 
فرسوده و محلات ناکارآمد شهری و حاشیه نشینی اقدام کنند 
و به صورت بلوک بندی، واحدهای کوچک را ساماندهی و باعث 

رونق بافت فرسوده و محلات خالی شهری شوند.
مدیرکل راه و شهرســازی اســتان کرمان افزود:انبوه سازان به 
عنوان توسعه گران باید نسبت به انجام مسئولیت اجتماعی خود 
اقدام کنند و در این حوزه ها مشارکت داشته باشند زیرا همواره 

مردم هستند که شهرها را می سازند.
سـرمایه گذاری انبـوه سـازان در محـلات ناکارآمد 

شـهری و معافیت هـای مالیاتـی
او با اشاره به یک معضل در شهر کرمان گفت: مردم می گویند 
چرا متولیان نســبت به بازسازی و نوســازی محلات مرکزی 
شهر اقدام نکرده و برای توسعه به حاشیه ها رجوع می کنند؟

حاجی زاده یادآور شــد: دولت به عنوان متولی و سیاست گذار 
می تواند با استفاده از ظرفیت های قانونی یک تسهیل کننده 
باشد و با در اختیار گذاشتن تســهیلات، معافیت های مالیاتی 
در صدور پروانه های ساختمانی و اجرای طرح های ساماندهی 
و بازنگری طرح های جامع شــهری، مردم و بویژه سازندگان 
واحدهای مسکونی را به این حوزه ترغیب کند تا آنان در بافت 

فرسوده و محلات ناکارآمد شهری سرمایه گذاری کنند.
او عنوان کرد:نوســازان و ســرمایه گذاران مســکن از ظرفیت 
قانونی به وجود آمده می توانند نهایت استفاده را ببرند و حتی 
در صورت مشارکت در ســاخت پروژه های زیربنایی از جمله 
مدرسه، مراکز درمانی، ورزشی، هزینه احداث آنان در محلات 

فرسوده به عنوان هزینه مالیاتی قلمداد می شود.
مدیرکل راه و شهرســازی اســتان کرمان گفت: انبوه ساز با 
اجرای پروژه های یاد شــده،در محلات بافت فرسوده می تواند 
هزینه مالیاتی خود را بپردازد و وزارت اقتصاد و دارایی نیز آنها 

را به عنوان مالیات بر درآمد قلمداد می کند.
او تاکید کرد: اداره کل راه و شهرســازی اســتان کرمان دست 
همه سرمایه گذاران و انبوه سازان را در احداث واحد مسکونی 
و اســتفاده از بافت فرســوده و محلات ناکارآمد شــهری به 
گرمی می فشــارد زیرا همواره معتقدیم شهر را شهروندان آن 

می سازند.

در ارزیابی عملکرد سامانه های هوشمند حمل و نقل جاده ای 
کشور،مرکز مدیریت راه های اداره کل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای استان کرمان موفق شد رتبه اول کشوری را میان 
استان های سراسر کشور به خود اختصاص دهد. مدیرکل راهداری 
و حمل ونقل جاده ای استان کرمان با اعلام این خبر گفت:این 
ارزیابی شامل عملکرد مجموعه این اداره کل در مدیریت کلیه سامانه 
های هوشمند از جمله پروژه های تردد شماری، ثبت تخلفات عبور 
و مرور جاده ای، دوربین های نظارتی و تصویری بوده است. احسان 
عراقی زاده افزود:توزین در حال حرکت )WIM(، مدیریت ناوگان 
راهداری،پاسخگویی و رسیدگی به درخواست ها، و شکایات 
مردمی در سامانه ۱۴۱ اطلاعات راهها،ثبت سوانح و وقایع،تابلوهای 
ترافیک نما و تابلوهای پیام متغیر)VMS(،از دیگر آیتم های مورد 

ارزیابی حوزه مدیریت راههای استان بوده اند.
عراقی زاده تصریح کرد:مرکز مدیریت راههای این اداره کل با تعداد 
۱۴۹ سامانه ثبت تخلفات عبور و مرور در محورهای مواصلاتی 
استان حدود ۸۰ درصد محورهای شریانی استان را از نظر ترافیک 
عبوری تحت پوشش تصویری قرار میدهند و هرگونه تخلفات 
رانندگی را ثبت و ضبط می کنند.  او خاطرنشان کرد:تعداد ۱۴ 
تابلوی پیام نمای متغیر، ۱۰۴ دستگاه تردد شماره جاده ای، ۶ 
سامانه توزین درحال حرکت از دیگر سیستم های تحت اختیار مرکز 
مدیریت راههای استان کرمان هستند و کارشناسان بصورت شبانه 
روزی در مرکز مانیتورینگ مدیریت راهها حضور دارند و به صورت 
تصویری محورهای استان را رصد می کنند. علی عبداللهی معاون 
فنی و ساخت و توسعه راههای روستایی این اداره کل نیز با اشاره به 
وظایف مرکز مدیریت راهها گفت: شناسایی،رصد و مدیریت سریع تر 
وقایع جاده ای از جمله فعالیت های اساسی یک مرکز مدیریت راه 
تلقی می گردد بنابراین شناخت وقایع جاده ای با روش های مختلف 
از جمله مهمترین اقداماتی است که یک مرکز بایستی در مورد 
آن برنامه ریزی نماید. او اظهار داشت:سامانه های کنترل سرعت 
جاده ای با استفاده از فناوری روز دنیا سرعت تمام خودروهای 
عبوری از تمام عرض معبر با هر نوع پلاک را احصاء نموده و امکان 
ثبت خودکار تخلفات ناشی از سرعت لحظه ای و متوسط و در 
صورت نیاز عدم رعایت فاصله طولی را فراهم می کنند.  عبدالهی 
یادآور شد:کارشناسان این مرکز از طریق سامانه ۱۴۱ به صورت 
شبانه روزی پاسخگوی مشکلات هموطنان عزیزمان در خصوص 

مسائل مرتبط با راهها و حمل و نقل جاده ای هستند

رئیس مرکز انتقال خون شهرستان رفسنجان از 
افزایش ۳۰ درصدی اهدای خون در شهرستان 
رفسنجان در شبهای قدر نسبت به سال گذشته خبر 
داد. مهدی محمدحسینی در تشریح این خبر اظهار کرد: اهدای خون 
علاوه بر اینکه یک عمل پسندیده با اجر دنیوی و اخروی محسوب 
می شود فواید بسیار زیادی نیز برای سلامت افراد به همراه دارد و 
به نظر می رسد که اهدای خون فقط به نفع گیرندگان نیست بلکه 
اهدا کنندگان خون نیز از مزایای ناشی از کمک به دیگران بهره مند 
می گردند. او بیان کرد:اهدای خون مستمر در بازه های زمانی استاندارد 
می تواند علاوه بر به دست آوردن سلامتی از ابتلاء به بیماری های 
مختلف در بدن انسان جلوگیری کند و از مزایای اهدای خون می توان 
به سلامت قلب و عروق، کاهش خطر ابتلاء به بیماری، کاهش غلظت 
خون اشاره کرد.  او عنوان کرد:با توجه به نیازمندی مرکز انتقال خون 
رفسنجان به ذخایر خون به عنوان یک نیاز همیشگی و ذخیره سازی 
آن به اندازه کافی برای مواقع بحرانی،در شب های ماه رمضان ساعات 
فعالیت این مرکز افزایش یافت و در شبهای قدر نیز پذیرای مراجعان 
بود. رئیس مرکز انتقال خون شهرستان رفسنجان بیان کرد: برای 
جلوگیری از کاهش ذخایر خون، کاهش تعداد مراجعه کنندگان 
و همراهی در پویش نذر خون روزهای شنبه تا چهارشنبه از ساعت 
۸ الی ۱۳ و پنجشنبه ها از ساعت ۸ الی ۱۲ و در ماه مبارک رمضان 
عصرهای شنبه، دوشنبه و چهارشنبه از ساعت ۱۷ لغایت ۲۲ پذیرش 
اهداکنندگان صورت می گیرد تا افراد روزه دار پس از افطار امکان 
مراجعه به مراکز اهدای خون را داشته باشند. محمدحسینی با اشاره 
به مراجعات اهداکنندگان در شبهای قدر، توضیح داد:از هجدهم ماه 
مبارک رمضان تا شب بیست و سوم ماه مبارک، در مجموع ۴۵۰ نفر از 
شهروندان به مرکز انتقال خون رفسنجان مراجعه کردند که این تعداد 
۳۵۰ واحد خون اهدا کردند. به گفته او اهدای خون در شبهای قدر در 
رفسنجان نسبت به مدت مشابه پارسال بیش از ۳۰ درصد افزایش 
داشته است. محمدحسینی یادآور شد: از مجموع اهدا کنندگان در 

این سه شب ۱۸۳ نفر اهدا کننده مستمر و ۱۲ نفر هم زن بودند.
رئیس مرکز انتقال خون شهرستان رفسنجان همچنین از کاهش 
اهدای خون بانوان در شهرستان نسبت به متوسط استان و کشور خبر 
داد و از بانوان رفسنجانی درخواست کرد برای یاری افراد نیازمند و 

بیماران تالاسمی اهدای خون را انجام دهند.

معاون هنری شهرداری رفسنجان از اقدام 
مدیریت شــهری برای حمایت از ظرفیت 
گروه های موسیقی بومی و محلی رفسنجان 
خبر داد. سید محسن سجادی اظهار کرد: 
معاونت هنری شــهرداری رفســنجان در 
نظر دارد با هدف ارتقاء فرهنگ شــنیداری 
موسیقی بومی و محلی)فولکوریک(و حمایت 
از گروه های موسیقی که ریشــه در آداب و 
رسوم رفسنجان دارند، از ظرفیت های موجود 

استفاده کند. او با تأکید بر اینکه نگاه شهرداری رفسنجان همواره حمایت مؤثر از گروه های 
موسیقی محلی است، افزود: موسیقی بومی و محلی نیازمند توجه بیشتری از سوی مسئولان 

بوده تا هنرمندان منطقه بتوانند در شرایط مساعدتری به عرضه این هنر بپردازند.
او بیان کرد:موسیقی محلی با مشکلات مختلفی روبروست و از سوی دیگر هزینه های هنگفت 
برگزاری کنسرت ها برای جوانان پر استعداد سد بزرگی محسوب می شود که راه را برای رونق 
و توسعه این هنر می بندد. معاون هنری شهرداری رفســنجان یادآور شد: اقدام شهرداری 
رفسنجان در شناسایی گروه های موسیقی محلی و شناسنامه دار کردن آنها با هدف معرفی هنر 
موسیقی بومی در ابعاد مختلف نقش بسزایی در ایجاد و گسترش فرهنگ هنری در شهرستان 
دارد و ضروریست دیگر نهادهای فرهنگی نیز برای این مهم گام های موثرتری بردارند تا زمینه 

برای فعالیت تمامی هنرمندان فراهم شود.
سجادی اضافه کرد: از تمام گروه های موسیقی بومی و محلی رفسنجان دعوت می شود تا 
پایان اردیبهشت ماه نسبت به ثبت مشخصات و ارسال نمونه کار در سامانه نظام پیشنهادات 

شهرداری رفسنجان به نشانی: snp.rafsanjan.ir)بخش فراخوان( اقدام کنند.

 رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان 
کرمان با بیان این مطلب که سهم استان از 
شرکت های دانش بنیان به لحاظ تعداد ۱.۸ 
درصد اســت، عنوان  کرد: ۱۱۰ هزار بیکار 
در استان داریم که ۶۹ هزار نفر آنها تحصیل 
کرده هستند و در مجموع بیش از نیمی از کل 
بیکاران استان دارای تحصیلات لیسانس به 
بالا هستند.  جعفر رودری در جلسه شورای 
راهبری فناوری تولید دانش بنیان گفت: رشد 

اقتصادی ۷.۷ درصدی جهت گیری کلان استان است. 
او با اشاره به جایگاه پانزدهم ایران در تولید علم بیان کرد: متاسفانه در کاربرد علم جایگاه خوبی 
نداریم.  رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان کرمان اظهار کرد: اقتصاد دانش بنیان 
اقتصادی است که براساس تولید، توزیع و کاربرد دانش و اطلاعات شکل گرفته، سرمایه گذاری 

در دانش و صنایع دانش پایه شکل می گیرد و نقش علم و فناوری در آن بسیار زیاد است. 
او افزود: اصول اصلی اقتصاد دانش بنیان بر نیروی انسانی خلاق و متخصص استوار شده است. 

رودری با بیان این مطلب که ۴ مرکز تحقیقاتی فعال مستقل در استان داریم، تصریح کرد: ۶۳ 
درصد کل محققان R&D در تهران حضور دارند و کرمان رتبه دهم در حوزه R&D دارد. 

او برندسازی را از الزامات تجاری سازی دانست و بیان کرد: صادرات محصولات مبتنی بر فناوری 
نمایانگر توانمندی یک کشور است و صادرات دانش بنیان نیازمند یک استراتژی و برنامه ریزی 

حساب شده  است. 
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان کرمان گفت: تا پایان اردیبهشت برنامه ها و پروژه 

ها این حوزه تدوین شود.

معاون حفاظت و امــور اراضی اداره 
کل منابــع طبیعــی و آبخیــزداری 
اســتان کرمــان گفــت: ۹۲ درصد 
اراضی ملی کرمان سنددار شده است. 
علیرضــا ابوالحســنی گفت:با تلاش 
اداره کل منابــع طبیعــی کرمــان و 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان 
۴/۹۴ درصد از اراضی ملی کرمان در 

سامانه کاداستر ثبت شده اند.
به گفته او اســتان کرمان در حال حاضر بیش از ۱۳ میلیــون هکتار عرصه 
 ۴ منابع طبیعی دارد که تاکنون بیش از ۱۲ میلیــون هکتار آن معادل ۹۴/
درصد عرصه های طبیعی اســتان در سامانه کاداســتر ثبت و از این میزان 
برای مساحت بیش از ۱۲ میلیون هکتار معادل ۹۲ درصد سنددار تک برگ 

اخذ شده است.
معاون حفاظت و امــور اراضی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری اســتان 
کرمان می گوید: ۸ درصد باقیمانده مشــکل قانونی داشته که اداره کل منابع 

طبیعی اســتان با هماهنگی اداره ثبت اسناد در حال رفع مشکل آن است.
ابوالحســنی با اشــاره به اهمیت ثبت عرصه های منابع طبیعی در ســامانه 
کاداســتر گفت: ســنددار کردن اراضی ملی، تقویت ارکان صیانتی اراضی 
ملی و دولتی، ممانعت از صدور اســناد در محدوده های ملی و دولتی به نام 
اشــخاص و اعلام حاکمیت قاطع دولت را به همراه دارد و مشکلات اشخاص 

در زمینه مالکیت اراضی نیز با کاداســتر کردن اراضی ملی رفع می شود.

شهرداری رفسنجان اعلام کرد:

حمایت از گروه های موسیقی بومی و محلی 
در دستور کار است

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان کرمان: 

نیمی از کل بیکاران کرمان دارای تحصیلات 
لیسانس به بالا هستن

۹2 درصد اراضی ملی کرمان 
سنددار شده  است

کسب رتبه اول به وسیله مرکز 
مدیریت راه های کرمان در کشور

افزایش ۳۰ درصدی اهدای خون در 
رفسنجان در شب های قدر

دادگستری

خبر

کاغذ استان
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خبرخبر

معاونــت مســکن و ســاختمان وزارت راه و 
شهرسازی طی اطلاعیه ای جزئیات واگذاری 
مسکن به خانوارهای دارای ۳ فرزند و بیشتر را 

اعلام کرد.
اطلاعیه معاونت مسکن و ساختمان وزارت راه و 

شهرسازی به شرح زیر است؛
»با توجه به تکلیف قانــون حمایت از خانواده و 
جوانی جمعیت در خصوص واگذاری زمین یا 
واحد مســکونی به خانوارها پس از تولد فرزند 
سوم و بیشــتر، به اطلاع می رساند متقاضیانی 
که تاریخ تولد فرزند ســوم یا بیشتر آنها بعد از 
تاریخ ۲۴ آبان ۱۴۰۰ باشد، می توانند با مراجعه 
به سامانه طرح های حمایتی مسکن به آدرس 
http/:saman.mrud.ir در بخش نوع 
سرپرستی با انتخاب گزینه "قانون حمایت از 
خانواده و جوانی جمعیت" نسبت به ثبت نام اقدام 
کنند. بدیهی است پس از ثبت نام از متقاضیان، 
در صورت واجد شــرایط بودن متقاضی، سایر 
اقدامات لازم حسب ضوابط و مقررات مربوطه 
صورت خواهد پذیرفت.« به گزارش تســنیم، 
اواخر هفته گذشــته نیز بانــک مرکزی  طی 
بخشنامه ای دســتورالعمل وام قرض الحسنه 
۲۰۰میلیون تومانی مسکن به خانوارهای دارای 
فرزند سوم را با یک شــرط ابلاغ کرده بود. در 
بخشــنامه بانک مرکزی که براساس جزء )۳( 
بند )الف( تبصره )۱۶( قانون بودجه سال ۱۴۰۱ 
کل کشور به بانک های عامل مسکن، تجارت، 
صادرات، کشاورزی، توسعه تعاون و پست بانک 
ابلاغ شده، آمده است: »بانک مرکزی جمهوری 
اسلامی ایران مکلف است از محل ۱۰۰ درصد 
مانده سپرده های قرض الحســنه و ۵۰ درصد 
سپرده های قرض الحسنه جاری شبکه بانکی، 
تسهیلات موضوع جزء )۳( بند )الف( تبصره )۱۶( 
قانون بودجه سال ۱۴۰۱ کل کشور  را با اولویت 
نخســت از طریق بانک های عامل تأمین کند. 
بانک ها مکلفند مبتنی بر اعتبارسنجی متقاضیان، 
با اخذ سفته از متقاضی و یا یک ضامن معتبر به 
پرداخت تسهیلات اقدام کنند. مسئولیت حسن 
اجرای حکم این بند به عهــده بانک مرکزی و 
بانکهای عامل و همه مدیران و کارکنان ذی ربط 
است. عدم اجرا یا تأخیر در پرداخت تسهیلات 
تخلف محسوب شده و قابل پیگیری در مراجع 

ذی صلاح است.

بازدهی ۱2 درصدی 
فرابورس در 

فروردین ۱۴۰۱
بررسی آماری روند معاملات بازارهای 
فرابورس نشــان می دهد که این بازار 
در یک ماه فروردین مــاه با بازدهی ۱۲ 
درصدی، آغــازی به یادماندنی را برای 

سرمایه گذاران خود ثبت کرد.
به گــزارش خبرگــزاری مهــر به نقل 
از روابــط عمومی فرابــورس ایران، در 
معامــلات فروردین ماه شــاخص کل 
فرابــورس ۱۱.۹ درصد بــالا رفت و با 
رشــدی بالغ بر ۲ هزار واحد، توانست از 
سطح ۲۰ هزار عبور کند و در محدوده 

۲۰ هزار و ۷۶۳ ماه قرار بگیرد.
همچنین طی ماهی که گذشــت بازار 
فرابورس هم بزرگ تر شد و با رشدی ۱۰ 
درصدی به عــدد ۱.۹ میلیون میلیارد 

تومان رسید.
ارزش بازارهای فرابــورس به تفکیک 
نوع بازار نشان می دهد ۵۰ درصد از کل 
ارزش بازار متعلق به بازار دوم فرابورس 
است. دو بازار پایه و اوراق مالی اسلامی 
هم هرکدام به طور جداگانه ۱۹ درصد 

ارزش بازار را در اختیار دارند..
بررسی آماری روند معاملات بازارهای 
فرابورس نشان می دهد که طی ۱۸ روز 
معاملاتی بیشــتر از ۶۲۱ هزار میلیارد 
تومان دادوســتد ثبت شــد که نسبت 
به مدت مشابه ســال قبل ۱۶۹ درصد 

رشد داشت.
بازارهــای فرابــورس در حالی یک ماه 
طلایی را در آغاز سال جدید پشت سر 
گذاشتند که بررســی ارزش معاملات 
به تفکیک بازارها نشــان می دهد بازار 
ابزارهای نوین مالــی باارزش معاملات 
بیش از ۵۹۵ هزار میلیارد تومان، بخش 
قابل توجهی از دادوستدهای ماه گذشته 
را به خــود اختصــاص داده، البته آمار 
معاملات عملیات بازار بــاز هم در این 
بخش قرار دارد به این ترتیب که بیش از 
۵۸۲ هزار میلیارد تومان ارزش معاملات 

متعلق به اوراق بدهی بوده است.
مقایســه ارزش معاملات در بازارهای 
فرابورس نشــان می دهد بازار ابزارهای 
نوین مالی با رشد ۱۷۱ درصدی و بازار 
اول با رشــدی ۱۶۶ درصدی نسبت به 
مدت مشابه ســال قبل مواجه شده اند. 
بازار پایــه نیز افزایــش ۱۳۳ درصدی 

داشت.
در  معامــلات  حجــم   همچنیــن 
فروردین ماه نیز حدود ۷۸ میلیارد ورقه 
بود که نسبت به مدت مشابه سال قبل 

۴۱۰ درصد رشد کرد.

ستاد تنظیم بازار و سازمان حمایت از 
مصرف کنندگان با افزایش ۲۵ درصدی 
بلیت قطار، ۳۰ درصدی کرایه مسافران 
جاده ای و ۳۵ درصدی کرایه حمل کالا 

موافقت کرد.
به گزارش خبرنگار مهر، سازمان حمایت 
از مصرف کنندگان و تولیدکنندگان از 
موافقت با پیشنهاد معاونت حمل و نقل 
وزارت راه و شهرسازی در خصوص افزایش 
کرایه حمل کالا و مسافر جاده ای و ریلی و 
نیز تصویب این پیشنهاد در ستاد تنظیم 
بازار به ریاست معاون اول رئیس جمهور 

به تصویب رسید.
بر این اساس قرار شد نرخ حمل هر تن-
کیلومتر حداکثر ۳۵ درصد نسبت به 
آخرین نرخ کرایه حمل کالا در سال ۱۴۰۰ 
افزایش یابد. نرخ کرایه حمل مسافر با 
ناوگان حمل و نقل عمومی جاده ای ۳۰ 
درصد نسبت به کرایه حمل مسافر در سال 
۱۴۰۰ افزایش می یابد. همچنین نرخ بلیت 
قطار مسافری نسبت به نرخ سال ۱۴۰۰ 

حداکثر ۲۵ درصد افزایش خواهد یافت
. تعرفه خدمات بندری در سال جاری 
نسبت به سال گذشته رشد حداکثر ۴۵ 

درصدی خواهد داشت.
خاطرنشان می شود پیش از این وزیر راه 
و شهرسازی طبق دستور رئیس جمهور 
به سازمان های »راهداری و حمل و نقل 
جاده ای«، »هواپیمایی کشوری« و »بنادر 
و دریانوردی« و همچنین »شرکت راه آهن 
جمهوری اسلامی ایران« دستور داده بود 

تا کرایه حمل و نقل کالا و مسافر در ایام 
نوروز امسال افزایش نداشته باشد و رشد 

نرخ کرایه ها به بعد از سفرهای نوروزی 
موکول شود.

سال گذشته ۵۰ هزار و ۹۲۰نفر سرکار رفتند. 
آماری که سرپرست اداره کل تعاون کار و رفاه 
اجتماعی ارائه داده و مدعی است رشد ۱۲۴ 
درصدی نسبت به برنامه داشته. آماری که به 
گفته مجتبی مصباح نتایج صحت سنجی آن 
تا یک هفته دیگر آماده می شود. او در اولین 
نشست رسانه ای خود در روز گذشته هم از حقوق 
۵میلیون و ۴۰۰هزار تومانی خود رونمایی کرد 
و هم از تعداد پایین نیروهای اداره کار گفت. او 
مدعی است علی رغم افزایش ۵۷درصدی حداقل 
دستمزد کارگران، تعداد دریافت کنندگان بیمه 
بیکاری در فروردین ماه امسال کاهش داشته 

است.
تعهد اشتغال استان در سال گذشته  ۴۱ هزار و 
۵۵۷ نفر بود که اشتغال ۵۰ هزار و ۹۲۰ نفر رقم 
خورد. رقمی که به گفته مدیر کل تعاون کار رفاه 
اجتماعی هنوز صحت سنجی نشده است.  در 
این نشست که محفلی برای پاسخ به سوالات 
خبرنگاران بود، او در خصوص چگونگی رشد 
خارج از برنامه اشتغال بخش کشاورزی در سال 
خشکسالی و سرمازدگی و همچنین پایداری 
مشاغل ایجاد شده در کمیته امداد و بهزیستی 
به »کاغذ وطن« گفت: » اشتغالی که صورت 
گرفته در پاسان هر سال راستی آزمایی می شود 
و در سامانه سانار با Gps دقیق محل کار ثبت 
می شود و در حال حاضر یک برش ۱۷۷نفری از 
این ۴۰هزار اشتغال تعهد شده وزارتخانه به ما 
ابلاغ کرده که این افراد به صورت رندوم انتخاب 

شدند و در حال رصد هستیم که یان اشتغال ثبت 
شده چند درصدش محقق شده است.« او مدعی 
است که راستی آزمایی تا ۵ الی ۶روز دیگر به اتمام 
و نتایج آن در کارگروه اشتغال ارائه خواهد شد.  او 
مدعی است که تسهیلات پرداخت شده به صورت 
متقاضیان به دقت بیشتری نسبت به سنوات قبل 
پرداخت شده و پولی به متقاضیان پرداخت نشده 
و وسایل کار خریداری و در اختیار متقاضی قرار 

گرفته است. 
او همچنین در پاسخ به سوالی دیگر از این رسانه 
مبنی بر تعداد نیروهای این اداره کل و سقف و 
کف حقوق پرداختی اداره گفت:»مجموع کل 
نیروهای پیمانی، قراردادی و رسمی اداره کل 
کار و رفاه اجتماعی در کل استان حدود ۲۷۰ 
الی ۲۸۰ نفر است.« او در این  مصاحبه خبری 
مشکل اصلی این اداره را کمبود نیروی انسانی 
معرفی کرد. بنا به گفته مصباح با توجه به قانون 
به ازای بازنشسته شدن ۳ نفر می توان یک نیرو 

برای اداره استخدام کرد. نکته دیگر این نشست 
خبری اعلام فیش حقوقی مدیر کل بود. مصباح 
که سابقه ۱۶ سال در این اداره کل دارد مدعی 
است که مجموع دریافتی اش از اداره کل ۵میلیون 
و ۴۰۰هزار تومان است که ۳۰۰هزار تومان آن 
ماهانه بابت قط می رود و خالص دریافتی اش 
۵میلیون و ۱۰۰هزار تومان است. او سقف و کف 
حقوق پرداختی نیروهایش را هم اینگونه شرح 
داد:» حداقل حقوق دریافتی کارکنان اداره 
کار نیز ۳میلیون و ۸۰۰هزار تومان و حداکثر 
۸ میلیون تومان است.«  این میزان از حقوق 
دریافتی در حالی است که پیش از این  در یک 
فایل صورتی که در فضای مجازی در حال دست 
به دست شدن است اعلام شده بود که ۵۰ هزار 
میلیارد تومان ماهانه در کل کشور صرف پرداخت 
حقوق و دستمزد می شود و از این مبلغ ۳۰ هزار 
میلیارد تومان مختص کارمندان وزارت  تعاون، 

کار و رفاه اجتماعی  است.  

مدیرکل تعاون کار و رفاه اجتماعی:

آمار اشتغال  سال گذشته راستی آزمایی نشده 
حقوق دریافتی کارمندان اداره کار از ۳میلیون و ۸۰۰هزار تومان تا حداکثر ۸ میلیون تومان است.

قیمت بلیت قطار ۲۵ درصد  و اتوبوس 
۳۰ درصد گران شد

معاون حقوقی و امور مجلس آموزش و پرورش از استعفای ۶۱ مدیر آموزش 
و پرورش به دلیل تعارض منافع خبر داد. به گزارش خبرنگار اجتماعی 
خبرگزاری تسنیم؛ یوسف نوری در آیین انعقاد و مبادله تفاهم نامه همکاری 
وزارت آموزش و پرورش با جهاد دانشگاهی )مدیریت تعارض منافع در 
آموزش و پرورش( اظهار کرد: یکی از شعارهای اساسی دولت، شفافیت 
عدالت و فساد ستیزی است. عدالت این است که منافذ تعارض منافع را 
ببندیم، وقتی این منافذ بسته شوند، عدالت را در استفاده از امتیازات خواهیم 
داشت. او ادامه داد: برای تحقق حکمرانی خوب و شایسته و تشکیل دولت 
قوی و مردمی نیازمند مدیریت تعارض منافع هستیم. آموزش و پرورش 
بزرگترین دستگاه اعتبار بگیر دولت در بخش هزینه ای است و امکانات 

خوبی دارد و بااین حال جزو پاکترین دستگاه های اجرایی است.
وزیر آموزش و پرورش گفت: امید است به زودی تفاهم نامه ای در راستای 
شعار سال داشته باشیم و شاهد تغییرات چشمگیر در راستای تحقق سند 
تحول بنیادین باشیم. همچنین قاسم احمدی لاشکی در این مراسم اظهار 
کرد: یک فوریت لایحه مدیریت تعارض منافع ۲۲ فروردین ۱۴۰۱ در 

مجلس تصویب شد و برای بررسی به کمیسیون رفت.
او افزود: برای شناسایی و رفع مدیریت تعارض منافع اقداماتی را انجام دادیم 
و در مرحله نخست نزدیکترین افراد از مسئولیت های مرتبط خداحافظی 
کردند به گونه ای که ۱۸۴ فرد شناسایی و با آنها خداحافظی شد یا امکانات در 
اختیار را رها کردند براین اساس ۱۰۶ توقف فعالیت و ۶۱ استعفا را داشتیم.

معاون حقوقی و امور مجلس وزارت آموزش و پرورش گفت: با توجه به 
ظرفیت جهاد دانشگاهی در حوزه تعارض منافع، کار را با آنها شروع کردیم 
و دفتر معاونت حقوقی با آنها جلسات متعددی برگزار کرد، براین اساس 
شناسایی عوامل و منافذ فساد را در آموزش و پرورش دنبال خواهیم کرد. 
همچنین حمیدرضا طیبی رئیس جهاد دانشگاهی گفت: برای توانمندسازی 
حاکمیت و جامعه یکی از بحث های مهم، موضوع تعارض منافع است 
بر همین اساس به رئیس جمهور اعلام کردیم در بحث تعارض منافع 
می توانیم با دولت همکاری کنیم و با ۸۶ وزارتخانه و سازمان مکاتبه کردیم 

تا نمایندگان را معرفی کنند که ۲۴ مورد این اقدام را انجام دادند.

گزارش
مرضیه قاضی زاده| کاغذ وطن

استعفای ۶۱ مدیر آموزش و پرورش 
به دلیل تعارض منافع

ثبت نام واگذاری مسکن 
به خانواده های دارای سه 

فرزند آغاز شد

رنا
: ای

س
عک

معاون برنامه ریزی وزیر جهاد کشاورزی با تکذیب حذف بخش خصوصی 
از فرایند واردات محصولات کشاورزی و کالاهای اساسی گفت: خبر منتشر 
شده در این باره واقعیت ندارد. به گزارش بازار، محمد قربانی معاون برنامه 
ریزی وزارت جهاد کشاورزی افزود: بر اساس قانون، دو شرکت بازرگانی 
دولتی و پشتیبانی امور دام، وظیفه تهیه و تدارک نهاده ها و کالاهای اساسی 
را دارند و ما در کنار این دو شرکت از ظرفیت بخش خصوصی واقعی نیز 
استفاده می کنیم. او ادامه داد : اینطور نیست که بخش خصوصی حذف 
شده باشد، اما تغییراتی در سیاست وزارت جهاد کشاورزی داده شده که 
خرید از واسطه ها و دلال ها ممنوع شده است و حتی خود وزارت جهاد 
کشاورزی هم به این دو شرکت بازرگانی و پشتیبانی امور دام تکلیف کرده 

است که از واسطه ها، دلال ها و یا مباشر خرید نداشته باشند.

حذف بخش خصوصی از واردات 
محصولات کشاورزی صحت ندارد

سـازمان تعاون روسـتایی سـال قبل چنـد صد تن 
میـوه خریداری کـرد تا در آسـتانه شـب عیـد این 
میوه هـا را به منظـور تنظیـم بـازار و جلوگیـری از 
افزایش قیمـت ناشـی از افزایـش تقاضـا وارد بازار 
کند ولـی اخیـرا ایـن سـازمان در اطلاعیـه ای این 
میوه هـا را بـه مزایده گذاشـته و سـوال اینجاسـت 

کـه آیـا ایـن میوه هـا کلا وارد بازار نشـد؟
به گزارش ایسـنا، اسـفند سـال گذشـته گزارشـی 
در رسـانه ها منتشـر شـد کـه در آن نشـان می داد 
سـازمان تعـاون روسـتایی کـه موظـف بـه خریـد 
و ذخیره سـازی میـوه شـب عیـد و عرضـه آن بـا 
قیمت هـای تنظیـم بـازاری در روزهـای پایانـی 
سـال اسـت، سـیب و پرتقـال شـب عیـد را ۲۰ تـا 
۳۰ درصد گرانتـر از نرخ بـازار خریـداری و ذخیره 
کـرده اسـت. یعنـی در حالـی کـه سـازمان تعاون 
روسـتایی می توانسـت پرتقـال را کمتـر از ۱۰ 
هـزار تومـان و سـیب را حـدود ۱۲ هـزار تومـان 
در ماه هـای قبلـش خریـداری کنـد، پرتقـال را 
بـا قیمـت ۱۳هـزار و ۹۰۰ تومـان و سـیب را نیـز 
حـدود ۱۴ هـزار تومـان خریـداری کـرده و علاوه 
بر برهـم خـوردن بـازار در آن زمـان میوه هـا نیز با 
قیمت هـای بالاتـری به دسـت مصـرف کننـدگان 

مـی رسـید.
موضوعـی کـه بـا واکنـش اسـماعیل قـادری فـر 
- مدیرعامـل سـازمان تعـاون روسـتایی روبـه رو 
شـد و این مقـام مسـئول اعلام کـرد که بر اسـاس 
مصوبه شـورای قیمت گـذاری جلسـاتی بـا حضور 
نماینـدگان دسـتگاه ها تشـکیل دادیـم و از پنـج 
اسـتان تولیدکننـده سـیب و سـه اسـتان شـمالی 
گیلان، مازندران و گلسـتان به عنـوان تولیدکننده 
پرتقال بـه منظور کارشناسـی و کشـف قیمت طی 
نامه هایی درخواسـت کردیـم که قیمت خودشـان 
را بـه ما اعـلام کننـد. قیمت هـای متوسـط پرتقال 
را در آبـان و آذر یعنـی زمانـی که محصـولات روی 
درخـت بودنـد حـدود ۹۰۰۰ تومـان بـر اسـاس 
کیفیـت در مازنـدران، حـدود ۷۵۰۰ تومـان در 
گلسـتان و حـدود ۸۵۰۰ تومـان در گیـلان تعیین 
کردنـد. بنابرایـن قیمـت پایـه میـوه درجـه یک با 

احتسـاب سـود باغـدار تعیین شـد.  

وی همچنیـن توضیـح داد کـه قیمـت ۱۳ هـزار 
و ۹۰۰ تومـان بـرای پرتقـال و ۱۴ هـزار و۵۰۰ 
تومـان بـرای سـیب بـه عنـوان قیمت هـای خرید 
میـوه عنـوان شـده، در حالـی کـه ایـن قیمت هـا 
بهـای تمـام شـده میـوه بـا احتسـاب هزینه هـای 
سـردخانه، سـورت، شسـت وشـو، بسـته بندی و... 
اسـت  و میوه ها با قیمـت ۱۵ تا ۱۶ هـزار تومان به 

دسـت مـردم خواهـد رسـید.
صحبت هـای مدیرعامل سـازمان تعاون روسـتایی 
البتـه همـان موقـع بـا انتقادهایـی از سـوی عضـو 
هیـات مدیـره اتحادیـه بارفروشـان و مدیرعامـل 
سـازمان مرکـزی میـوه و تـره بـار همـراه شـد؛ به 
طـوری که علیرضـا متبحـری - عضو هیـات مدیره 
اتحادیه بارفروشـان اعلام کـرد که سـازمان تعاون 
روسـتایی میوه هـا را از روی درخـت خریـداری 
نکرده بلکه به صورت شسـته شـده، سـورت شـده 
و بسـته بنـدی دریافـت کـرده اسـت و نیـازی بـه 
محاسـبه ایـن هزینه هـا نیسـت و قیمـت پرتقـال 

بایـد نهایتـا ۱۰ هـزار تومان باشـد.
ایـوب فصاحـت- مدیرعامـل سـازمان میادیـن و 
میوه و تـره بـار - نیز در واکنـش به ایـن صحبت ها 
اعـلام کـرد کـه قیمـت ۱۳ هـزار و ۹۰۰ تومـان 
پرتقـال و ۱۴ هـزار تومـان سـیب بایـد قـدری 
متعادل تـر می شـد و بایسـتی در تعییـن قیمت هـا 

دقـت بیشـتری صـورت می گرفـت.
او همچنیـن افزود کـه اگر قیمـت نهایـی پرتقال و 
سـیب شـب عید بـه ۱۶ هـزار تومـان برسـد ۲۰ تا 

۳۰ درصـد بالاتـر از بازار تعیین شـده اسـت.
بهامـات ایجـاد شـده و شـفاف نبـودن قیمـت  ا
میوه هـای خریـداری شـده تنظیـم بـازاری، پـای 
دسـتگاه های نظارتـی را هـم بـه ایـن موضـوع بـاز 
کرد؛ بـه طـوری کـه رئیـس قـوه قضاییـه بـا بیان 
اینکـه گـران خریـدن میـوه شـب عیـد از سـوی 
سـازمان تعاونـی روسـتایی، موضوعـی اسـت کـه 
تقریبـاً هـر سـاله رخ می دهد و باید بررسـی شـود 
که ایـن موضـوع تبانی بـوده یـا آنکه سـهل انگاری 
صـورت گرفته اسـت، گفت که ایـن قبیـل اتفاقات 
قابل پیشـگیری اسـت؛ بـدون تردیـد ۳۰ درصـد 
گران تـر از قیمـت واقعـی خریـدن محصـولات 
از ناحیـه سـازمان تعاونـی روسـتایی، موضوعـی 
قابل تأمل اسـت.  چنانچـه در موضوع خریـد بالاتر 

از قیمت میـوه از ناحیه سـازمان تعاونی روسـتایی 
جرمـی واقع شـده بایـد برخوردهـای قانونـی لازم 

صـورت گیـرد.
رئیـس سـازمان بازرسـی کل کشـور هـم اعـلام 
کـرد کـه طـی بررسـی ها و تحقیقـات جامـع 
صـورت گرفتـه، مشـخص شـد کـه ایـن میوه هـا 
حـدود ۲۰ تـا ۳۰ درصـد بالاتـر از قیمـت بـازار 
بلاغیـه خریـد  ند. همچنیـن ا خریـداری  شـده ا
ایـن میوه هـا، دیرهنـگام و در اواخـر آذرمـاه از 
سـوی وزارت جهاد کشـاورزی بـه سـازمان تعاونی 
روسـتایی ارسـال شـده اسـت؛ ضمـن اینکـه ایـن 
میوه ها در دی مـاه و از واسـطه ها خریداری شـدند 
و همیـن بی توجهی هـا منجر بـه گرانی ایـن خرید 
شـدند. همچنیـن سـهل انـگاری و بی توجهـی در 
ایـن موضـوع مشـهود و مشـخص اسـت و در ایـن 
خصـوص که عمـد یـا تبانـی در ایـن قضیـه وجود 
داشـته یا خیر، بایـد ضابطیـن ورود کننـد و نیاز به 

بررسـی های قضایـی بیشـتری وجـود دارد.
اخیـرا امـا مشـخص شـده کـه سـازمان تعـاون 
روسـتایی در مزایـده عمومـی قصـد دارد میـوه 
هـای تنظیـم بازاری شـب عیـد را کـه تاکنـون در 
سـردخانه های تحت کلید خـود نگهداری می شـد 

بـه بالاترین قیمـت و بـه صـورت نقدی بـه فروش 
برسـاند. یعنـی میوه هایـی کـه قـرار بود شـب عید 
به دسـت مردم برسـد حـالا بعـد از گذشـت دوماه 

قـرار اسـت در مزایـده فروختـه شـود.
حـالا سـوالاتی کـه در اینجـا پیـش مـی آیـد این 
اسـت کـه چـرا سـازمان تعـاون روسـتایی سـال 
قبـل میـوه هـا را ۲۰ تـا ۳۰ درصـد گرانتـر از نرخ 
بـازار خریـداری کرده بـود که بـه دلیـل قیمت بالا 
نتوانـد در زمـان مناسـب عرضـه کنـد و ایـن میوه 
هـا بـر روی دسـتش بمانـد؟ آیا ایـن میوه هـا برای 
تنظیـم بـازار شـب عیـد نبود کـه حـالا بـه مزایده 
گذاشـته شـده و آیا ایـن کار قانونی اسـت؟ آیا این 
میوه هـا ایـن همـه مـدت در سـردخانه ها بـوده و 
عرضه نشـده؟ این اقدام سـازمان تعاون روسـتایی  
یعنی خریـد مقادیـری میـوه و هزینه بسـیار برای 

آن چـه سـودی بـرای مردم داشـت؟
پیگیری های خبرنگار ایسـنا از مسـئولان سـازمان 
تعـاون روسـتایی بـرای توضیـح در مـورد ایـن 
موضـوع و وضعیـت میوه هـای تنظیـم بـازاری 
شـب عیـد منجـر بـه نتیجـه نشـد و کسـی از این 
سـازمان تا بـه ایـن لحظـه پاسـخگوی خبرگزاری 

ایسـنا نبـود.

ابهام در نحوه خرید میوه های شب عید
سرنوشت میوه های تنظیم بازار شب عید چه شد؟

گزارش
ایرنا

رنا
: ای

س
عک

بانک مرکزی شرط انتقال سپرده های سرمایه گذاری بلندمدت را اعلام کرد.
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از بانک مرکزی، پیش از این و براساس مصوبه نهصد و 
هفتاد و ششمین جلسه مورخ ۰۸/ ۰۲/ ۱۳۸۱  شورای پول و اعتبار ابلاغی طی بخشنامه 
شماره مب   /۱۹۲ مورخ ۲۸/ ۰۲/ ۱۳۸۱  انتقال سپرده های سرمایه گذاری بلندمدت به 
پدر، مادر، همسر و فرزندان سپرده گذار با رعایت سایر مقررات مربوط مجاز اعلام شد.

در این خصوص و با توجه به لزوم رعایت الزامات مبارزه با پولشویی از حیث ضرورت ایجاد امکان بازسازی نظام مند 
تمامی تراکنش ها و عملیات بانکی و نگهداری سوابق تراکنش های حساب سپرده گذار اولیه، اعمال اصلاحاتی در 
مقرره مذکور الزامی بود. بر همین اساس، در یکهزار و سیصد و سی و دومین جلسه مورخ ۱۶/ ۰۱/ ۱۴۰۱  شورای 

پول و اعتبار مقررات انتقال حساب سپرده های سرمایه گذاری بلندمدت به شرح زیر مورد اصلاح قرار گرفت:
»انتقال سپرده های سرمایه گذاری بلندمدت صرفاً به پدر، مادر، همسر و فرزندان سپرده گذار مشروط به بسته 
شدن سپرده و افتتاح یک حساب سپرده سرمایه گذاری مدت دار جدید به نام فرد موردنظر با شرایط سپرده 
بسته شده و حداکثر تا سررسید آن سپرده مجاز می باشد. این مصوبه پس از تمهید شرایط لازم در سامانه های 

اطلاعاتی بانک ها و مؤسسات اعتباری غیربانکی لازم الاجرا خواهد بود.«

انتقال سپرده بلندمدت صرفا برای فامیل درجه یک
رئیس کل سازمان امور مالیاتی گفت: در سال گذشته بیش از ۲ میلیون و ۲۰۰ 
هزار مؤدی در بخش مشاغل شناسایی شد. داوود منظور در نخستین اجلاس 
سراسری مدیران مالیاتی که با حضور سید احسان خاندوزی وزیر امور اقتصادی 
و دارایی و اسماعیل سقاب اصفهانی دبیر ستاد راهبری تحول و مسئول رصد و 

پایش سند تحول دولت مردمی و مدیران نظام مالیاتی برگزار شد، اظهار داشت: در سال گذشته بیش از 
۲ میلیون و ۲۰۰ هزار مؤدی در بخش مشاغل شناسایی شدند که این موفقیت، حاصل اجرای طرح ها و 
برنامه های مبتنی بر فناوری های اطلاعاتی و همچنین استفاده مؤثر از همه ظرفیت های قانونی از جمله 
ماده ۱۶۹ مکرر، معاملات فصلی، تراکنش های بانکی، ساماندهی کارتخوان ها و سایر شیوه های قانونی 
برای شناسایی مؤدیان جدید بوده است. منظور با اشاره به سیاست ها و اولویت های سازمان امور مالیاتی 
در سال جدید تأکید کرد: سازمان امور مالیاتی در سال جاری با استفاده از تمامی ظرفیت های قانونی و با 
اجرای قانون پایانه های فروشگاهی، دریافت اطلاعات کارتخوان و تراکنش های بانکی و تغییر رویکرد در 
اجرای تبصره ماده ۱۰۰ قانون مالیات های مستقیم و همچنین اصلاح بخشنامه بخشودگی جرایم، به 

دنبال تحقق کامل درآمدهای مالیاتی، اجرای عدالت مالیاتی و مبارزه با فرار مالیاتی است

استارت منابع جدید مالیاتی زده شد
2میلیون  نفر دیگر به جمع مودیان مالیاتی اضافه شدند 

سرپرست بانک کشاورزی از بخشودگی ۱۹ هزار میلیارد ریال بدهی 
تسهیلاتی کشاورزان خســارت دیده از خشکســالی و سایر حوادث 

غیرمترقبه در اجرای بند خ ماده ۳۳ قانون برنامه ششم توسعه خبر داد.
به گزارش وزارت جهاد کشاورزی، مهدی رضایی اظهار داشت: در اجرای 

این قانون و از چهارم اسفند ماه سال ۱۴۰۰ تا ۳۰ فروردین سال ۱۴۰۱ سود و متفرعات بیش از ۱۲۲ 
هزار فقره از تسهیلات بدهکاران مشمول این قانون به مبلغی بیش از ۱۸,۹۵۸ میلیارد ریال بخشوده و 
به حساب مطالبات از دولت منظور شده است. سرپرست بانک کشاورزی افزود: کشاورزانی که از بانک 
کشاورزی تسهیلاتی در بخش تولید دریافت کرده اند و موعد پرداخت اقساط آنان در فاصله زمانی 
اول مهر ماه ۱۳۹۶ تا ۲۹ اسفند سال ۱۴۰۰ قرار دارد و به علت وقوع خشکسالی قادر به بازپرداخت 

بدهی خود نشده اند، مشمول استفاده از این مساعدت می شوند.
رضایی خاطرنشان کرد: شعب بانک کشاورزی در سراسر کشور، پس از معرفی کشاورزان خسارت 
دیده از سوی شورای بررسی خسارت استان ها، با مشمولان این قانون مساعدت و بدهی آنان را 

تعیین تکلیف خواهند کرد.

بدهی کشاورزان خسارت دیده از خشکسالی 
بخشیده شد

$ سرمایه
گذاری

$ تسهیلات$ مالیات

کاغذ اقتصادی



1 0 0 0 3 4 3 2 1 1 7 8 3 4   
پیامک شــما را درباره ایــن صفحه می خوانیم  سال پنجم | شماره پیاپی 41217

سه شنبه 06 اردیبهشت ماه 1401

مدیریت پشت میزنشینی در 
دستور کار دولت نیست

سرپرست مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت بهداشت 
یکی از مهمترین محاســن دولت از منظر همــگان را حضور 
دولتمردان در میدان ذکر کرد و گفت: برای حل مشکلات باید 
در میدان حضور یافت و مدیریت پشــت میزنشینی در دستور 

کار دولت نیست.
به گزارش روز شــنبه ایرنا از وبدا، مهندس محمد هاشــمی با 
اشاره به ۴۱ سفر استانی وزیر بهداشت در طول ۷ ماه گذشته، 
انجام این سفرها را نشــان دهنده عزم دکتر بهرام عین اللهی 
وزیر بهداشت برای حل مشکلات مناطق محروم کشور دانست 
و گفت: مشکلات حوزه ســلامت یکی از میراث هایی است که 
به دولت سیزدهم رسیده و حل آنها، نیازمند حضور در صحنه، 

آشنایی و راهکارهای موثر است.
وی اظهار داشت: نیمی از سفرهای اســتانی وزیر بهداشت به 
همراه رییس جمهور و اعضای هیات دولت بوده که این سفرها 
منشا خیری برای حل مشکلات حوزه های مختلف و از جمله 

حوزه سلامت بوده است.  
هاشــمی  افزود: در سراســر کشــور ۲۲۰ پــروژه نیمه تمام 
بهداشــتی و هزاران پروژه نیمه تمام بهداشــتی و دانشجویی 
وجود دارد که اتمام آنها و همچنین تحقق فرامین مقام معظم 
رهبری مبنی بر تقویت نظام شــبکه بهداشت کشور، نیازمند 

حل مشکلات این پروژه ها است.  
وی افزود: تمام ســفرهای اســتانی وزیر بهداشــت و دولت، 
در روزهــای تعطیل آخر هفته انجام شــده و می شــود. وزیر 
بهداشت در روزهای غیرتعطیل به شــدت و با جدیت، پیگیر 
حل مشکلات و معضلات نظام ســلامت از جمله تامین منابع، 
مدیریت کرونا، تامین نیروی انسانی مورد نیاز و امورات جاری 
وزارت بهداشت است و همین تلاشــهای مجدانه و پیگیریهای 

خستگی ناپذیر وی را به وزیر جهادی شهره کرده است.

دبیر کمیته علمی کشـوری مقابله با کرونا با بیان 
اینکه بیـش از ۸۱ درصد سـویه در گـردش کرونا 
در کشورمان زیر سویه BA۲ از خانواده امُیکرون 
اسـت، گفـت: البتـه هنـوز در برخی کشـورهای 
اطراف مـا ماننـد ترکیه تقریبا سـه درصد سـویه 
در گردش شـان دلتـا اسـت، بنابراین ایـن نگرانی 
وجـود دارد که باتوجه بـه رفت وآمدها و مـراودات 
میـان کشـور مـا و کشـورهای اطـراف از جملـه 
ترکیـه، ممکن اسـت دوبـاره دلتـا بیایـد و منجر 
به ایجـاد زیرسـویه هایی مانند XD و XF شـود، 
امـا واقعیت ایـن اسـت که هنـوز چنین مـوردی 

را تجربـه نکردیم.
دکتر حمیدرضا جماعتـی در گفت وگو با ایسـنا، 
درباره وضعیـت کرونا در کشـور، گفـت: آنچه که 
در حـال حاضـر در کشـورمان اتفـاق افتـاده، این 
اسـت که ماننـد تمامـی کشـورها مـا هـم از نظر 
میـزان بسـتری و هـم از نظر میـزان مـرگ و میر 
ناشی از کرونا یک شـیب نزولی را داریم که تقریبا 
بـه صـورت خطـی درآمده اسـت. بـه طـوری که 
منحنـی که بـه صـورت صعـودی بـالا رفتـه بود، 
اکنـون پایین آمـده و بـه صـورت خطـی درآمده 
اسـت. بنابراین در حال حاضر در تمام کشـورهای 
دنیـا، میـزان بسـتری و مرگ ومیـر تقریبـا سـیر 
نزولی داشـته و حتـی در کشـورهایی مانند چین 
و هنگ کنـگ که میـزان موارد بـالا رفته بـود نیز 
شاهد سـیر نزولی هسـتیم. کشـور ما هم از سایر 

کشـورها مسـتثنی نیست.
BA۲ سویه غالب کرونا در ایران

وی درباره سـویه غالـب کرونا در کشـور نیز گفت: 
در مطالعـه اخیـری که در کشـور مـا انجام شـد، 
سـویه  غالبی کـه در کشـور وجـود دارد، بیـش از 
۸۱ درصـد زیر سـویه BA۲ از خانـواده امُیکرون 
اسـت. بنابراین آن سـویه ای که انتظار داشتیم که 
ممکن اسـت منجر به ایجاد پیک جدیدی شـود، 
فعلا چنین  نشـد و مـوج جدیـدی را از BA۲ در 

کشورمان شـاهد نبودیم.
نگرانی از ورود مجدد دلتا به کشور

به نظر نمی رسد تا پاییز با موج جدید و 
جدی مواجه شویم

جماعتـی درباره پیش بینی هـا از رونـد کووید ۱۹ 
در کشـورمان طی هفته های آتی، گفـت: باتوجه 
به شـرایطی کـه در حـال حاضـر دیده می شـود، 

اگر بـا مشـکل جدیـد و زیـر سـویه جدیـدی در 
کشـورهای دیگر برخورد نکنیم،  به نظر می رسـد 
کـه در ماه هـای آینـده حداقـل تـا فصول سـرد، 
خیلـی بـا پیـک مهـم و مـوج جدیـدی برخـورد 
نکنیم. اگرچه یـک جای نگرانـی وجـود دارد؛ آن 
هم اینکـه گفته شـده که تقریبـا هنـوز در برخی 
کشورهای اطراف ما مانند ترکیه سه درصد سویه 
در گردش شان دلتا است، شـاید این جای نگرانی 
را بگذارد که باتوجه به رفت وآمدهـا و مراوداتی که 
بین کشـور ما و کشـورهای اطراف از جمله ترکیه 
است، ممکن اسـت که دوباره دلتا بیاید و منجر به 
ایجاد زیرسـویه هایی مانند XD و XF شـود، اما 
واقعیت این اسـت که هنوز چنین چیزی را تجربه 
نکردیم و از آنجایـی که در کشـورهای دیگر هم با 
پیک جدیـدی مواجه نشـدند، به نظر نمی رسـد 
کـه حداقـل در فصـل تابسـتان با مشـکل جدی 
مواجه شـویم. بـر ایـن اسـاس ماننـد پیش بینی 
کـه در سـایر کشـورهای دنیـا مطـرح شـده،   اگر 
قرار باشـد بـا پیکـی مواجه شـویم، ممکن اسـت 
در فصول سـرد، یعنی در پاییز و زمسـتان باشد و 
با موجی از ویـروس کرونا بـا زیرسـویه های دیگر 
مواجـه شـویم، اما بـه نظر نمی رسـد کـه حداقل 
تا چنـد مـاه آینده بـا موج جدیـد و جـدی مواجه 

شیم. با
امکانات ایران در شناسایی زیرسویه های 

ترکیبی کرونا
 XD وی درباره وضعیت شناسـایی زیرسویه های
و XF در کشور، گفت: شناسـایی این زیر سویه ها 
بر اسـاس ژن سکوئنسینگ است که خوشبختانه 
در کشـور ما دسـتگاه هایی که بتوانیم  با استفاده 
از آن ها، ویروس ها را از نظر ژنتیکی بررسی کنیم، 
وجـود دارد که به صـورت فعـال در حـال ارزیابی 
هسـتند. بر این اساس اگر زیرسـویه های ترکیبی 
ماننـد XE، XD،   XF یا زیر سـویه های دیگری 
کـه ممکـن اسـت بـه صـورت ترکیبـی وجـود 
بیایند، اگر ببینیم کـه با مشـکل و پیک جدیدی 
مواجهیـم، به سـرعت می توانیـم ارزیابی کـرده و 
مشخص کنیم که چه زیرسـویه ای است. بنابراین 
جای نگرانـی در این بـاره وجود نـدارد. زیـرا اگر با 
تهدید جدیدی مواجه شـویم، با دستگاه هایی که 
داریم و با ارزیابـی ژنی می توانیم این بررسـی ها را 

به سـرعت در کشـورمان انجام دهیم.
جماعتی دربـاره احتمـال افزایش مـوارد بیماری 
در کشـور باتوجـه بـه سـفرهای نـوروزی و دید و 
بازدیدها، اظهار کرد: اگر تعطیلات، رفت و آمدها و 
مسافرت ها می خواست مشکل جدی را در میزان 

بسـتری و مرگ ومیـر ایجاد کنـد، شـاید تاکنون 
می توانسـت خـودش را بـه صورت چشـمگیری 
نشـان دهـد. اگرچـه طـی یکـی دو هفتـه قبـل 
مختصری افزایـش میزان مراجعین سـرپایی و به 
دنبال آن مقداری افزایش بسـتری را داشـتیم، اما 
باتوجه به اینکـه روند افزایشـی ادامه پیـدا نکرد و 
سـیر صعودی ایجاد نشـد، به نظر نمی رسـد که با 

موج جدیـد مواجه باشـیم.
تاثیر بازگشایی مدارس بر وضعیت کرونا 

در کشور
وی درباره تاثیر بازگشایی مدارس بر روند بیماری 
در کشـور نیز گفـت: بایـد شـرایط مختلـف را در 
نظر بگیریـم؛ شـرایطی مانند واکسیناسـیون که 
انجام شـد، به ویـژه در کـودکان و دسـتورالعملی 
کـه بـه تمامـی کارکنـان مـدارس داده شـد 
تـا واکسیناسیون شـان را کامـل کننـد، رعایـت 
پروتکل هـای بهداشـتی و اینکه تعـداد زیـادی از 
افراد در کشـور مـا به ویـروس کرونا مبتلا شـدند 
و ایمنـی ذاتی کـه در بدن افـراد ایجاد شـد، باعث 
شـد که حداقـل در هفته های بعـد از بازگشـایی 
مدارس، خیلی آثار چشمگیری در جامعه نبینیم. 
ان شـاءالله که مشـکل جدی در رابطه با بازگشایی 

مـدارس در جامعـه دیده نشـود.
لـزوم رعایـت پروتکل هـای بهداشـتی؛ ماسـک 

بزنیـد، واکسیناسـیون تان را تکمیـل کنیـد
سهل انگاری در رعایت پروتکل های 

بهداشتی

سـالمندان و مبتلایان به نقص سیستم ایمنی دز 
چهارم واکسـن کرونا را تزریق کنند

جماعتی افـزود: در عین حـال در افرادی که سـن 
بالا یا نقـص سیسـتم ایمنی دارنـد، بـرای تزریق 
دز چهارم واکسـن کرونـا اقدام کنند کـه می تواند 
در کاهـش بسـتری و مرگ ومیر ایـن افـراد موثر 
باشـد. در حال حاضر در بیمارستان ها، کسانی که 
بیشتر بستری شـده و دچار مرگ ومیر می شوند، 
کسـانی هسـتند که سـن بالا یـا نقص سیسـتم 
ایمنـی دارند ماننـد بیمـاران پیوندی یـا بیماران 
مبتـلا بـه سـرطان یـا افـرادی کـه بیماری هـای 
جدی زمینـه ای دارنـد. به همین دلیـل توصیه ما 
این اسـت که مردم در زمینـه رعایت پروتکل های 
بهداشـتی در کل جامعه به ویژه در زمینه استفاده 

از ماسـک، جدیت داشـته باشند.
وی تاکیـد کـرد: در حـال حاضـر کاهـش میزان 
بسـتری و مرگ ومیـر، باعـث شـده عـده ای در 
رعایـت پروتکل هـای بهداشـتی سـهل انگاری 
کنند کـه باتوجـه بـه اینکـه RE مـا در ویروس 
امُیکـرون بـه یـک و زیـر یـک نرسـیده، می تواند 
خطرناک باشـد و منجر به نگرانی هایی در اختلال 
در کنترل پاندمی در کشور شـود. بنابراین رعایت 
پروتکل هـا و تزریـق واکسـن به ویـژه تزریـق دز 
سوم در افرادی که هنوز دز سـوم را تزریق نکردند 
و تزریـق دز چهـارم در افـرادی کـه بـه هـر علتی 
نقص سیسـتم ایمنـی و سـن بـالا دارند، بسـیار 
مهم اسـت و می تواند اثر مهمـی در کاهش میزان  
افراد مبتلا، بسـتری و مرگ ومیر در جامعه شـود.

معاون دبیرخانه شورای عالی بیمه سلامت کشور 
جزئیــات محورها و سیاســت های تعرفه گذاری 
خدمات تشــخیصی و درمانی در ســال ۱۴۰۱ را 
تشریح کرد و گفت: جهت حفاظت مالی از مردم و در 
راستای قانون بودجه سال ۱۴۰۱، فرانشیز بیماران 
در سه دهک اول درآمدی نسبت به سال ۱۴۰۰ در 
بخش دولتی هیچ افزایشی ندارد و در مواردی نیز 
پرداختی کاهش یافته اســت.ش مهندس سعید 
معنوی در گفت وگو با ایسنا، درباره جهت گیری و 
سیاســت های محوری تعرفه خدمات تشخیصی 
و درمانی ســال ۱۴۰۱، گفت: سیاست های تعرفه 
خدمات تشخیصی و درمانی در سه بخش اعمال 
شده اســت که شــامل بخش های تعرفه گذاری، 
فرانشیز و کاهش پرداخت از جیب مردم و حق بیمه 
بوده است. معنوی همچنین با بیان اینکه توجه به 
قیمت تمام شده خدمات در بخش خصوصی نیز باید 
در تعرفه گذاری لحاظ شود، ادامه داد: بر این اساس 
در تعرفه گذاری سال ۱۴۰۱ در بخش خصوصی در 
حوزه هتلینگ و ویزیت، قیمت تمام شده خدمات 

استخراج و تلاش ها بر آن قرار گرفت که تعرفه ها تا 
حدود زیادی به قیمت تمام شده نزدیک شود.

مردم هزینه ای بابت نسخه الکترونیک 
پرداخت نمی کنند

معاون دبیرخانه شورای عالی بیمه سلامت کشور 
با بیان اینکه بحث استقرار کامل نسخه الکترونیک 
نیز از مباحث مورد توجه در تعرفه گذاری امســال 
بوده است، گفت: در راستای استقرار چرخه کامل 
نسخه الکترونیک در کشور، در مواردی که شرایط 
نسخه نویسی الکترونیکی فراهم است، رشد تعرفه 
ویزیت برای پزشــکان به ویژه در بخش خصوصی 
به گونه ای تعیین خواهد شد که بیشترین انگیزه 
برای نسخه نویسی الکترونیکی فراهم شود. البته 
تعرفه های تعیین شده به هیچ وجه منجر به افزایش 
پرداخت از جیب مردم نخواهد شد و سهم مربوطه را 
سازمان های بیمه گر پرداخت می کنند. به این معنا 
که تعرفه های تشویقی را بیمه پوشش می دهد و مردم 
هزینه ای بابت آن پرداخت نمی کنند. باید توجه کرد 

که پس از اتمام مهلت قانونی در زمینه استفاده از 
نسخه کاغذی، پزشکان مجاز به دریافت هزینه ویزیت 

از مردم برای نسخ کاغذی نخواهند بود.  
عدم افزایش پرداختی بیماران در ۳ دهک 

اول درآمدی در بخش دولتی نسبت به 
سال ۱۴۰۰ 

وی با بیان اینکه دومین سیاست مورد توجه در تعیین 
تعرفه های خدمات تشخیصی و درمانی توجه به بحث 
فرانشیز و کاهش پرداخت از جیب مردم است، گفت: 
عدم افزایش پرداخت از جیب مردم برای دهک های 
یک تا سه درآمدی براساس اطلاعات پایگاه بانک 
ایرانیان یکی از موارد لحاظ شده در تعیین تعرفه های 
پزشکی امسال است و جهت حفاظت مالی از مردم 
و در راستای قانون بودجه ســال ۱۴۰۱، فرانشیز 
بیماران در سه دهک اول درآمدی نسبت به سال 
۱۴۰۰ در بخش دولتی هیچ افزایشــی ندارد و در 
مواردی پرداختی کاهش یافته است؛ به طوری که 
بیماران در این دهک ها برای خدمات بســتری به 

جای ۱۰ درصد، ۵ درصد و برای خدمات سرپایی 
به جای ۳۰ درصد، ۲۰ درصــد پرداخت خواهند 
کرد. معنوی ادامه داد: همچنین کاهش پرداخت از 
جیب مردم برای کلیه مددجویان کمیته امداد امام 
خمینی )ره( و سازمان بهزیستی کشور در بخش 
دولتی مورد توجه بوده اســت و بر این اساس برای 
مددجویان کمیته امداد و سازمان بهزیستی سهم 
پرداختی در خدمات بستری، رایگان و در خدمات 
سرپایی فرانشیز از ۳۰ درصد به ۱۵ درصد کاهش 
یافته اســت. کاهش پرداخت از جیب مردم برای 
خدمات اورژانسی وی ادامه داد: یکی از مشکلات 
مردم پرداخت بالای از جیب مردم در زمان دریافت 
خدمات اورژانسی بود. مردم برای خدمات اورژانسی 
همانند سایر خدمات سرپایی ۳۰ درصد هزینه ها را 
خود پرداخت می کردند. بر این اساس در سال ۱۴۰۱، 
مردم برای خدمــات اورژانســی در بخش دولتی  
۱۰ درصد پرداختی خواهند داشت. همچنین در 
راستای حفاظت مالی از مردم امکان کاهش فرانشیز 
افراد بالای ۶۵ سال، کودکان، معلولین، بستری های 
طولانی مدت در بخش های مراقبت ویژه، بیماران 
فوتی، بیماران خاص و صعب العلاج و شــهرهای 
فاقد مراکز ملکی برای بیمه شدگان سازمان تامین 
اجتماعی برای کلیه سازمان های بیمه گر پایه فراهم 

شده است.

دبیر کمیته علمی کشوری مقابله با کرونا اعلام کرد

BA۲ سویه غالب کرونا در ایران 

جزییات سیاست گذاری در تعرفه گذاری خدمات پزشکی امسال اعلام شد

کاهش پرداختی بیمارانِ ۳دهک اول در بخش دولتی

گزارش
ایسنا

شاخص های جدید 
تعیین شهریه مدارس

معاون وزیر آموزش وپرورش ضمن اعلام این خبر که پیش ثبت 
نام مدارس غیردولتی از قبل عید آغاز شــده و مدارس مجاز به 
انجام آن هستند؛ درباره شاخص ها و زمان تعیین شهریه مدارس 

غیردولتی توضیحاتی ارائه داد.
احمد محمودزاده در گفت وگو با ایسنا، افزود: پیش ثبت نام ها از 
قبل عید آغاز شــده و به لحاظ قانونی هم اجازه داده شده است. 
اولیاء به مدرســه می روند و امکانات و فضا را مشاهده کرده و با 
شرایط مدرسه نیز آشنا می شــوند و در نهایت به توافق اولیه با 

مدرسه برای ثبت نام فرزندشان می رسند.
وی افزود: تا زمان ابلاغ شهریه جدید، ملاک دریافت شهریه سال 
آتی به صورت علی الحساب، شهریه سال جاری است. هر ساله نرخ 
شهریه مدارس غیردولتی در ســامانه مشارکت ها  درج می شود 
و اولیاء می توانند از آن مطلع شوند، ضمن آنکه شهریه در زمان 
ثبت نام ها در تابلویی نصب و در معرض دید عموم قرار می گیرد.

رئیس ســازمان مــدارس و مراکز غیردولتــی وزارت آموزش و 
پرورش درباره زمان اعلام شــهریه مدارس غیردولتی برای سال 
تحصیلی آتی نیز توضیح داد و گفت: شــیوه نامه تعیین شهریه 
مشخص و از چندی پیش برای همه استان ها ارسال شده است. 
مدارس موظف به تکمیل فرم های ارســالی از ســوی سازمان 
هستند؛ که یک بخش ســخت افزاری و بخش دیگر نرم افزاری 
اســت. محمودزاده ادامه داد: بخش ســخت افزاری مربوط به 
مواردی از این قبیل است که مســاحت مدرسه چقدر است، چه 
میزان اجاره بها می پردازد و یا چند معلم جذب کرده اند. بخش 
دیگر که برای اولین بار به آن ورود پیدا کرده ایم به اجرای سند 
تحول بنیادین و رویکردهای فرهنگــی، تربیتی و موفقیت های 
آموزشی و پرورشــی باز می گردد. شــاخص هایی برای این امر 
تعیین کرده ایم و از این پس حدود ۳۵ درصد از کل شهریه تعیین 

شده برای یک مدرسه به این موضوع اختصاص می یابد.
وی با بیان اینکه مدرســه ای می تواند از این امتیاز استفاده کند 
که نتایج مثبتی در این زمینه کسب کرده باشد گفت: به عنوان 
مثال میانگین نمرات اکتســابی در ارزشیابی های پایانی به ویژه 
امتحانات نهایی یکی از این شاخص هاست. حضور در جشنواره ها 
و مسابقات علمی و فرهنگی نیز از دیگر شاخص های کسب این 

امتیاز است.
به گفته رئیس سازمان مدارس و مراکز غیردولتی وزارت آموزش 
و پرورش، هنوز سقف و کف شهریه مدارس غیردولتی مشخص 
نشده اســت؛ مدارس در حال تکمیل فرم ها هستند؛ پس از آن 
شاخص های مدارس در شورای نظارت منطقه بررسی و شهریه 

نهایی به تصویب می رسد.

وزیر آموزش و پرورش از ایجاد تغییراتی در 
شیوه نامه نقل و انتقالات فرهنگیان خبر داد. 

به گزارش ایسنا، یوسف نوری در حاشیه آیین 
امضای تفاهم نامه طرح توسعه و تحول اجتماع محور 
۲۰۲۰ محله کم برخوردار کشور در راستای استقرار عدالت 
آموزشی - تربیتی که در وزارت آموزش و پرورش برگزار 
شد، درباره شیوه نامه نقل و انتقالات فرهنگیان که اخیرا 
مورد اعتراضات فراوانی از سوی جامعه معلمان واقع شده 
است گفت: تغییری در شیوه نامه نقل و انتقالات فرهنگیان 
ایجاد شده است مخصوصا در حیطه تحکیم بنیان خانواده 
برای زوجین فرهنگی و همکارانی که تازه ازدواج می کنند، 

تسهیلاتی فراهم شد.
وی افزود: همچنین برای ایثارگران و نیروهایی که مأمور 
می شوند اعم از نیروهای نظامی و مأمورین دستگاه ها این 
تسهیلات فراهم شد. در بعضی موارد سنوات را خیلی تقلیل 

دادیم اما اینکه فرد رسمی و پیمانی باشد، شرط است. 
نوری با بیان اینکه واقعیت این است که نقل و انتقالات 
در تمامی دستگاه ها، مبتنی بر نیاز و عدم نیاز است گفت: 
در آموزش و پرورش اگر نقل و انتقالات را کلا آزاد و بدون 
ضابطه کنیم مناطق کمتربرخوردار از معلم خالی می شوند 
و مجبوریم معلم ناآماده بگیریم. یعنی آنها که تربیت معلم 
نرفتند، رشته شان مرتبط نیست و لذا به نظر می آید ظلم به 

دانش آموزان مناطق کم برخوردار است. 
وی ادامه داد: برای افراد با شرایط استثنایی، شرایطی را 

فراهم کنیم.
وزیر آموزش و پرورش همچنین اعلام کرد که نقل و انتقال 

اضطراری بر نمی گردد و یک مرحله ای می شود.
تعداد معلمان بازنشسته با اجرای رتبه بندی افزایش می یابد؟

پرداخت اضافه کار سرایداران مدارس از اردیبهشت
وزیر آموزش و پرورش همچنین درباره افزایش آمار 
بازنشستگی معلمان با اجرای رتبه بندی گفت: باید رفتار 
فرهنگیان را ببینیم و با قطعیت نمی دانم. برخی این نظر را 
دارند. سال گذشته حدود ۷۱ هزار نفر از فرهنگیان بازنشسته 

شدند که باید برای امسال ببینیم چگونه خواهد شد.
نوری درباره پرداخت اضافه کار سریداران مدارس که فروردین 
ماه پرداخت نشده بود نیز گفت: این مبلغ از اردیبهشت 

پرداخت می شود و معوقه فروردین هم محاسبه خواهد شد.

به گفته جانشین پلیس راهنمایی و رانندگی ناجا واردات 
خودروی باکیفیت می تواند باعث کاهش آمار تصادفات، 
مصدومان و جانباختگان شود و روند اسقاط خودروهای فرسوده 

را افزایش دهد.
به گزارش ایسنا، اوایل سال ۱۳۹۷ بود که واردات خودرو به 
کشور به دلایل مختلف از جمله کمبود ارز در کشور ممنوع 
شد، تصمیمی که پیامدهای بسیاری داشت و البته نفع آن 
نیز به جیب خودروسازانی رفت که در همین چندسال شاهد 
افزایش نجومی قیمت تولیداتشان بودند. تولیداتی که با همان 
کیفیت و استاندارد سال های قبل تولید می شود و حتی سلامت 
و استاندارد برخی از امکانات آنان نظیر ایربگ، باک بنزین، ترمزها 

و ... محل مناقشه است.
در چنین شرایطی گفته شد که مجلس شورای اسلامی با 
واردات ۷۰ هزار دستگاه خودروی سواری به کشور در سال 
۱۴۰۱ موافقت کرده است. موضوعی که فراز و فرودهای بسیاری 
داشته و حتی برخی از منابع از حذف آن از بودجه سال ۱۴۰۱ 
سخن به میان آوردند و البته تاکنون نیز محقق نشده است. در 
این میان پلیس نیز ضمن انتقاد از کیفیت برخی خودروهای 
تولیدی داخل از مدافعان واردات خودروی باکیفیت است تا هم 
چرخ اسقاط خودروهای فرسوده مجدد بچرخد و هم آمارهای 

تصادفات کاهش یاید.
سردار سید تیمور حسینی جانشین پلیس راهور در گفت وگو 
با ایسنا، با بیان اینکه یکی از شروط شماره گذاری خودروهای 
وارداتی اسقاط خودروی فرسوده است، گفت: برابر قانون با توجه 
به حجم و مشخصات وسیله نقلیه وارداتی، باید یک، دو یا سه 
دستگاه وسیله نقلیه فرسوده اسقاط شود. اما در این چند سال به 
توجه به ممنوعیت واردات خودرو به کشور، اسقاط خودروهای 

فرسوده نیز کاهش چشم گیری یافته است.
وی ادامه داد:  واردات خودروی با کیفیت می تواند در کاهش آمار 
تصادفات، مصدومان و جانباختگان موثر باشد. از طرف دیگر نیز 
همانطور که گفتم واردات خودروی خارجی با توجه به قوانین 
کشور ما باعث از رده خارج شدن خودروهای فرسوده هم می شود 
که همین موضوع هم باز در کاهش تصادفات و شمار مصدومان 

و موارد فوتی ناشی از تصادفات موثر است.  

وزیر آموزش و پرورش خبر داد
اصلاح شیوه نامه نقل و انتقالات 

فرهنگیان و تک مرحله ای شدن آن

نظر پلیس درباره واردات خودرو

خبر

خبر

سنا
: ای

س
عک

کاغذ جامعه

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک رودبارجنوب

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
رسمی سند  فاقد  ساختمانهای 

تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
موضوع  اول  هیات   1400/09/17-140060319079000518 شماره  رای 
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
جنوب  رودبار  شهر  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای عوض بهبودی  فرزند چاری 
بشماره شناسنامه 718 صادره از رودبار در یک قطعه زمین مزروعی به 
مفروز  اصلی   -183 از  فرعی   ۲85 پلاک  مربع  متر   5۲758 مساحت 
جنوب  رودبار  در  واقع  سه  قطعه  اصلی   183 پلاک  از  شده  مجزی  و 
محرز  رسمی  مالک   عنوان  به  متقاضی  مالکیت  آباد  علی  –روستای 
فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده 
سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  صورتی که  در  شود  می  آگهی  روز   15
انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای 
صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت 

خواهد شد ./م الف:10۲

 تاریخ انتشار نوبت اول:۱4۰۱/۰۱/۲۳ 
تاریخ انتشار نوبت دوم :۱4۰۱/۰۲/۰6
 محمد کردستانی - رئیس ثبت اسناد املاک

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک منطقه دو کرمان

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک منطقه دو کرمان

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک منطقه دو کرمان

هیات موضوع قانون تعیین تكلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تكلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 14006031907801۲3۲0مورخه 1400/1۲/۲4 هیات دوم 
موضوع قانون تعیین تكلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
ثبت ملك منطقه دو كرمان  ثبتی حوزه  واحد  در  سند رسمی مستقر 
تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی آقای مجتبی پورگله داری فرزند 
علی بشماره شناسنامه ۲980853038 صادره از كرمان درششدانگ یك 
باب خانه  به مساحت 414/8 مترمربع پلاك3060 فرعی از۲94۲ اصلی   
واقع در بخش3 کرمان آدرس کرمان میرزا آقاخان جنوبی کوچه 73 
خریداری از مالك رسمی آقای عبدالمجید هدایت محرز گردیده است.

لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
متقاضی  مالكیت  به صدور سند  نسبت  اشخاص  در صورتی كه  شود 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یك ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت انقضای مدت مذكور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالكیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱4۰۱/۰۱/۲۲
تاریخ انتشار نوبت دوم :۱4۰۱/۰۲/۰6
محمودمهدی زاده رییس ثبت اسناد و املاک منطقه ۲کرمان
شناسه آگهی: ۱۲9۸۰۳۵

تكلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 

فاقد سند رسمی
ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
تكلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   13
ساختمانهای  و  اراضی  و  ثبتی  وضعیت 

فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 14006031907801۲166 
موضوع  دوم  1400/1۲/19هیات  مورخه 
ثبتی  وضعیت  تكلیف  تعیین  قانون 
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی 
حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
تصرفات  كرمان  دو  منطقه  ملك  ثبت 
نجمه  خانم  متقاضی  بلامعارض  مالكانه 
بشماره  علی  فرزند  نخعی  چناریان 
در  كرمان  از  صادره   34 شناسنامه 
کاربری  )با  خانه  باب  یك  ششدانگ 
مساحت  به  سبز(  کمربند  عرصه 
137۲فرعی  پلاك  مترمربع   ۲76/5
آدرس  دربخش3کرمان  از۲786واقع 
کوچه5  بلوارقایم  آباد  شرف  کرمان 
داخل  راست  سمت  کوچه  انتهای 

چپ  سمت  ۲0متری  خاکی  خیابان 
خریداری از مالك رسمی آقای ماشاالله 
به  لذا  است.  گردیده  محرز  بنازاده 
نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور 
در  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله  به 
صدور  به  نسبت  اشخاص  كه  صورتی 
داشته  اعتراضی  متقاضی  مالكیت  سند 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
خود  اعتراض  ماه  دو  مدت  به  آگهی 
اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این  به  را 
تاریخ  از  ماه  یك  مدت  ظرف  رسید، 
را  خود  دادخواست  اعتراض،  تسلیم 
نمایند.بدیهی  تقدیم  قضایی  مراجع  به 
انقضای مدت مذكور و  است در صورت 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالكیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول : ۱4۰۱/۰۱/۲۲
تاریخ انتشار نوبت دوم :۱4۰۱/۰۲/۰6
محمودمهدی زاده رییس ثبت اسناد 
و املاک منطقه ۲کرمان
شناسه آگهی: ۱۲9۸۱۳9

تعيين  قانون  موضوع  هيات 
و  اراضي  ثبتي  وضعيت  تكليف 

رسمي سند  فاقد  ساختمانهاي 
قانون   3 ماده  موضوع  آگهي 
قانون  نامه  آئين   13 ماده  و 
ثبتي  وضعيت  تكليف  تعيين 
فاقد  ساختمانهاي  و  اراضي  و 
شماره  راي  برابر  رسمي  سند 
رخه  14مو 0 1 6 03 1 9 078 0 0 03 1 ۲
موضوع  دوم  1401/01/۲1هيات 
وضعيت  تكليف  تعيين  قانون 
فاقد  ساختمانهاي  و  اراضي  ثبتي 
واحد  در  مستقر  رسمي  سند 
دو  منطقه  ملك  ثبت  حوزه  ثبتي 
بلامعارض  مالكانه  تصرفات  كرمان 
ذوالعلي  حسن  آقاي  متقاضي 
 3 شناسنامه  بشماره  يدالله  فرزند 
يك  درششدانگ  ازبردسیر  صادره 
 ۲7۲/93 مساحت  به  خانه  باب 
فرعي  پلاك۲4887  مترمربع 
 3 بخش  در  واقع  اصلي   از۲787 
ابوذر  خیابان  آدرس کرمان  کرمان 
از  خريداري   18 کوچه  شمالی 

پورزاده  محمود  آقاي  رسمي  مالك 
به  است.لذا  گرديده  محرز  حسینی 
دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور 
مي  آگهي  روز   15 فاصله  به  نوبت 
شود در صورتي كه اشخاص نسبت 
متقاضي  مالكيت  سند  صدور  به 
توانند  مي  باشند  داشته  اعتراضي 
به  آگهي  اولين  انتشار  تاريخ  از 
به  را  خود  اعتراض  ماه  دو  مدت 
اخذ  از  پس  و  تسليم  اداره  اين 
رسيد، ظرف مدت يك ماه از تاريخ 
خود  دادخواست  اعتراض،  تسليم 
نمايند. تقديم  قضايي  مراجع  به  را 
انقضاي  صورت  در  است  بديهي 
مدت مذكور و عدم وصول اعتراض 
صادر  مالكيت  سند  مقررات  طبق 

خواهد شد.
نوبت اول:1401/0۲/06 انتشار  تاريخ 

تاريخ انتشار نوبت دوم:1401/0۲/۲1 

ثبت  زاده رئیس  محمود مهدی 
۲ کرمان اسناد و املاک منطقه 
آگهی:۱۳۰6۵6۰ شناسه 
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پیامک شــما را درباره ایــن صفحه می خوانیم

 سال پنجم | شماره پیاپی 1217
5سه شنبه  06   اردیبهشت ماه 1401 کاغذ فرهنگ و هنر

خبرخبر

در اجلاس بین المللی سال ۲۰۲۲ روزنامه نگاران 
جهان، درباره ی وضعیت شیوع فیک نیوز در ایران 
همانند سایر نقاط جهان، تاثیر آن بر رسانه های 
رسمیت دار و نیز شــیوه ی مواجهه خبرگزاری 
دانشجویان ایران )ایســنا( با خبرهای جعلی 

صحبت شد.
به گزارش ایسنا، اجلاس جهانی روزنامه نگاران 
امروز  ـ ۲۵ آوریل ـ با مشــارکت روزنامه نگاران 
کشورهای قاره های مختلف جهان آغاز شد. این 
اجلاس امسال هم برای ســومین  دوره متوالی 
به دلیل همه گیری ویروس جدید کرونا، به صورت 
برخط برای روزنامه نگاران و ســخنرانان دیگر 
کشورها و با حضور سخنرانان و میزبانان کره ای 

در محل هر ساله اجلاس در سئول برگزار شد.
در نخستین روز این اجلاس دوروزه که به موضوع 
»وضعیت فعلی حقیقت سنجی در روزنامه نگاری 
جهــان و راهکارهای ســازمانی خودتنظیمی 
رسانه« اختصاص داشت، ۳۰ سخنران به ترتیب از 
کشورهای کره جنوبی، آلبانی، بحرین، بنگلادش، 
چین، کلمبیا، دانمارک، آلمان، هندوستان، ایران، 
ایرلند، ایتالیا، قزاقستان، قرقیزستان، مغولستان، 
نپال، پاکستان، گینه نو، فیلیپین، پرتغال، روسیه، 
سومالی، ایالات متحده آمریکا، ویتنام و غنا به 
بیان نگاه های ذهنی خود در این زمینه پرداختند. 
بخش پایانی اجلاس نیز به مناظره و تبادل نظر 
بین روزنامه نگاران حاضر در اجــلاس، درباره 
نگاه های مطرح شده در این کنفرانس اختصاص 

داشت.
»شــبکه های اجتماعی که بــه زندگی آدم ها 
آمدند، برخی این فرضیه را مطرح کردند که عصر 
رسانه های رسمی به پایان رسیده است. اما حداقل 
تاکنون این فرضیه محقق نشده است. بلکه شاید 

برعکس آن قوت گرفته است.
این گونه خبرها در روزهای تعطیلات ســال نو 
ایرانی، که تقریبا دو هفته است، بیشتر منتشر 
شــد. اما برخی از چهره هایی که در چند سال 
گذشته خبر مرگشان منتشــر شد، هنوز زنده 
هستند. برخی از رسانه های ایرانی قربانی خبرهای 
جعلی شبکه های اجتماعی شدند. در خبرگزاری 
من، ایسنا، یک استراتژی مشخص در این زمینه 
انتخاب شد. »منبع دوم«؛ بیش از پیش اهمیت 
یافت. در ایسنا پس از دریافت خبر درگذشت افراد 
مشهور یا مهم، این خبر تنها زمانی منتشر می شود 
که یک منبع دوم آن را تایید کرده باشد. منبع 
دوم، در بسیاری موارد، یکی از اعضای خانواده 
است. گاهی هم انجمن صنفی که آن فرد هنرمند 
عضو آن بوده و وظیفه برنامه ریزی مراسم تدفین 

را برعهده دارد.

صنعت گردشگری 
نباید دچار دافعه شود

نایب رئیس کمیسیون فرهنگی مجلس شورای 
اسلامی گفت: باید با الهام از منابع دینی و فرهنگی 
یک چارچوب و نظام نامه  در صنعت گردشگری 
ترسیم شود، ضمن اینکه قابلیت ها و ظرفیت های 
کشور معرفی و برای گردشگران استانداردسازی 
می شود دچار دافعه نشویم. غلامرضا منتظری در 
گفت وگو با خبرنگار فرهنگی ایرنا درباره توسعه 
گردشگری در کشور اظهار داشت: اگر واقع بینانه 
نگاه کنیم گردشگری می تواند صنعت درجه یک 
کشور باشد، اگر قرار اســت از درآمدهای نفتی 
فاصله بگیریم، بهترین تکیه گاه اقتصادی صنعت 
گردشگری است. نایب رئیس کمیسیون فرهنگی 
مجلس با اشــاره به ضرورت تدوین نظام نامه 
گردشــگری گفت: همه چیز برای گردشگران 
خارجی در زمان سفر به ایران باید قابل پیش بینی 
باشــد؛ باید با الهام از منابع دینی فرهنگی یک 
چارچوب و نظام نامه  در صنعت گردشگری ترسیم 
شود، ضمن اینکه قابلیت ها و ظرفیت های کشور 
باید معرفی و برای گردشگران استانداردسازی 
شود تا دچار دافعه نشویم. نماینده مردم گرگان 
و آق قلا در مجلس به جلســه اخیر کمیسیون 
فرهنگی مجلس با سیدعزت الله ضرغامی وزیر 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی 
اشاره کرد و گفت: اعضای کمیسیون در آن جلسه 
از وی درباره کمبود اعتبارات حوزه گردشگری 
سوال کردند و اینکه گاهی در منطقه ای طرح 
گردشگری و تفریحی آغاز می شود، اما به دلیل 
عدم تامین اعتبارات روند آن طولانی است یا طرح 
متوقف می شود. وی گفت: اعضای کمیسیون 
فرهنگی همچنین درباره ثبت اماکن تاریخی و 
معرفی مفاخر مشاهیر در استان ها از وزیر میراث 
فرهنگی سوال کردند، زیرا اماکن تاریخی وقتی 
تعیین و ثبت می شوند مالک آن دیگر اجازه دخل 
و تصرف در آن را ندارند، انتقادی که نمایندگان 
عنوان کردند این بود که این فرایند طولانی است، 
باید به سرعت تعیین تکلیف شود و اینکه بسیاری 
از استان ها در معرفی مشاهیر و ساخت تندیس و 

یادمان مفاخر خود مشکل دارند.
منتظری توضیح داد: مجلس توجه ویژه ای به 
حفاظت از بافت تاریخی دارد، در بودجه ۱۴۰۱ 
هم برای ترمیم مرمت و حفــظ بافت تاریخی 
شهرها روســتاها تصویب کرد. از طرفی امروزه 
دیگر گردشگران علاقه چندانی به هتل های چند 
ستاره لوکس در شهرها ندارد، بلکه تمایل دارد در 
یک فضای طبیعی و بافت تاریخی در روستا اقامت 

داشته باشد که باید اقتصاد روستا فعال شود.

با شنیدن خبر درگذشت شهلا ناظریان دنیایی از صداهای دلنشین و 
جملات ماندگار در ذهن  سینما و تلویزیون طنین انداز شد. او هنگامی که 

دیالوگ می گفت، به اندازه یک بازیگر در نقش فرو می رفت.
در دنیای دوبله هنرمندان موفقی را می شناسیم که زوج هنری هستند 
و با یکدیگر پیمان ازدواج بسته اند.خسرو خسروشاهی و منصوره کاتبی، 
جلال مقامی و رفعت هاشم پور و شهلا ناظریان و حسین عرفانی جزو 

مشهورترین زوج های این فهرست هستند.
شهلا ناظریان و حسین عرفانی سال ۱۳۶۳ با یکدیگر در محیط دوبله 
آشنا شدند و ازدواج کردند. این دو هنرمند پا به پای هم پیش رفتند و 
رشد کردند. هر دو آنچنان در کارشان مهارت داشتند که نمی شد تعیین 
کنی کدام یک تواناتر است. معمولا درباره زوج های هنرمند این شبهه 
پیش می آید که یکی به واسطه دیگری ترقی کرده است. یکی از طرفین 
به حدی رشد می کند که دیگری زیر سایه اش دیده نمی شود. اما شهلا 
ناظریان و حسین عرفانی هر دو هویتی مستقل داشتند. کسی ناظریان 
را به واسطه این که همسر عرفانی است نمی شناخت و هنگامی که نامش 

بر زبان می آمد صدای ماندگارش در ذهن زنده می شد.
یکی از درخشان ترین گویندگی های او در دوبلهٔ فیلم مشهور کازابلانکا 
به جای اینگرید برگمن در کنار گویندگی حسین عرفانی همسرش 
به جای همفری بوگارت است. این دو نفر به خاطر ارتباط عاطفی که در 
زندگی واقعی با یکدیگر برقرار کرده بودند، در حین نقش آفرینی بده و 
بستان خوبی داشتند. یکی از مشهورترین دیالوگ های برگمن در فیلم 
جایی است که خطاب به بوگارت می گوید: می تونم یه داستان تعریف 
کنم. درباره دختریه که تازه از خونه ش از فنلاند به پارسی اومده بود. در 
منزل یکی از دوستاش مردی رو دید که تمام عمر تعریفشو شنیده بود. 

یه مرد خیلی بزرگ و شجاع...
زنده یاد ناظریان این جملات را به گونه ای بر زبان می آورد که حس 

دلتنگی توام با حسرت کاملا قابل لمس بود.

شهلا ناظریان؛ صداپیشه ای 
که مثل یک بازیگر در نقش فرو 

می رفت

در کنفرانس جهانی روزنامه نگاران 
بررسی شد

راه حل ایسنا برای 
مواجهه با فیک نیوز

شهلا ناظریان از پیشکسوتان عرصه دوبله و همسر مرحوم حسین عرفانی 
)دیگر دوبلور فقید کشورمان( شامگاه یکشنبه )چهارم اردیبهشت ماه( بر 
اثر سکته قلبی درگذشت.  مهسا عرفانی  ـفرزند مشترک شهلا ناظریان و 
 ـدر گفت وگویی با ایسنا خبر درگذشت این پیشکسوت  حسین عرفانی 

دوبله را تایید کرده است.
عرفانی به ایسنا گفت: شب گذشته مادرم به دلیل ایست قلبی درگذشت.
همچنین شهراد بانکی، روابط عمومی انجمن گویندگان خبر در 

گفت وگویی با ایسنا خبر درگذشت شهلا ناظریان را تایید کرد.
مهسا عرفانی درباره ی جزئیات مراسم خاکسپاری پیکر شهلا ناظریان 
نیز اعلام کرد: مراسم خاکسپاری روز چهارشنبه )هفتم اردیبهشت ماه( 

۱۰ صبح در قطعه هنرمندان برگزار می شود.

شهلا ناظریان، دوبلور باسابقه و همسر 
حسین عرفانی درگذشت

رضا توکلـی با بیـان اینکـه دلیـل موفقیت سـریال 
های قدیمـی ماه مبـارک رمضـان، تفکـری بود که 
پشـت آنها وجود داشـت، گفت: امروزه اجـازه نمی 

دهند سـریال ماورایی بسـازیم.
رضـا توکلـی بازیگـر سـریال های مـاه رمضانـی در 
گفت وگـو بـا خبرنـگار رادیـو و تلویزیـون ایرنـا، 
درباره سـریال های رمضانی تلویزیون در سـال های 
اخیر و تفـاوت آنهـا با سـریال های دهـه ۸۰، گفت: 
ای کاش بـدون هیـچ توقعـی بچه هایـی کـه زیـر 
زمیـن او یـک فرشـته بـود و ... را سـاختند را برای 

خودمـان و تلویزیـون حفـظ می کردیـم.
وی ادامـه داد: چنـدی پیـش بـه یکـی از دوسـتان 
گفتم بـازی کـردن در یـک سـریال آن هـم در کل 
سـال بـرای مـن نوعـی کفایـت می کنـد، آنقـدر 
کـه حضـور در ایـن نـوع کارهـا بـه کارنامـه کاری 
بازیگـر برکـت می دهـد. حتـی یـک بـار دیـداری 
بـا آقـای ضرغامـی داشـتم و ایشـان گفت کـه چرا 
آقـای توکلـی فقـط در مـاه رمضـان سـریال بـازی 
می کند؟مـردم بـا سـریال های ماورایـی ارتبـاط 
خوبـی برقـرار کردنـد، چـرا نبایـد ایـن سـریال ها 

را بسـازیم.
ایـن بازیگـر سـینما و تلویزیـون افـزود: مـا هنـوز 
در برنامه سـازی و طراحـی برنامـه طولانـی مـدت 
مانده ایـم. یعنـی همیـن الان بایـد بـرای رمضـان 
سـال آینـده برنامه ریـزی کنیم. از سـویی مـردم با 
سـریال های ماورایـی ارتبـاط خوبی برقـرار کردند، 
چـرا نباید ایـن سـریال هـا را بسـازیم. بـرای مثال 
سـریال احضـار کـه سـال گذشـته در مـاه رمضان 
روی آنتـن رفـت مـوج خوبـی ایجـاد کـرده بـود 
دربـاره مقابلـه بـا جادوگـری. می خواهـم بگویـم 
کـه موضوعی کـه در احضـار مطـرح می شـد، ناکام 
مانـد. آنقـدر کـه امـواج مختلفی بوجـود آمـد و ما 
هـم نمی توانیـم بـه یکسـری خـط قرمزهـا نزدیک 

شـویم.
توکلی با بیان پیشـنهادی بـه مسـئولین تلویزیون، 
نبـوه  گفـت: می گوینـد شـبکه ها بایـد تولیـد ا
داشـته باشـند و مـن در اینجـا هیـچ دفاعـی از 
صحبـت فـردی نمی کنـم چـون بـه مـن ارتباطی 
نـدارد و من یـک بازیگـرم و صرفا بـه من پیشـنهاد 

می دهند کـه در یک کار بـازی کـن و از آنجایی که 
بعـد از کرونـا آنقـدر زندگی هـا از نظـر مالـی و غیر 
مالـی دسـتخوش تغییـر شـد من هـم خیلـی برای 
نتخاب هایـم سـخت نمی گیـرم. امـا در همیـن  ا
شـرایط کرونـا اگـر دلسـوزان ما جهـان بینی شـان 
بین المللـی بـود و بدون هیـچ توقعی خلاقیت شـان 
را بـه کار می بردند تـا اتفاق هـای شـیرینی را برای 
مـردم رقـم بزننـد، می توانسـتند بـه راحتـی مردم 
را در خانه هایشـان نگـه دارنـد. پیشـنهادم ایـن 
اسـت که در ماه رمضـان باید یـک رقابت سـالم اما 
واقعـی اتفـاق بیفتد به نـام جشـنواره سـریال های 

تلویزیونـی مـاه رمضـان.
بازیگـر فیلـم سـینمایی آیه هـای زمینـی )عبـاس 
رافعـی ۱۳۸۲( با بیـان خاطراتی از حضـور خود در 
سـریال او یـک فرشـته بود نیـز گفـت: یادم اسـت 
زمانـی کـه ایـن سـریال را بـازی مـی کردیـم کل 
خیابـان شـریعتی بسـته می شـد و مـردم بـا دیدن 
مـا کـه مشـغول تصویربـرداری بودیـم، از ماشـین 
هایشـان پیـاده می شـدند و به تماشـای سکانسـی 

کـه ضبـط مـی کردیـم مشـغول می شـدند.
وی درباره دلیل موفقیت سـریال های مـاه رمضانی 
دهه هشـتاد بـه خصـوص او یک فرشـته بـود، بیان 
داشـت: مـن هنـوز در کامنت هـای اینسـتاگرام 
خـودم مـی بینـم کـه مـردم مخاطـب این سـریال 
و سـریال هـای آن زمان مثـل زیـر زمین هسـتند. 
دلیـل موفقیـت این سـریال هـا نـگاه کارشناسـانه 
و روانشناسـانه ای بـود که پشـت آن وجود داشـت. 
کاراکترهـا هـر کـدام در جـای خـود قـرار گرفتـه 
بودنـد. شـخصیت روحانی که مـن بازی مـی کردم 
شـخصیتی لبـه تیـغ بـود و خیلی هـا ایـن را به من 
گفتنـد امـا از آنجایـی کـه درسـت نوشـته بـود و 
خـودم هـم بـرای بـازی کـردن آن تـلاش کـردم 
بـه دل مـردم هـم نشسـت حتـی دو سـه بازیگری 
که نقـش روحانـی بـازی کـرده بودند همـان زمان 
بـا مـن تمـاس گرفتنـد و از بازیـم تعریـف کردنـد. 
درسـت برعکـس الان که اگر نقشـی را خـوب بازی 
کنیـد هیـچ بازیگـری حتـی دربـاره خـوب بـازی 

کـردن شـما صحبتـی نمـی کند.   
سـوالم این اسـت کـه چرا بـه ما اجـازه نمـی دهند 
دربـاره مـاورا مسـائلی را بیـان کنیـم؟ امسـال 
متاسـفانه هیـچ سـریال ماورایـی در مـاه رمضـان 

نداریم که بتواند مخاطـب را پای تلویزیون بنشـاند 
توکلی ضمـن گلایـه درباره توقف سـاخت سـریال 
هـای ماورایـی گفـت: سـوالم این اسـت که چـرا به 
ما اجـازه نمـی دهند دربـاره مـاورا مسـائلی را بیان 
کنیم؟ امسـال متاسـفانه هیـچ سـریال ماورایی در 
مـاه رمضـان نداریـم کـه بتوانـد مخاطـب را پـای 
تلویزیـون بنشـاند و مـردم بیشـتر شـبکه آی فیلم 
را مـی بیننـد که سـریال هـای قدیمی مـاه رمضان 
را پخـش مـی کنـد. در صورتـی که سـال گذشـته 
در احضـار مـا قصـد داشـتیم رمالـی و جادوگری را 
نقد کنیـم تا مـردم بـه سـمت آن نروند. حتـی این 
سـریال پتانسـیل ادامـه دادن تـا ۳۰۰ قسـمت هم 

داشـت کـه ایـن اتفـاق نیفتاد.
بازیگـر مجموعـه احضـار )علیرضا افخمـی ۱۴۰۰( 
دربـاره خاطـره هـای جذابـی کـه حیـن بـازی در 
سـریال او یک فرشـته بود داشـته اسـت، نیز گفت: 
یک شـب تا صبح باید در مسـجدی کار مـی کردیم 
و من هم لبـاس روحانیت پوشـیده بودم و باید سـه 
صفحـه احادیـث را حفـظ مـی کـردم و مـی گفتم 
و زمـان کمـی هـم داشـتیم. مـن هـم بـه حیـاط 
مسـجد رفتم و همینطور کـه راه می رفتـم مردم از 
کنارم عبـور می کردند و سـلام مـی کردنـد و نمی 
توانسـتم تمرکـز کنـم، در نهایـت دیـدم اینطـور 

نمی شـود و ترجیـح دادم بـه مـکان خلـوت تـری 
بـرای حفظ ایـن احادیـث بروم. یـا خاطـره دیگری 
دارم از صبـح روزی کـه بـه همـراه مرتضـی ضرابی 
کنار یک مدرسـه ایسـتاده بودیم و بـه محض اینکه 
بچـه ها از مدرسـه بیـرون آمدنـد و آقـای ضرابی را 
دیدنـد جیـغ زدنـد و فـرار کردنـد و مـن سـریع به 
مرتضـی گفتـم فـرار کـن تـا اوضـاع بدتـر نشـده 
اسـت. مرتضـی هم ناراحت شـده بـود که چـرا بچه 

هـا او را شـیطان مـی بینند.
وی دربـاره سـاخت اثـری در ژانـر ماورایـی گفـت: 
خیلـی دوسـت دارم سـریالی یـا اثـری در ایـن ژانر 
بسـازم، امـا متاسـفانه مسـئولان بـه مـن نوعـی 
اعتمـاد نمـی کنند و ایـن گونـه کارها را بـه ما نمی 
سـپرند. فیلـم سـگ هـای پوشـالی را چنـد سـال 
پیـش سـاختم و اصل قصـه ماورایـی بود امـا اجازه 

ندادنـد بـه جزئیاتـش ورود کنیـم.
توکلی با اشـاره بـه حضور خـود در سـریال نوروزی 
شـبکه پنج گفـت: مـا کار خودمـان را انجـام دادیم 
و مهم این اسـت کـه مخاطبان از تماشـای سـریال 
دردسـرهای شـیرین راضـی بـوده باشـند. فکر می 
کنـم رضایـت ۷۰ درصدی داشـتند چونکـه رنگ و 
لعـاب قصـه خـوب درآمـده بـود و شـخصیت های 

دوسـت داشـتنی داشـت و مقابل مـردم نبود.

بچه ها از شیطان »او یک فرشته بود« می ترسیدند
ماجرای توقف ساخت سریال های ماورایی در تلویزیون

گزارش
ایرنا

رنا
: ای

س
عک

سه فیلم جدید به زودی در سـینماها اکران 
می شوند و در شـرایطی که چند بازیگر پس 
از مدت هـا دوبـاره روی پـرده دیـده خواهند 
شـد، سـینمادارها امیدوارند که چهره هایی 
مثـل رضـا عطـاران گیشـه سـال ۱۴۰۱ را 

جانی تـازه بدهند.
به گـزارش ایسـنا، با نزدیک شـدن بـه عید 
فطـر شـورای راهبـردی اکـران بـا حـذف 
فیلم هایی کـه به کف فـروش رسـید بودند، 
فیلم هـای جدیـدی را بـرای نمایـش در 
سـینماها معرفی کـرد و بـه این ترتیـب دو 
فیلم »انفرادی« ساخته مسـعود اطیابی که 
از تیر تا اسـفند سال گذشـته فیلم پرفروش 
»دینامیت« را روی پرده داشت و »لامینور« 
داریوش مهرجویی از چهارشـنبه این هفته 
روانـه اکـران می شـوند. همچنین بـا اضافه 
شـدن یـک سـرگروه در شـهر شـیراز بـه 
جمـع سـرگروه های هفتگانـه، فیلـم »مغز 
اسـتخوان« حمیدرضـا قربانی هـم از هفتم 

اردیبهشـت اکـران می شـود.  
با نمایش این سـه فیلم بازیگرانـی که مدتی 
بود فیلمی روی پرده نداشـتند از جمله رضا 
عطاران، پریناز ایزدیار، مهدی هاشمی، علی 
نصیریـان و فریمـاه فرجامی ، بیتـا فرهی به 

سـینماها برمی گردند.
حضور برخـی از ایـن بازیگرهـا در فیلم های 
تـازه همزمـان بـا پایـان مـاه رمضـان، نوید 
گیشـه پرفروش تـری را نسـبت بـه فرودین 
کـم فـروغ سـال ۱۴۰۱ سـینماها می دهد. 
یکـی از فیلم هایـی کـه احتمالا با اسـتقبال 
خوبـی در این نوبـت از اکـران روبـرو خواهد 
شـد، کمدی »انفـرادی« اسـت که دو سـال 
قبل سـاخته شـده و مهـدی هاشـمی، رضا 
عطـاران، احمـد مهرانفـر، بـرزو ارجمنـد، 
شـقایق دهقـان، سـیروس همتی، شـکیب 
شـجره، امید روحانی، مهسـا طهماسـبی و 

مهدی فقیـه بازیگـران آن هسـتند.
عطاران که تا چند سـال قبل پول سـازترین 
بازیگر سـینما بـود و فیلم هایش در گیشـه 
بـه فـروش بالایـی می رسـیدند آخریـن بار 
سـال ۱۳۹۷ فیلم »زیر نظر« را در سـینماها 
داشـت و پس از آن با شـیوع کرونا فیلم های 
دیگـرش در نوبت اکران قـرار گرفتنـد. او در 
حال حاضر فیلم »روشـن« سـاخته روح الله 
حجـازی و کمـدی »شیشـلیک« را اکـران 
نشـده دارد؛ دو فیلمی که هر دو در جشنواره 
فجر سال ۱۳۹۹ رونمایی شـدند و »روشن« 
برای عطاران سـیمرغ بلوریـن بهترین نقش 

اول را به ارمغـان آورد. 

مهدی هاشـمی هم کـه سـال ۹۷ »تگزاس 
۲« را بـه کارگردانـی مسـعود اطیابـی روی 
پرده داشـت، فعلا چهار فیلم اکران نشـده ی 
»زعفرانیـه ۱۴ تیـر« بـه کارگردانـی علـی 
هاشـمی، »کوسـه« بـه کارگردانـی علـی 
عطشـانی، »یقه سـفیدها« سـاخته شهرام 
مسـلخی و »طبقه یک و نیم« به کارگردانی 

نویـد اسـماعیلی را در نوبت اکـران دارد. 
احمـد مهرانفـر هـم از دیگـر بازیگـران این 
فیلم اسـت که بـه نظر ترکیـب متفاوتـی را 
با عطاران و هاشـمی سـاخته اند. او تا همین 
یک ماه پیش فیلم »دینامیت« را از سـازنده 
»انفـرادی« بـه عنـوان پرفروش تریـن فیلم 

۱۴۰۰ روی پـرده داشـت.  
دیگـر فیلـم تـازه سـینماها »لامینـور« 
پرحاشـیه داریـوش مهرجویـی اسـت کـه 
اتفاقا فیلمی پربازیگر نیز اسـت. در این فیلم 
که مثـل »انفـرادی« محصول سـال ۱۳۹۸ 
اسـت و با محوریت موسـیقی سـاخته شده 
و تیزرهای آن با تصویـری از مرحوم مرتضی 
پاشـایی در روزهـای گذشـته پخـش شـده 
اسـت، علـی نصیریـان، پردیـس احمدیـه، 
سـیامک انصـاری، بیتـا فرهی، علـی مصفا، 
مهـرداد صدیقیـان، بهنـاز جعفـری، کاوه 
آفاق، رضـا داودنـژاد، دیبـا زاهـدی و فریماه 
فرجامی بـازی کرده اند. آخرین فیلـم اکران 
شـده علی نصیریان در سـینما »خورشید« 
سـاخته مجید مجیدی در نوروز سال ۱۳۹۹ 

بود. این ششـمین تجربه همکاری نصیریان 
بـا مهرجویـی پـس از فیلم هایـی همچـون 
»گاو«، »آقـای هالـو« و »دایره مینا« اسـت.
فریماه فرجامـی نیز پـس از سـال ها با فیلم 
»لامینـور« روی پرده سـینما دیـده خواهد 
شـد. همچنیـن بیتـا فرهـی در چهارمیـن 
همـکاری خـود بـا داریـوش مهرجویـی در 
حالی بـا »لامینـور« به سـینماها می آید که 
سال گذشـته سـریال »جزیره« را در شبکه 
نمایش خانگـی داشـت و »برادرم خسـرو« 
نیز آخریـن فیلم اکران شـده اش در سـینما 

بوده اسـت.
جواد عزتی که او هم در مقطعی پولسازترین 
چهره سـینما نام برده می شـد، نوروز امسال 
فیلم پلیسـی - جنایی »مـرد بازنـده« را در 
سـینماها داشـت و با »مغـز اسـتخوان« دو 
فیلم همزمـان روی پـرده خواهد داشـت. او 
فیلـم »دوزیسـت« بـرزو نیک نـژاد را هم در 

نوبت اکـران دارد.
پرینـاز ایزدیـار بازیگـر نقـش اول زن »مغـز 
اسـتخوان« سـال ۱۳۹۷ دو فیلـم »متـری 
شـیش و نیم« و »سرخپوسـت« را روی پره 
سـینماها داشـت و فیلـم »لتیـان« هـم بـا 
بـازی او سـال ۱۳۹۹ در روزهـای تعطیلـی 
سینما و شـیوع کرونا به صورت آنلاین اکران 
شـد. دو فیلم »سـه کام حبـس« و »ملاقات 
خصوصی« نیـز از ایـن بازیگـر هنـوز اکران 

نشـده اند.

ه  یی که با نام »قدر« در ما روزها و شب ها
مبارک رمضان سپری می شود برای بعضی 
ز یک سفر  ی ا ور خاطره ا دآ لی سینما یا ها ا
ر تا سحر  فطا نه یک ا جمعی است که به بها
نجام می شد؛ سفری  ماندن در حرم رضوی ا
که شاید کمک کند حس و حال معنوی آن 
ا بشود روی پرده سینما به تصویر  مکان ر

کشید اما این کار چندان ساده نیست.
ن  یی نه چندا ، در سال ها یسنا رش ا به گزا
ز  ا جمعی  سینما  نه  خا که  بود  رسم  دور 
سینماگران را در یکی از شب های قدر راهی 
مشهد می کرد تا در جوار حرم امام رضا )ع( 
ینکه روزه هم  ی ا ا صبح کنند و برا شبی ر
نند بگیرند در عرض چند ساعت به خانه  بتوا
نی که  ین سفر برای هنرمندا برمی گشتند. ا
فیض حضور داشتند خاطرات زیادی به همراه 
داشته و شاید بعضی ها را به فکر ساخت اثری 
لبته  خته باشد، ا ندا با همان مضمون هم ا
بعضی ها نیز این را فرصتی می دانستند برای 

توشه اندوزی یک سال خود.
نی  ز آن سینماگرا لحسن برزیده یکی ا عبدا
است که در آن سفرها حضور داشته و در این 
ندن  ا روزها که بیشتر مشغول نوشتن و خو

به  مده  نیا پیش  یا  آ ینکه  ا ه  ر با در است، 
ساخت فیلمی با موضوعی دینی فراتر از آثار 
کلیشه ای که در تلویزیون نمایش داده شده، 
فکر کند؟ به ایسنا می گوید: اول درباره آن 

سفر شب قدر به مشهد بگویم که آن زمان 
کوتاهی که آنجا بودیم بیشتر موقعیتی برای 
ا  نم بقیه سال ر زسازی خودم بود تا بدا با

چطور پشت سر بگذارم.

رضا عطاران تنور گیشه سینما سینمای دینی واعظ و منبر نمی خواهد
را گرم می کند؟ گزارش

ایسنا
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آگهی حصر وراثت
آقای علی اصغر پی سخن  فرزند عطاء دارای شناسنامه 6080171864 
 1401/۲/1 مورخ   1401۲19۲0000۲77994 شماره  دادخواست  بشرح 
توضیح داده شادروان عطاء پی سخن فرزند شنبه بشناسنامه  4۲77 
در تاریخ 1400/1۲/۲7 در شهر منوجان فوت شده و وراثت منحصر حین الفوت وی 

عبارتند/ عبارتست از:
1-علی اصغر پی سخن  فرزند عطاء ت ت 1380/8/۲0 

شماره ملی 6080171864
۲-علی اکبر پی سخن  فرزند عطاء ت ت 1387/8/۲7 

شماره ملی6080۲63564
3- علی احسان پی سخن  فرزند عطاء ت ت 1394/5/۲4 

شماره ملی338۲691884
4-حدیثه پی سخن  فرزند عطاء ت ت 1383/6/4 

شماره ملی 6080۲00181)همگی فرزندان متوفی(
5- طیبه جداوی فرزند محمد ش ش ۲416ت ت 1364/7/1

ش م 6089963577)همسر متوفی(
 لذا مراتب یک نوبت در روزنامه های کثیر الانتشار محلی آگهی می شود چنانچه 
کسی اعتراض دارد یا وصیت نامه ای از متوفی نزد اشخاصی باشد ظرف مدت 
یک ماه از نشر آگهی به شورای حل اختلاف تقدیم دارد و الا گواهی صادر خواهد 
شد و وصیت نامه ای جز رسمی و سری که بعد از این موعد ابراز شود از درجه 

اعتبار ساقط است. 

دفتر شورای حل  اختلاف شماره دوم شهرستان منوجان 
م الف :۵

آگهی حصر وراثت
خواهان رونوشت حصر وراثت زهرا میجانی فرزند علی به شرح 

دادخواست تقدیمی ثبت شده به کلاسه 1401۲19۲0000۲5889۲ 

چنین  و  نموده  وراثت  حصر  گواهی  درخواست  دادگاه  این  از 

توضیح داده که شادروان علی میجانی فرزند عباس در اقامتگاه دائمی خود 

بدرود حیات گفته و ورثه حین الفوت ان منحصر است به :

1-عدنان میجانی فرزند علی ش م 6080018098 ت ت 1367/7/۲4

۲-محمد میجانی فرزند علی ش م 6089755141 ت ت 1359/7/1

3-مرتضی میجانی فرزند علی ش م 3440155773 ت ت 1361/6/30

4-زهرا میجانی فرزند علی ش م 3150061369 ت ت 1368/5/۲4

5-فاطمه میجانی فرزند علی ش م 3150061350 

ت ت 1365/1۲/5)فرزندان متوفی (

6-آمنه مینجانی فرزند محمد ش م 6089879789 

ت ت 1345/3/9)همسر متوفی(

7-در خاتون جعفری فرزند عزیز ش م 3390180753 

1338/1/1)همسر متوفی( ت ت 

می  آگهی  نوبت  یک  مزبور  درخواست  مقدماتی  تشریفات  انجام  با  اینک 

گردد تا چنانچه شخصی اعتراضی دارد و یا وصیت نامه ای از متوفی نزد او 

دارد  تقدیم  دادگاه  این  به  یکماه  آگهی ظرف مدت  نشر  تاریخ  از  باشد  می 

والا گواهی صادر خواهد شد .

۱ شورای حل اختلاف شهرستان  مسئول دفتر شعبه  شورا حل اختلاف شعبه 
الف :4 منوجان –عاطفه سالاری.م 



1 0 0 0 3 4 3 2 1 1 7 8 3 4   
پیامک شــما را درباره ایــن صفحه می خوانیم  سال پنجم | شماره پیاپی 61217

سه شنبه 06 اردیبهشت ماه 1401

پیشکســوت کشــتی ایران با بیــان اینکه 
دیشــب در خواب دیدم که حســین از دنیا 
رفته اســت،گفت: وقتی پســرم صبح درب 
اتاق را باز کرد قبل از آنکه حرف بزند گفتم 
می دانم چه خبــری را می خواهــی به من 

بدهی.
بهــرام مشــتاقی در گفتگــو با ایســنا، در 
شــرایطی که به دلیل درگذشــت دوســت 
دیرینه خود در شرایط مناسبی نبود، درباره 
درگذشت حسین ملاقاســمی، اظهار کرد: 
از صبح با هیچ کس صحبــت نکردم و انگار 
که دنیا روی سرم خراب شــده است. تمام 
زندگی من با "حســین مــلا" خاطره بود و 
یک ذره و دو ذره نیست، خاطراتمان آنقدر 
زیاد اســت که نمی دانم کدام یک از آن ها را 
تعریف کنم. من شــاگرد اصلی حشمت الله 
کهندل بودم و کشــتی را با او شروع کردم 
اما بعد از مدتی که به اردوی تیم ملی رفتم 
دائم زیر نظر ملاقاســمی بودم و هیچوقت از 
هم جدا نشدیم. پیشکســوت کشتی ایران، 
افزود: زمانی که از مســابقات جهانی ۱۹۷۱ 
صوفیه بازگشتیم دیگر دربست در خدمت او 
بودم و به همراه دلیریان و یداللهی ۳ شاگرد 
اصلی او بودیم که در زیرزمین ســالن هفت 
تیر تمرین می کردیم و جدا از آن شب و روز 
با هم بودیم، حتی برای گردش و تفریح هم 
از هم جدا نبودیم. او در عین جدیت در کار 
به حدی با ما رفیق بود کــه مثل یک پدر بر 
فرزنــدان خود محبت می کــرد و هیچوقت 

نمی توانم محبت های او را فراموش کنم.

او خاطرنشــان کــرد: او تــا حــدی به ما 
نزدیک بود کــه از همان زمــان رفت و آمد 
خانوادگی داشــتیم و همیشه سعی می کرد 
مشکلات بچه ها را حل و فصل کند. زمانیکه 
پیشکسوت شدیم و در شــورای فنی حضور 
داشتیم نیز همیشه در ســفر به استان های 

مختلف با دلیریان و او هم اتاق بودیم. 
مشــتاقی بــا ذکــر خاطــره ای از مرحوم 
حســین ملاقاســمی، گفت: او مثل مربیان 
الان نبــود که وقتــی هر کشــتی گیری را 
می برند بوسشــان می کننــد و بارها آفرین 
می گویند. یکــی از چیزهایی کــه اصلا از 
او نمی دیدیم تبریک گفتــن بود، حتی اگر 
قهرمان می شدیم. چرا که او تا حدی به بالا 
فکر می کرد که نمی خواســت به این بردها 
قانع شویم. این موضوع همیشه برای من که 
اصلا از او تبریک نمی شــنیدم یک حسرت 
شده بود. در بازی های آسیایی ۳ یا ۴ کشتی 
را بردم اما او باز هم فقط یک خسته نباشید 
به من گفت. در فینال بایــد مقابل بایانمونخ 
مغولســتانی که نقره المپیک و طلای جهان 
داشــت مبارزه می کــردم. وقتــی موفق به 
شکست این کشــتی گیر شــدم و به پایین 
تشک آمدم، او از خوشحالی من را بوسید که 
عکس آن هم موجود است. من از برخورد او 
جا خوردم و یک دفعه او را نگاه کردم و گفتم 

چه عجب ما را هم بوسیدی!
دارنده مدال طلای بازی های آسیایی ۱۹۷۴ 
تهران، افزود: حتی ایــن اواخر هم که با هم 
صحبــت می کردیم به او گفتم یادت اســت 
من را بوســیدی؟ به او گفتم مزه آن بوســه 
هنوز بعد از ۵۰ ســال برایم شیرین است و 

هیچوقت از یادم نمــی رود. او در عین اینکه 
با شــاگردانش رفیق بود، اصلا آن ها را لوس 
نمی کرد. به خدا همــان چیزهایی که او ۵۰ 
ســال پیش به ما می گفــت را مربیان الان 
می گویند. مثلا همیشه کنار تشک می گفت 
دستت کار کند، الان هم مربیان همین ها را 
می گویند. ملاقاسمی و گیوه چی سردمداران 
مربیگری کشــتی در ایران بودند و خیلی از 
آن ها یاد گرفتیم. او رابطه نزدیکی با تختی 
داشــت و ما هم وقتی از او سوال می کردیم، 
خاطرات خوبی را از تختــی برایمان تعریف 
می کرد و همیشــه می گفــت در عمرم مثل 

تختی پــاک و خاکی ندیــدم. خدا هر دوی 
آن ها را رحمت کند.

 او در حالــی که اشــک می ریخــت، گفت: 
دیشب در خواب دیدم که حسین ملاقاسمی 
از دنیا رفته اســت، صبح وقتی پسرم درب 
اتاق را باز کــرد قبل از آنکه حــرف بزند به 
او گفتم می دانم "حســین ملا" را از دست 
دادیم. زندگــی همین اســت و طعم مرگ 
را همه می چشــند. جا دارد به همه جامعه 
کشــتی و فرزند او آقا مهدی و نوه های گل 
او این ضایعه را تسلیت بگویم. کشتی ایران 

مرد بزرگی را از دست داد.

خاطره جالب مشتاقی از بوسه ملاقاسمی
گزارش

ایسنا

مقایسه پاداش های عزیزی خادم 
و خورشیدی با پاداش اعضای 

هیئت رئیسه
به گزارش ایرنــا، ماجرای پاداش های جنجالــی مرحله اول دور 
انتخابی رقابت های جام جهانی بخش قابــل توجهی از تخلفات 
شــهاب عزیزی خادم را در دوره مدیریت ۱۱ ماه در فدراسیون 
فوتبال شامل می شود و حالا به سوژه رسانه ها تبدیل شده است. 
اسناد حسابرسی فدراسیون فوتبال در اختیار همه اعضای هیأت 
رئیسه این فدراسیون و همچنین عزیزی خادم و نزدیکانش قرار 
دارد و بر همین اساس از کانال ها و رسانه های مختلف در روزهای 
گذشته منتشر شده است. بررسی مجموع اسناد منتشر شده نکات 

قابل توجهی دارد که تحلیل و ارزیابی آن خارج از لطف نیست.
بر اساس مستندات ارائه شده در خصوص پاداش های پرداختی 
در مرحله اول دور مقدماتی مجتبی خورشیدی با دریافت بیش 
از ۹۱۵ میلیون تومان که تنها به صورت ریالی و به عنوان پاداش 
به او پرداخت شده، بدون محاسبه یوروهای دریافتی در سفرهای 
متعدد که این رقم را بــه بیش از یک میلیارد تومان می رســاند 
صدرنشین بلامنازع جدول پاداش هاست و شهاب عزیزی خادم 
رئیس معزول فدراسیون فوتبال با دریافتی ۳۰۹ میلیون تومانی 

بدون محاسبه دریافتی های ارزی در جایگاه دوم قرار دارد.
این برای نخســتین بار بود که به طور مثال آشپز تیم ملی که از 
نزدیکان و دوستان سرپرســت تیم ملی بود بیش از ۷۰ میلیون 
تومان و تقریباً دو برابر برخی اعضای هیات رئیســه فدراســیون 
پاداش دریافت کرد. فهرست پاداش اعضای هیأت رئیسه نیز که 
نشان می دهد دریافتی آنها بین ۳۵ تا ۵۸ میلیون تومان بوده به 
خوبی گویای این حقیقت است که عزیزی خادم تنها به اطرافیان 
و دوستان خودش نگاه متفاوتی داشته و حتی رقم دریافتی رئیس 
وقت فدراسیون حدود ۹ برابر سایر اعضای هیأت رئیسه بوده که 
این میزبان تفاوت منطقی به نظر نمی رســد. خورشیدی به طور 
مثال تقریباً ۲۰ برابر اعضای هیات رئیســه فدراســیون پاداش 

دریافت کرده است.
ذکر این نکته نیز خالی از لطف نیســت که مبلغی ۱۱ میلیون و 
۷۰۰ هزار تومان در همان مقطع به عنوان پاداش به کلیه کارکنان 
فدراسیون فوتبال پرداخت شده و تمامی کارمندان، کارشناسان و 
حتی رؤسای کمیته ها و دپارتمان های فدراسیون نیز همین مبلغ 
را دریافت کردند که این اتفاق بی سابقه نبوده و در ادوار گذشته نیز 

تقریبه به همین میزان پرداخت شده است.
در نهایت نباید ایــن نکته را فراموش کرد کــه اگر عزیزی خادم 
با اســتفاده از توانمندی های خود و همراهانش و با درآمدزایی و 
جذب اسپانسر این پاداش های را به دست آورده و تقسیم کرده بود 
شاید چندان جای نقدی نسبت به وی وجود نداشت؛ اما با توجه 
به اینکه فدراسیون به دلیل مشکلات مالی و کمبود اعتبارات بارها 
متوسل به بودجه دولتی شده و پس از دریافت کمک های دولتی 
در شرایط فعلی کشــور اقدام به توزیع چنین پاداش هایی کرده 
پرداخت اینگونــه پاداش های نامتعارف موجــب از جانب اهالی 

فوتبال شده است.
بر همین اساس و با توجه به اینکه پرداخت این پاداش ها از محل 
اعتبارات و کمک های دولتی صورت گرفته حداقل انتظار برخورد 
قاطع با کسانی اســت که خلاف رویه، بدون مجوز قانونی و البته 
بیش از مبلغ تعیین شده سقف پاداش از جانب هیأت رئیسه که 
مبلغ ۶۵ میلیون تومان بوده اقدام به پرداخت پاداش نموده اند و 
فدراسیون فوتبال می بایست در خصوص مطالبه بازگرداندن وجوه 

پرداختی از طریق مراجع قانونی اقدام کند

تهران- ایرنا- رئیس شورای المپیک مالزی، 
خبرها دربــاره احتمال تعویــق بازی های 
آســیایی ۲۰۲۲ چین را رد کرد و گفت که 

این رویداد در زمان خود برگزار می شود.
به گزارش ایرنا، بازی های آســیایی ۲۰۲۲ قرار است به 
میزبانی شهر هانگژو چین برگزار شــود. در فاصله کوتاه 
باقی مانده تا آغاز این رقابت ها، شــهر شانگهای با افزایش 
تعداد مبتلایان به ویروس کرونا درگیر است و ۲۵ میلیون 
نفر ســاکن این شــهر در قرنطینه به ســفر می برند. این 
شرایط باعث شده که گمانه زنی ها درباره احتمال تعویق 

مسابقات به مدت یک سال مطرح شود.
پنجشنبه هفته گذشته یکی از مسئولان شورای المپیک 
آسیا که نخواســت نامش فاش شــود گفته بود که هنوز 
تصمیمی گرفته نشــده ولی احتمال لغو مسابقات وجود 

دارد.
با این وجود »نورزا زکریا« رئیس شورای المپیک مالزی 
در گفت وگو با »فرانس ۲۴« ایــن موضوع را رد کرد. وی 
اظهار کــرد: بازی های آســیایی ۲۰۲۲ هانگــژو برگزار 
می شــود. مســائل مربوطه را با شــورای المپیک آسیا و 

کمیته برگزاری مسابقات بررسی کرده ایم.
در آغاز همه گیری ویروس کرونا، بســیاری از مســابقات 
ورزشی در چین لغو شده و المپیک زمستانی هم با تدابیر 
شــدیدی برای کنترل ویروس کرونا برگزار شــد. پس از 
پایان مسابقات هم تعداد مبتلایان در این کشور افزایش 

زیادی داشته است.

 به گزارش روز دوشــنبه ایرنا از فدراســیون تنیس، تیم 
تنیس کمتر از ۱۴ ســال پسران کشــورمان پس از هم 
گروهی با تیم های مالزی، هنگ کنگ و تایلند، امروز در 

نخستین دیدار این مرحله با مالزی مسابقه داد.
 در دیدار بخــش انفرادی رادین فهیمی بــا نتیجه )۶-۱ 
و ۰-۶( مقابل نماینده مالزی به پیروزی رســید و مانی 
کاردان به عنوان دومین نماینــده ایران با نتیجه )۲-۶ و 

۱-۶( از سد حریف خود عبور کرد.
 در بخش دو نفره نیز تیم ایران با ترکیب رادین فهیمی و 
مانی کاردان به مصاف حریف خود رفت و در نهایت این 
بازی با نتیجه ) ۱-۶ و ۲-۶ ( حریف خود را شکست داد تا 
این دیدار با نتیجه ۳ بر صفر به سود ایران به پایان برسد.

تیم پسران کشــورمان امروز در دومین مسابقه خود به 
مصاف هنگ کنگ می رود.

در این دوره از رقابت ها تیم های ایران، استرالیا، سوریه، 
لبنان، کره جنوبی، ژاپن، اردن، هند، ازبکستان، تایلند، 
هنگ کنگ و مالزی، قزاقســتان، اندونزی، ســریلانکا و 

پاکستان حضور دارند.
مانی کاردان از مازنــدران، مانی ملاعســگری از تهران 
و رادین فهیمــی از البرز به مربیگری فرشــید زیدی به 
عنوان نماینــدگان ایران در مســابقات مقدماتی جهان 

حضور دارند.

احتمال تعویق بازی های 
آسیایی رد شد

اولین پیروزی تیم تنیس پسران 
در مقدماتی جهانی

خبر

خبر

سنا
: ای

س
عک

کاغذ ورزش

افقی
ایستگاه قطار  آهن،  راه  ایستگاه   - 1 
- جمع هاله - گرداگرد لب و دهان۲ 
كننده  زراعت  گاو  زوج،   - محکم   -
حرف   - ترك  امیران  لقب  خانه،   -
 - پنهان كردن  خاك  زیر   - استثنا3 
سرزمین  مشرقی،  باد   - بخشنده 
 - سوخته4  پشم  بوی   - بلقیس 
بی  غیرت،  بی  زمینی،  سیب  صفت 
وقت  وقت،   - حرف  تکرار   - تعصب 
 - ها5  منت  جمع   - زمان  زمان،  و 

شیشه محتوی داروی تزریقی - یخ 
- دست نماز6 - دهن کجی - دریا - 
ضمیر اشاره، اشاره به دور، از خواهران 
 - آخر7  رمق   - نوعی ساز   - برونته 
پرندگان  از   - بهبهانی  آثار سیمین  از 
فردای  رأی،  خود   - خوش گوشت8 
تازی - حالتی ازماده - ایمان آوردن9 
- پژواك صدا، انعكاس صدا - سطح، 
چهره، مایه پیشرفت بعضی ها - پر 
گویی، زدني پرچانه ها، طرف - قالبی 
چغندر   - دخترانه10  نامی  شعر،  در 
پخته - ایالتی در آلمان - من و تو، 

ضمیر جمع، آب تازی11 - خدای من 
- اسمی دخترانه - قسمت، بهره1۲ - 
لوله   - آذری  فرانسوی - سفید  تیم 
مذهبی،  شهر   - اتومبیل  دود  خروج 
الفبای  یادداشت،   - تبریزی13  من 
جانوران  تنفسی  اندام   - موسیقی 
آخرین   - پرمصرف14  فلز   - دریایی 
نازی، دستیار هیتلر، معاون هیتلر - 
امر از نپریدن - مارکی برای دوربین 
عکاسی 15 - سخن در گوشی - آب 

آبنوس فروش  - 

عمودی
همراهی،  کلمه   - آتش  مخفف   -  1
خواجه  لقب   - مشایعت  حرف  آش، 
سرایان - آش هفت سین۲ - دیرینه، 
ستون كشتی   - و کهنه  دیرینه  کهنه، 
- عید ویتنامی ها3 - دستار و عمامه 
 - تحریک کردن4   - درهم  بورس   -
سوهان  دندانه  كفش،  ته  برآمدگی 
یک  بچه  کار  یکدندگی،   - پهلوان   -
دنده - کاغذ کاهی، شبكه رایانه ای - 
وارونه - مربا  نوشابه قدیمی5 - کفر 
از  قطار،   - بیهوده6  یافتن،  به  امر   -
آهنی  زوزه كش  نقل،  و  وسایل حمل 
- اسرارآمیز، رمز دار و پوشیده - نام 
جزیره ایرانی، نام جزیره ای در جنوب 
نام   - ساز  صفت  پسوند   - ایران7 
ترکی، نام آذربایجانی - یازده، دو یار 
هم قد - عامل تیفوس8 - ترشرویی، 
گره بر پیشانی، آژنگ - آجر - جمع 
نفی  موسیقی،  ششم  نت   - وكیل9 
عرب، درون چیزی - پسوند آغشتگی 
یاری   - هامسون10  كنوت  از  اثری   -

دهندگان، یاران - محل ورود، مروارید 
كرشمه،  گل   - صدف  درون  درشت، 
مال یاران كشیدنی است - زدنی آدم 
بهانه گیر11 - میوه مربایی، میوه نكو، 
راست  راست،  مقابل   - پاییزی  میوه 

 - ها1۲  زوایا، گوشه  جمع   - نیست 
مكان، مرغ می رود، رختخواب - اثر 
کنستان - شیر آغوز13 - زن برعکس 
- ضم وارونه - ستیزه، پیکار، نزاع - 
پاییزی،  ماه   - اینک   - آشامیدن14 

محبت - گیاه مرداب، ساز مولانا، ساز 
سوراخ  لایه  جوی،  لایه   - شاکی15 
آسیب،  و  صدمه   - زمین  جو  شده 
ساکن  اقوام  از   - نشده  باز  كارتن 

سریلانکا

جدول شماره ۱2۱7

هادی دزفولی روز یکشنبه در گفت وگو با 
خبرنگار ورزشــی ایرنا با اشاره به وضعیت 
تاســف بار فدراســیون فوتبــال و کمیته 
داوران اظهار داشت: در همه جا حرمت ما 
را نگه می دارند به جز فدراســیون فوتبال. 
ما مدیران را برای آینده خودمان درســت 
انتخاب نکردیــم. بزرگ ترین ویژگی مورد 
نیاز داوران شهامت اســت که در داوران 
ما به شدت کم شده اســت زیرا مسئولین 
کمیتــه با مدیریــت غلط، فشــارهایی بر 
داوران آورده اند که عده ای خودشــان را 

فروخته اند.
او عنــوان کــرد: از زمانی داوری  کشــور 

خراب شد که رضا غیاثی با دیپلم، داوری 
بین المللــی گرفــت و بعد رئیــس کمیته 

داوران شد. 
دزفولی مشــکل عرصه داوری را به شدت 
گســترده و همه گیر دید و بیــان کرد: در 
زمان قدیم ســطح ســواد پایین بود ولی 
ســطح فرهنگ بالا بود اما حــالا برعکس 
شده است. در آن زمان داوران، فوتبالیست  
هم بودند و فوتبــال را درک می کردند اما 
حالا نه در مســئولین ژن مدیریت، نه در 
داورانمان ژن داوری وجود ندارد. درست 
است که همگی تحصیل کرده اند اما سواد، 

آگاهی می آورد نه مدیریت.

پیشکســوت داوری کشــورمان رسیدگی 
بــه داوران را دلیــل دیگر ضعــف داوری 
دانســت و ادامه داد: یادم می آید که شام 
بازنشــتگی ام را مهمان کویتی ها بودم اما 
از فدراســیون ایران هیچ چیــزی ندیدم. 
در اینجا حتی کلاس های درســتی برای 
داوران انتخاب نمی شود، پس چه انتظاری 
از آن ها دارند؟ حتی روی فرهنگ مربیان 
هم کار نکردند تا روش درســت اعتراض 
را یاد بگیرنــد اما با این حــال باز هم من 
از چشــم داوران می بینم که شــهامت و 
اقتدار کافی را ندارنــد تا مربی و کادر فنی 
جرات داخل زمین آمدن را نداشته باشند. 

باید برای حمایــت از داوران جریمه ها را 
سنگین تر کنند. 

او در پایان خاطرنشان کرد: من به ناپاکی 
داوری ایران اعتراف می کنم. فدراســیون 
فوتبالی آشــفته تر از زمان شــهاب الدین 
عزیزی خادم و مهدی تــاج ندیدم. رئیس 
کمیتــه داوران از دوســتان و نزدیکانش 
برای داوری اســتفاده می کنــد. داوران 
به خاطــر خط نخوردن از لیســت داوران 
بین المللی نظرشــان را تغییــر می دهند. 
حتی می دانم که عزیزی خادم برای اسم و 
رسم به فدراسیون آمد و سودی برای این 

ورزش پر مخاطب نداشت.

دزفولی: به ناپاکی داوری فوتبال ایران اعتراف می کنم
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خبرخبر

رهبر انقلاب اسلامی در پیامی درگذشت همسر 
آیت الله جوادی آملی را تسلیت گفتند.

به گزارش ایسنا، متن پیام به این شرح است:
بسم الله الرّحمن الرّحیم

آیت الله جناب آقای جوادی آملی دامت برکاته
درگذشت همسر مکرّم آن جناب رحمةالله علیها 
را به حضرتعالــی و فرزندان محتــرم و دیگر 
بازماندگان تسلیت عرض میکنم و رحمت و 
مغفرت الهی را برای ایشــان از خداوند متعال 

مسئلت می نمایم.
والسلام علیکم و رحمةالله

سیّدعلی خامنه ای
۵ اردیبهشت ۱۴۰۱

رئیس کمیسیون آموزش، 
تحقیقات و فناوری مجلس:

تغییرات مهم آیین نامه 
اجرایی قانون رتبه  بندی

رئیس کمیســیون آموزش مجلس با اشاره به 
آخرین تغییرات صورت گرفته در تدوین آیین نامه 
اجرایی قانون رتبه بندی معلمان، بیان داشت:با 
اصلاح این آییــن نامه آخرین مدرک تحصیلی 
معلمان در محاسبه رتبه اعمال می شود و شرط 
مدرک دکتری هم برای اســتاد معلمی حذف 

شده است.
به گزارش حوزه پارلمانــی ایرنا،علیرضا منادی 
ســفیدان در گفت وگویی با اشاره به طی شدن 
مراحل نهایی تدوین آیین نامه اجرایی قانون رتبه 
بندی معلمان، بیان داشت: این آیین نامه در حال 
حاضر در کار گروهی در وزارت آموزش و پرورش 
متشــکل از وزیر، معاونان و مدیران وزارتخانه 
آموزش و پرورش، ســازمان استخدامی کشور، 
سازمان برنامه و بودجه و دو نفر از نمایندگان به 
عنوان نماینده کمیسیون آموزش تشکیل جلسه 
می دهد. او ادامه داد: تا به امروز نســبت به همه 
مسائل و مشکلاتی که مد نظر معلمان در آیین 
نامه رتبه بندی بود، تذکرات لازم را دادیم و بیشتر 

این مسائل رفع شده است.
رئیس کمیســیون آموزش یادآور شد: یکی از 
مسائلی که در آخرین اصلاح آیین نامه رتبه بندی 
معلمان مورد بازنگری قــرار گرفت، این بود که 
برای استاد معلمی، شرط دکتری برداشته شود. 
همچنین در آخرین اصلاح آیین نامه تأکید شده 
آخرین مدرک معلمان لحاظ شده و حق و حقوق 

آن  ها پرداخت شود.
منادی سفیدان با اســتناد به استعلامی که از 
معاونت قوانین مجلس گرفته شد، گفت: معاونت 
قوانین مجلس نیز تاکید داشت باید این مدارک 
جدید معلمان اعمال شود.همچنین بسیاری از 
موارد جزئی مد نظر معلمان نیز در آیین نامه مورد 
توجه قرار گرفت و انتظار داریم نهایتا یک آیین 
نامه کامل و جامع با لحاظ کامل منافع معلمان 

تدوین و روانه صحن هیأت دولت شود.
اواضافه کرد: تلاش ما این بود در طول زمان تدوین 
آیین نامه اجرایی نقطه نظرات معلمان را منتقل 
کنیم تا آیین نامه ای خوب و به نفع معلم تدوین 
شود و انتظار داریم آیین نامه تدوین شده هرچه 
سریع تر به تصویب دولت برسد و قانون رتبه بندی 

معلمان وارد فاز اجرایی شود.

عضو کمیسیون عمران مجلس:
بودجه عمرانی کشور 

پاسخگوی پروژه های تعریف 
شده نیست

عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی 
گفت: بودجه تخصیصی کشور پاسخگوی خلا 

کشور در حوزه عمرانی نیست.
رحمت الله فیروزی در گفت وگو با ایسنا درباره 
کمبود بودجه در بخش عمرانی کشور، اظهار 
کرد: بودجه این بخش بر اســاس درآمدهای 
کشور در نظر گرفته می شــود، اما با توجه به 
اینکه تعداد پروژه های عمرانی مورد نیاز و نیمه 
تمام زیاد است بودجه در نظر گفته شده برای 
بخش عمرانی به هیچ وجه کافی نیست و در کل 
درآمدهای دولت و بودجه فعلی کفاف مجموعه 

امور عمرانی را نمی دهد.
او افزود: لازمه اختصاص بودجه بیشتر به بخش 
عمرانی این است که شرایط اقتصادی کشور 
جهش داشته باشــد. اعتبارات فعلی در این 
شرایط قابل قبول نیست تا بتوان به وسیله آن 

خلأ کشور در حوزه عمرانی را مرتفع کند.
او گفت: یکی از دلایل مهم کمبود اعتبارات، 
تحریم های ظالمانه بوده که به اقتصاد کشور 
ضربات زیادی وارد کرده است. البته رکود به 
وجود آمده ناشی از کرونا در بخش اقتصاد کشور 

از عوامل دیگر کمبود اعتبارات است.
فیروزی ادامه داد: برای حل این مشکلات باید به 
اقتصاد مقاومتی و افزایش تولید بهای بیشتری 
دهیم، چرا که این عوامل سبب افزایش سرمایه 
ملی می شود. مجلس وظیفه قانون گذاری در 
کشور را دارد و قدرت اجرایی ندارد، بنابراین تنها 
می تواند قانون مورد نیاز دستگاه های دولتی را 
بر اساس درخواست های دولت تصویب کند. 
پس اگر خلأ قانونی در جایی وجود دارد مجلس 

می تواند این قوانین را تسهیل کند.
یک روزنامه عراقی در گزارشی به جزئیات 
دیگری از نشست اخیر ایران و عربستان در 

بغداد پرداخت.
به گزارش ایسنا، روزنامه الصباح عراق با اشاره 
به مثبت بودن فضای مذاکرات اخیر ایران و 
عربستان نوشت که عراق به دنبال ایجاد صفحه 
ی جدیدی در روابط تهران و ریاض است زیرا 

این امر در نهایت به سود بغداد خواهد بود.
در این گزارش آمده است که محمود عباس 
زاده مشکینی، سخنگوی کمیسیون امنیت 
ملی و سیاست خارجی مجلس ایران در گفت 
وگو با این روزنامه تاکید کرده است که دور 
پنجم مذاکرات ایران و عربستان بسیار سازنده 

و مثبت بود.
او با اشاره به نقش فعال عراق در ایجاد امنیت 
و ثبات در منطقه گفت: ما از تلاش های عراق 
در راستای ایجاد این فضای مناسب و میزبانی 
از مذاکرات ایرانی-سعودی تقدیر و تشکر 

می کنیم.
مشکینی خاطرنشان کرد: تقویت روابط میان 
ایران و عربستان تاثیر مثبتی بر کشورها و 
ملت های منطقه در زمینه های مختلف سیاسی 
و فرهنگی و اقتصادی به دنبال خواهد داشت 
و دولت عراق از طریق نزدیک کردن رویکردها 

به دنبال تحقق همین مسئله است.
برخی منابع دیگر در گفت وگو با این روزنامه 
عراقی تاکید کردند که دو طرف ایرانی و 
سعودی در این مذاکرات در سطح امنیتی 
به توافق رسیدند و اکنون پرونده باید به 
وزارت های خارجه دو کشور منتقل شود تا 
آمادگی ها برای برگزاری مذاکرات دیپلماتیک 

با مشارکت دیپلمات ها انجام شود.
این منابع خاطرنشان کردند: ایرانی ها پیشنهاد 
برگزاری دیدار در سطح بالا را داده اند تا توافق 
همکاری مشترک در راستای ترسیم ماهیت 
روابط دو کشور در آینده را امضا کنند و خالد 
الحمیدان، رئیس هیات سعودی وعده داد 
که این پیشنهاد را به مسئولان عربستان 

منتقل کند.
به گزارش ایسنا، فواد حسین، وزیر خارجه 
عراق روز گذشته در خصوص مذاکرات اخیر 
ایران و عربستان گفت: دور پنجم مذاکرات 
میان ریاض و تهران در بغداد در فضای مثبتی 
برگزار شد. بغداد میزبان دور ششم مذاکرات 

ایرانی- سعودی نیز خواهد بود.
فواد حسین پیش از این تاکید کرده بود که 
عراق تمام تلاش های خود را به کار خواهد 
گرفت تا فرصت مناسب برای ایجاد تفاهم میان 

ایران و عربستان را فراهم کند.
 پیش از این یک منبع عراقی اعلام کرد که در 
نشست دو هیات امنیتی ایران و عربستان در 
بغداد مصطفی الکاظمی، نخست وزیر عراق 
و معاون مشاور امنیت ملی ایران و رئیس 

سرویس اطلاعات عربستان حضور داشتند.
او گفت: دو طرف در این نشست توافق کردند 
که به نشست های امنیتی پایان دهند و به 
مذاکرات دیپلماتیک منتقل شوند. انتظار می 
رود که دور ششم مذاکرات نیز در خاک عراق 
برگزار شود. فضای نشست مثبت بود و دو طرف 
در خصوص برخی نقاط برای ایجاد فضای آرام 
میان تهران و ریاض به توافق رسیدند. نشست 
ایرانی -سعودی چند ساعت به طول انجامید و 

هیات ایرانی زیارت مذهبی نیز داشت اما هیات 
سعودی دیرتر از آن ها بغداد را ترک کرد.

بر اساس این گزارش، در پنجمین دور گفت وگو 
میان نمایندگان عالی جمهوری اسلامی ایران 
و عربستان سعودی که در بغداد پایتخت عراق 
برگزار شد، چشم انداز روشن تری نسبت 
به از سرگیری روابط میان دو کشور ترسیم 

شده است.
 مسئولان عالی عراق و سلطنت عمان نقش 
موثری در شکل گیری جلسات مشترک میان 

نمایندگان تهران و ریاض داشته اند.
در جریان پنج دور گفت وگوهای صریح انجام 
شده، در مورد چالش های اصلی در مسیر از 
سرگیری روابط دو کشور تبادل نظر شده 

است.
 مقامات ارشد دبیرخانه شورای عالی امنیت 
ملی ایران و رئیس سرویس اطلاعاتی عربستان 
به عنوان نمایندگان تام الاختیار دو کشور در 

جلسات شرکت کرده اند.
اگرچه هنوز اخبار رسمی در مورد محتوای 
آخرین دور گفت وگوها و توافقات احتمالی 
منتشر نشده اما اطلاعات رسیده به نورنیوز 
حاکی است که فضای مثبت نشست اخیر 
امیدواری ها برای گام نهادن دو کشور در مسیر 

از سرگیری روابط را افزایش داده است.
با توجه به شکل گیری فضای مفاهمه و 
گفت وگوهای سازنده میان نمایندگان دو 
کشور، پیش بینی می شود در آینده نزدیک 
زمینه برگزاری جلسه مشترک میان وزرای 
خارجه جمهوری اسلامی ایران و عربستان 

سعودی فراهم شود.

یک دیپلمات طالبان برای فعالیت در سفارت 
افغانستان در ایران وارد تهران شد تا به عنوان 

دبیر سوم مشغول به کار شود.
به گزارش ایسنا به نقل از خبرگزاری آوا،  به دنبال 
انتشار برخی گزارش ها در مورد پذیرفته شدن 
سه دیپلمات طالبان توسط وزارت امورخارجه  
ایران و ورود آن ها به تهران، یک منبع مطلع 
در سفارت افغانستان در تهران از ورود تنها یک 
دیپلمات دولت اسلامی طالبان به تهران خبر 

داده است.
این در حالی است که گزارش برخی رسانه ها 
در مورد ورود سه دیپلمات  طالبان به تهران 
ضد و نقیض است؛ از یک سو گفته شده که این 
سه دیپلمات به عنوان دبیرهای  اول تا سوم 
سفارت افغانستان در تهران معرفی شده اند و از 
سوی دیگر، قرار است دیپلمات های طالبان در 
کنسول گری های افغانستان در مشهد، زاهدان و 

تهران جابه جا شوند.
در هر حال منبع مطلع در سفارت افغانستان 
در تهران به آوا گفت که تنها یک دیپلمات وارد 
شده به تهران، این دیپلمات در سطح پایین 
"دبیر سوم" بوده و قرار است دو دیپلمات دیگر 
نیز در صورت ورود، در سفارت تهران مشغول 

به کار شوند.
پس از پاکستان، قطر، ترکمنستان و روسیه، 
ایران پنجمین کشوری است که دیپلمات های  
طالبان را برای کار در سفارت ها و نمایندگی های 

کنسولی افغانستان پذیرفته است. 

لقیوم سلیمانی، معاون سفیر افغانستان  عبدا
در تهران پس از ترک وظیفه توسط عبدالغفور 
لیوال، سفیر سابق افغانستان در ایران، به عنوان 
سرپرست این سفارت فعالیت می کند. پس از 
ترک محل ماموریت عبدالغفور لیوال،  وزارت 
خارجه طالبان نیز در نامه ای از سلیمانی خواسته 
بود به عنوان سرپرست سفارت افغانستان در 

تهران به کار خود ادامه دهد.
اما با وجود ورود یک دیپلمات طالبان به تهران، 
وزارت امور خارجه ایران تاکنون با واگذاری 
سفارت افغانستان به طالبان مخالفت کرده و 
آن را طبق قوانین بین المللی، منوط به کسب 
مشروعیت رسمی این دولت نموده است. پیش 
از ایت در جریان سفر زمستان گذشته مولوی 

امیر خان متقی، سرپرست وزارت خارجه طالبان 
شایعاتی در مورد سپردن مسئولیت سفارت 
افغانستان در تهران به دولت طالبان منتشر شد، 
اما توسط سفارت افغانستان و همچنین وزارت 

امورخارجه ایران تکذیب نشده است.
با این وجود، هیچ از این کشورها دولت سرپرست 
طالبان در افغانستان را به رسمیت نشاخته و آن 
را منوط به یک تصمیم جمعی کشورهای منطقه 
و جامعه جهانی و همچنین تشکیل دولت فراگیر 
سیاسی و قومی در کشور کرده اند، اما دولت 
اسلامی طالبان ضمن رد تعریف جامعه جهانی 
از دولت فراگیر، دولت کنونی را فراگیر دانسته و 
از کشورهای مختلف می خواهد این دولت را به 

رسمیت بشناسند.

ورود یک دیپلمات طالبان به تهران برای 
فعالیت در سفارت افغانستان

یک روزنامه عراقی اعلام کرد

پیشنهاد ایران به عربستان برای برگزاری 
دیدار در سطوح بالاتر

راهکارهای پیشنهادی وزارت امور اقتصادی و دارایی برای 
جلوگیری از قاچاق گندم به کشورهای همسایه و ضرورت 
بهینه سازی مصرف نان در کشور، در جلسه ستاد هماهنگی 

اقتصادی دولت مورد بررسی قرار گرفت.
به گزارش ایسنا، در این جلسه که به ریاست آیت الله سید ابراهیم 
رئیسی برگزار شد، پیشنهادی از وزارت امور اقتصادی و دارایی مورد 
بررسی قرار گرفت که بر اساس آن قیمت گندم و نان برای مصرف 

کننده هیچ تغییری نمی کند.
بر اساس تصمیم اعضای ستاد، مقرر شد با توجه به اهتمام دولت بر 
کنترل قیمت نان و جلوگیری از افزایش بهای آن، جوانب گوناگون 
این طرح توسط دستگاه های مسئول بررسی و نتیجه برای 

تصمیم گیری به جلسات آینده ستاد ارائه شود.
در این جلسه همچنین مسئله خروج ارز به شکل سرمایه از کشور 
مورد بحث قرار گرفت و مقرر شد دستگاه های متولی موضوع، 

سیاست های پیشگیرانه لازم را در این زمینه طراحی و ارائه کنند.
سومین دستور کار جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی، ارائه گزارش 
دبیرخانه ستاد در مورد وضعیت قیمت کالاها بویژه اقلام خوراکی 
و آشامیدنی بود که رئیس جمهور دستور داد دلایل افزایش قیمت 
برخی از این اقلام در فروردین ماه بررسی و گزارش دقیق آن از سوی 
دبیرخانه ستاد ارائه شود. دستگاه های اجرایی متولی نیز موظف 
شدند، تمام تلاش خود را برای جلوگیری از افزایش بدون منطق 

قیمت اقلام خوراکی به کار گیرند.

گزارش
ایسنا

در جلسه ستاد اقتصادی دولت مورد بررسی قرار گرفت

پیشنهاد وزارت اقتصاد برای 
جلوگیری از قاچاق گندم و 

بهینه سازی مصرف نان

پیام تسلیت حضرت آیت الله 
خامنه ای در پی درگذشت 

همسر آیت الله جوادی آملی

سنا
: ای

س
عک

خبرگزاری قوه قضاییه خبر داد که صبح دیروز محدودیت فیزیکی مقابل 
منزل میرحسین موسوی در خیابان پاستور، برطرف شد، اما اصل مراقبت 

از او همچنان ادامه دارد.
به گزارش ایسنا، خبرگزاری میزان نوشته است: از سال ۸۹ و به دلیل ادامه 
یافتن اقداماتِ ضد امنیت ملی و برهم زننده آرامش مردم که توسط برخی 
از سران فتنه ۸۸ و اطرافیان آن ها صورت می پذیرفت، شورای عالی امنیت 
ملی بر اساس مصوبه ای، برخی محدودیت ها در خصوص رفت و آمد دو تن 
از سران فتنه را اعمال کرد . این محدودیت ها در طول سال های گذشته 
با روندی کاهنده ادامه داشت و مشخصا متناسب با رفتارهای آن ها در 
میزان رعایت نظم عمومی و آرامش جامعه، تنظیم می شد. در ماه های 
اخیر با اغماض نسبت به کارنامه  این افراد در فتنه  ۸۸، محدودیت ها به 
حداقل رسیده بوده است. امروز صبح محدودیت فیزیکی مقابل منزل یکی 
از این افراد در خیابان پاستور تهران، رفع شد تا رفت و آمد برای همسایه  او 
نیز تسهیل شود. اصل مراقبت از فرد یاد شده با هدف پیشگیری از هرگونه 

آسیب به وی یا اقدامات خلاف قانون از سوی او، همچنان برقرار است.

محدودیت فیزیکی مقابل منزل 
میرحسین موسوی برداشته شد

بـه گـزارش حـوزه سیاسـت خارجـی ایرنـا، سـعید 
خطیب زاده در نشسـت مطبوعاتی هفتگی خـود، ضمن 
گرامیداشـت روز قـدس در آخریـن جمعـه مـاه مبـارک 
رمضـان گفـت: امیدواریـم راهپیمایـی روز قـدس کـه از 
سـوی  امام خمینی )ره( بنیان گذاشته شـد، توسط ملل 
آزاده و ملت مسـلمان در کشورهای آزاده باشـکوه تر از هر 

سـال برگزار شـود.
سـخنگوی وزارت امـور خارجـه در پاسـخ بـه سـوالی در 
مورد بازگشـت هیات هـای مذاکره کننـده بـه مذاکرات، 
اظهـار کـرد: در گفت وگوهـا آنچه کـه مربـوط به ایـران، 
اتحادیـه اروپـا، روسـیه و چیـن بـوده تمـام شـده اسـت. 
هماهنگ کننده گفت وگوهـا، آنچه را که باقـی مانده بین 
ایران و ایالات متحده را از طریق خـود در حال پیش بردن 
اسـت. البته هر دو طرف ایـران و اتحادیه اروپـا یعنی آقای 
امیرعبداللهیـان و آقای بـورل، در این امر مشـترک بودند 
کـه  طولانی شـدن تنفس بـه نفـع گفت وگوها نیسـت و 
مناسـب اسـت که هرچه زودتر ایـن تنفس با یـک دیدار 

حضـوری تازه شـود.
او تصریح کـرد: هنـوز تصمیمـی در خصوص اینکـه این 
دیـدار در کجا انجام شـود و در چه سـطحی باشـد گرفته 
نشـده ولی در دسـتور کار اسـت آنچه که مهم اسـت این 
اسـت که این گفت وگو هـا از روزی که تنفس برقرار شـده 

متوقف نشـده و ادامـه دارد.
دوره پنجم گفتگوهای ایران و عربستان

 برگزار شد 
خطیـب زاده در پاسـخ بـه سـوالی در مـورد دور پنجـم 
گفت وگوهـای ایـران و عربسـتان در بغداد، تصریـح کرد: 
دوره پنجـم گفتگوهـای ایـران و عربسـتان سـعودی بـا 
تلاش هایی کـه  دولت عـراق انجـام داده بـود و همچنین 
تمهیدات و مسـاعدت هایی که دولت عمان انجـام داد در 

روز پنجشـنبه هفته گذشـته برگزار شـد.
سـخنگوی دسـتگاه دیپلماسـی اضافه کرد: گفت وگوها 
در چارچوب هایـی کـه از قبـل پیش بینـی شـده بـود رو 
به جلو اسـت. در این دیـدار تمام مـوارد به صـورت جدی 
مورد گفت وگوها قـرار گرفـت. می توان گفت کـه اگر این 
گفت وگوها به سـطح سیاسـی درجه یک ارتقاء پیدا کند 
می تـوان انتظـار داشـت که به سـرعت شـاهد پیشـرفته 
جدی در حوزه های مختلف مـورد گفت وگو در چارچوب 

این مذاکرات باشـیم.
نگرانـی جدی ایـران در مـورد تنش هـا در مرز 
دوغارون به هیات حاکمه افغانسـتان اعلام شد

خطیب زاده با اشـاره به تنش های ایجاد شـده میـان ایران 

و افغانسـتان در مرز دوغارون، بیان داشـت: مرزداران غیور 
ما در مرزهـای ایران و افغانسـتان به جهت اوضـاع داخلی 
افغانسـتان ،ناآشـنایی احتمالی برخـی از مامورین مرزی 
که هیئت حاکمه سرپرستی افغانسـتان در مرزهای ایران 

مسـتقر کرده اسـت با خویشـتن داری رفتار کرده است.
او ادامـه داد: البتـه این موضـوع و تکرار ایـن موضوع جای 
نگرانی دارد؛ ضمن اینکـه مرزداران ما دسـتور و ماموریت 
دارنـد کـه از هرگونه تـردد غیر قانونی توسـط هر کسـی 
جلوگیری کنـد. در عین حـال ما همـواره آمادگـی داریم 
کـه تعالیـم لازم را بـه مـرزداران افغانسـتان در خصوص 
شناسـایی نقاط مرزی و رفتار حرفـه ای در مرزها بدهیم. 
ایران در این زمینه نگرانی جـدی دارد و ما این را به هیئت 

حاکمه سرپرسـتی افغانسـتان اعلام کردیم.
انتقال سـانتریفیوژها بعد از خرابکاری، با اطلاع 

آژانس انجام شـد 
خطیب زاده درخصوص انتقال سانتریفیوژها، گفت: ایران 
عضو ان. پی. تی اسـت و معاهـده عدم اشـاعه را پذیرفته و 
انتقال سـانتریفیوژها بعـد از خرابـکاری با اعـلام و اطلاع 

آژانس، بـه  محل امنی صـورت گرفته اسـت.
او اظهـار داشـت: مـا در چارچـوب معاهـده عـدم اشـاعه 
این اجـازه را داریـم کـه در چارچـوب نیازهـای خودمان 
هر اقدامـی را زیر نظـر آژانس انجـام دهیم. اجـازه بدهید 
نیازهـای صلح آمیـز هسـته ای ایـران تعریـف شـود و بـر 

اسـاس آن برنامـه مـا انجـام خواهد شـد.
»گـروه اقـدام سـریع و مرکـز ملـی فضـای 
مجازی« حمـلات سـایبری را ردیابی می کنند

او در خصوص حمله سـایبری خنثی شـده شـب گذشته 
بـه ایـران، گفـت: مـا فقـدان جـدی در خصـوص قوانین 
آمره بین المللی در حوزه سـایبری را احسـاس می کنیم. 
کشـورهای مختلـف از جملـه جمهـوری اسـلامی ایران 
همـواره تـلاش کـرده اسـت کـه در ایـن حوزه هـا برخی 
قوانیـن و مقـررات را بـه یـک تفاهم نامـه جهان شـمول 

تبدیـل کند. 
سـخنگوی وزارت امـور خارجـه اضافـه کـرد: متاسـفانه 
روزانـه تا چند هـزار حمله سـایبری بـه تارنماهـا و پایگاه 
هـا و موسسـات و وزارتخانه های مختلف در ایـران صورت 
می گیرد البتـه واقعیـت امر این اسـت کـه ردیابـی آن ها 
کار سـاده ای نیسـت؛ کما اینکه آنهایی که بعضاً ایـران را 
متهم می کنند و گمانه زنی هایی از سـر خیالـی و طراحی 

انجـام می دهنـد. 
خطیب زاده تاکید کـرد: ما ایـن موضـوع را از طریق گروه 
اقـدام سـریع در ایـران پیگیـری می کنیـم و مرکـز ملی 

فضـای مجـازی هـم ایـن موضـوع را در دسـتور کار دارد. 
آنچـه که دیشـب اتفـاق افتـاده جدایـی از ایـن چندهزار 

حملـه روزانه نیسـت.
ایـران میزبان نشسـت سـه جانبه بـا ترکیه و 

آذربایجـان خواهـد بود
او دربـاره سـفر معـاون دیپلماسـی اقتصـادی وزارت امور 
خارجـه به باکو بیـان داشـت: پروژه های مشـترک زیادی 
بیـن ایـران و جمهـوری آذربایجـان طـی چند مـاه اخیر 
تعریف شده است سـفرها در سـطوح مختلف انجام شده 
و دعـوت در سـطح روسـای دو کشـور به صـورت متقابل 

انجام شـده اسـت. 
سخنگوی دستگاه دیپلماسی گفت: ایران میزبان نشست 
سـه جانبه با ترکیـه و آذربایجان خواهـد بود کـه در حال 
پیگیری است.  سـفرهای اقتصادی فقط به وزارت خارجه 

محدود نمی شـود و توسـط وزرا نیز پیگیری شـده است.
ایران تحریم هـای یک جانبه علیه روسـیه را به رسـمیت 

نمی شناسـد
خطیب زاده با بیان اینکه موضع ایـران در خصوص جنگ 
اوکراین روشـن اسـت ما مخالـف جنگ هسـتیم، گفت: 
جنـگ را راه حـل نمی دانیـم و فکـر می کنیـم از طریـق 
گفت وگـو و مسـیرهای دیپلماتیـک ایـن جنـگ باید به 

پایان برسـد.
سـخنگوی دسـتگاه دیپلماسـی با تاکید بـر اینکـه وزیر 
خارجـه اوکرایـن و مقامـات اوکرایـن از روز اول از موضـع 
ایران آگاهی داشتند، گفت: سیاسـت ایران در مورد جنگ 
اوکراین، سیاسـت جامعی است، ریشـه های این جنگ به 
ده ها سـال قبل بر می گردد، ریشـه این جنگ توسـط ناتو 
با محوریت آمریکا بر علیه روسـیه آغاز شـد که باید به آن 

توجه جدی داشـت. جنگ اقتصادی، جنـگ اطلاعاتی و 
جنگ سیاسـی ابعاد مختلف ایـن جنگ برخـلاف توافق 

فی مابین اسـت. 
خطیـب زاده تأکیـد کـرد: طبیعـی اسـت کـه جمهوری 
اسـلامی ایـران هیچـگاه نمی توانـد موافق جنگ باشـد؛ 
ضمـن اینکـه بـه عنـوان کشـوری کـه سـال ها هـدف 
تحریم هـای یک جانبـه بـوده نمی توانـد تحریم های یک 

جانبـه علیـه یک کشـور را هـم به رسـمیت بشناسـند.
او در ادامه با اشـاره بـه اقدامات ناتـو در جهـان، گفت: ناتو 
ده ها هزار افغانسـتانی، مـردم بی گناه و کـودکان عراقی را 
قربانی کرد، وزیـر جنگ آمریـکا دروغ مبنایی برای حمله 
به عـراق درسـت کرد؛ امـا هیچ کسـی در دنیا این کشـور 

را تحریـم نکرد.
خطیب زاده با بیان اینکه آمریکا نه تنها از گذشته خودش 
درس نگرفـت، بلکـه تعرض هـای خـود را به کشـورهای 
افزایش داده اسـت، اضافه کـرد: طبیعی اسـت که آمریکا 
نمی تواند پلیس، قاضی ،هیئت ژوری و همـه چیز در دنیا 
باشـد. ایالات متحده خود در دنیا متهم اسـت و نمی تواند 

مبنای سـنجش تحولات بین المللی باشـد.
سـخنگوی وزارت امـور خارجـه بـا اشـاره بـه دور جدید 
گفتگوهـای راهبـردی بیـن واشـنگتن و تـل آویـو در 
هفته جـاری با محوریت مسـئله هسـته ای ایـران گفت: 
دولت بایـدن بـا رژیمـی کـه از روز اول تلاش کـرده همه 
فرصت هـای دیپلماسـی را از بین ببـرد گفت وگوهـای را 
صورت داده اسـت و جمهوری اسـلامی ایران بـرای اولین 
بار نیسـت که چنیـن گفت وگوهـا را بیـن آمریـکا و رژیم 
اشغالگر قدس شـاهد بوده است. مسـیر صلح آمیز هسته 

ای خـود را بـه دور از هرگونـه شـانتاژ ادامـه می دهیم.

آغاز دور جدید گفتگوها در دستور کار مذاکره کنندگان
سخنگوی وزارت امور خارجه:

انجمن اسلامی فارغ التحصیلان فیلیپین در بیانیه ای به 
مناسبت روز جهانی قدس تاکید کرد: روزی فرا خواهد رسید 
که در سایه همه پرســی در فلسطین اشغالی، مسلمانان 
و مسیحیان و یهودیان، نظام جدیدی تاسیس کرده و به 

صورت مسالمت آمیز در کنار هم زندگی کنند.
به گزارش ایسنا، متن بیانیه انجمن اسلامی فارغ التحصیلان 
فیلیپین به مناسبت روز جهانی قدس به شرح زیر است: بار 
دیگر روز جهانی قدس، ابتکار ارزشمند و ماندنی حضرت 
امام خمینی )ره( برای حمایت از آرمان آزادی فلسطین فرا 
رسید و مسلمانان جهان از جمله مردم ایران خود را برای 

گرامیداشت این روز آماده می کنند.
 امسال روز جهانی قدس در مقطعی فرا می رسد که با یورش 
نظامیان صهیونیست به مسجد الاقصی، جنایت گسترده ای 
علیه مردم مسلمان و مظلوم فلسطین رخ می دهد و علت 
اصلی آن، قرار گرفتن رژیم منحوس در مسیر زوال است. 
امروز رژیم اسرائیل با مشکلات داخلی دست و پنجه نرم 
می کند، کابینه این رژیم کاملا بی ثبات است و سومدیریت 
در ارگان ها، ناتوانی در مقابله با شیوع ویروس کرونا، باعث 
شده که این رژیم در معرض بی ثباتی و عدم امید به آینده 

قرار گیرد. 

در زمینه نظامــی، محور مقاومت در ســایه رشــادت و 
هدایت های سردار قاسم سلیمانی، فتحی شقاقی و سید 
حسن نصرالله، به عنوان یک نیروی متحد در مقابل رژیم 
صهیونیستی ایستاده و و با ناکارآمدی گنبد آهنین، موشک 
های رزمندگان اسلام به راحتی تاسیسات بزرگ این رژیم را 

تخریب و خواب راحت را از آنان گرفته است. 
 در عرصه بین المللی، به دلیل اعمال تبعیض نژادی، حتی 
سازمان غربگرای دیده بان حقوق بشر، اسرائیل را به عنوان 
رژیم آپارتاید معرفی کرده است. چنانچه معرفی اسرائیل 
به عنوان یک رژیم آپارتاید، فراگیر شود تمام دولت های دنیا 

را موظف می کند تا در مقابل این رژیم ناهمگون با موازین 
بین المللی بایستد.

اغلب کارشناسان غرب آسیا معتقدند تنها راه حل پایان 
دادن به اشــغال فلسطین انجام همه پرســی است که از 
سوی جمهوری اسلامی ایران اعلام و به عنوان یک طرح، 
در سازمان ملل متحد ثبت شــود. بر این مبنا، همه مردم 
فلسطین چه مسلمان، چه یهودی و چه مسیحی شرکت می 
کنند و به نظام آینده ای که باید در این سرزمین حاکم شود، 
رای خواهند داد. در این صورت  روزی فرا خواهد رسید که در 
سایه همه پرسی در فلسطین اشغالی، مسلمانان و مسیحیان 

و یهودیان، نظام جدیدی تاسیس کرده و به صورت مسالمت 
آمیز در کنار هم زندگی کنند.

 انجمن اسلامی فارغ التحصیلان فیلیپین با گرامیداشت روز 
جهانی قدس و محکوم کردن جنایات رژیم صهیونیستی، از 
مردم شریف ایران بخصوص دانش آموختگان و دانشجویان 
سراسر کشــور تقاضا دارد با رعایت دســتورالعمل های 
بهداشتی، حضور گسترده خود در راهپیمایی این روز را رقم 
زنند. امیدواریم بزودی با به ثمر نشستن ابتکار ارزنده حضرت 
امام خمینی)ره( و تدابیر راهبردی مقام معظم رهبری، شاهد 

تحقق شعار »امروز ایران، فردا فلسطین« باشیم.

انجمن اسلامی فارغ التحصیلان فیلیپین تاکید کرد؛

راه حل پایان دادن به اشغال فلسطین، انجام همه پرسی از ساکنان واقعی آن است
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اینفوگرافیک

معدن  استخراج  شغلی:کارشناس  های  موقعیت 
)طراحی و نظارت(

شرایط احراز
جنسیت: آقا

نوع قرارداد: تمام وقت
مدرک تحصیلی لیسانس و فوق لیسانس گرایش استخراج

حداقل ۵ سال سابقه کار در زمینه های مرتبط
مسلط به یکی از نرم افزار های تخصصی طراحی معدن

)Gemcom Gems ،Surpac ،Datamine( 
مهارت در تهیه طرحهای استخراجی بلندمدت، میان مدت 
)سالیانه( و کوتاه مدت )عملیاتی( معدن روباز و نظارت بر 

اجرای طرحهای عملیاتی
توانایی تجزیه و تحلیل داده های جمع آوری شده و ارائه 

گزارشهای روزانه و ماهانه
مهارت در طراحی پترن های آتشباری و نظارت بر عملیات 

حفاری و آتشباری
تعهدات الزامی: امانت داری و اخلاق حرفه ای

مزایا:
بیمه دارد

اسکان دارد
اولویت افراد بومی ندارد
پاداش تولید و بهره وری

متقاضیان واجد شرایط رزومه خود را به ایمیل زیر ارسال 
نمایند.

اطلاعات تماس
ایمیل

 asaneei 93@gmail.com

موقعیت شغلی: کارشناس فروش
شرایط احراز

جنسیت: خانم، آقا
نوع قرارداد: تمام وقت

تحصیلات لیسانس
روابط عمومی مناسب

همراه با آموزش
ساعت کاری ۸ تا ۱۶:۳۰

مزایا:
حقوق ثابت

پورسانت
پاداش عملکرد

بیمه
امنیت شغلی

متقاضیان واجد شرایط رزومه خود را به ایمیل یا 
واتس اپ زیر ارسال نمایند.

لطفا از تماس تلفنی خودداری نمایید.
اطلاعات تماس

واتساپ ۰۹۹۰۵۰۹۶۹۵۷
ایمیل

 job@ssp۲۴.com

آدرس:خیابان ۲۴ آذر ، حدفاصل کوچه ۳۷ و ۳۹ 
شرکت کامپیوتر پارس

شرکت سانا سیستم پارسشرکت مهندسین مشاور آراد

عکس نوشت

اداره کل  میراث فرهنگی  معاون 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
استان کرمان از آغاز مستندسازی ۲۵ اثر 
طبیعی و باستانی به منظور ثبت در فهرست 

آثار ملی کشور خبر داد.
این  اینکه  به  اشاره  با  شفیعی  مجتبی 
آثار شامل ۱۵ تپه و محوطه باستانی و 
۱۰ اثر طبیعی است اظهار کرد: »تپه ها 
و محوطه های باستانی مذکور در گستره 
شهرستان رودبار جنوب قرار دارند که 
مربوط به ادوار پیش از تاریخ )از هزاره پنجم 

قبل از میلاد تا دوره تاریخی( هستند.«
اداره کل  میراث فرهنگی  معاون 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
استان کرمان افزود: »شهرستان رودبار 
جنوب با دارا  بودن شمار فراوانی از تپه های 
باستانی از ادوار مختلف تاریخی پیش از 
تاریخ، تاریخی و اسلامی جایگاه ارزنده ای 
در مطالعات باستان شناسی جنوب شرق 

ایران دارد.«
او خاطرنشان کرد: »۱۰ اثر طبیعی یاد 
شده نیز در گستره شهرستان های کرمان، 
فهرج، رابر، بافت، فاریاب و راور قرار دارند و از 
آنجایی که از شرایط کافی و لازم برای ثبت 
برخوردار هستند امیدواریم به زودی این 
آثار در فهرست آثار ملی کشور قرار گیرند.«

سازمان  معدنی  صنایع  و  معادن  امور  معاون 
صمت جنوب کرمان از امکان ثبت درخواست پروانه 
اکتشاف معادن و آزادسازی چند پهنه معدنی از اول 

خرداد ماه خبر داد.
محمد مجاز در این خصوص افزود:بر اساس برنامه ابلاغی 
وزارت صنعت، معدن و تجارت با عنایت به اتمام عملیات 
به روزرسانی سامانه کاداستر و انجام اصلاحات فنی 
ضروری، امکان ثبت درخواست صدور پروانه اکتشاف 
در جنوب کرمان از ابتدای خرداد ماه برای متقاضیان 

برقرار می شود.

او تصریح کرد:همچنین با توجه به اتمام مطالعات برخی 
پهنه های،مابقی این پهنه ها و تمامی محدوده های 
مشمول آزادسازی روزانه نیز همزمان با دسترسی ثبت 

درخواست صدور پروانه اکتشاف آزاد خواهند شد.
مجاز تصریح کرد:پهنه های گنجه شرقی، گنجه 
غربی،زون ۱۲ پایا،زون ۱۰ پایا، بلوک ۸ آباده جازموریان، 
بلوک ۱۳ آباده جازموریان،در جنوب کرمان نیز در تاریخ 
یکشنبه مورخ یکم خرداد سال جاری ۶ پهنه یاد شده 
آزاد و امکان ثبت محدوده ها برای متقاضیان فراهم 

می شود

ایروبیـک  ملـی  تیـم  اردوی  مرحلـه  دومیـن 
ژیمناسـتیک بـه منظـور شـرکت در بازی هـای 
کشور های اسـلامی از ششـم اردیبهشـت در کرمان 

آغـاز خواهـد شـد.
 امیرحسـین بنـی اسـد، حمیـد شـیرخانی، محمـد 
رضـا نبـی پـور، علیرضـا نبـی پور،عرفـان نورانـی، 
سـعید نجفی، علی سـبحانی، علی خلیلـی و محمود 
ذوقـی ورزشـکاران دعـوت شـده به ایـن مرحلـه از 
اردو هسـتند کـه امیـر حسـین بنـی اسـد و حمیـد 
شـیرخانی بـه نمایندگـی از اسـتان کرمـان حضـور 

دارنـد.
محمـد مهرتـاش از کرمـان نیز بـه عنوان سـرمربی 
و محمـد خلیلـی و آرش رحمتـی بـه عنـوان مربـی 

هدایـت ایـن مرحلـه از اردو را بـر عهـده دارند.
اردونشـینان از ششـم تا ۲۶ اردیبهشـت جاری خود 
را بـرای شـرکت در بازی هـای کشـور های اسـلامی 

آمـاده می کننـد.
پنجمیـن دوره بازی هـای کشـور های اسـلامی 
مـرداد مـاه بـه میزبانـی شـهر قونیـه ترکیـه برگزار 

خواهـد شـد.

در جلسـه سـتاد امتحانـات اداره کل آمـوزش و پـرورش اسـتان کرمـان در 
خصوص زمـان برگـزاری امتحانـات خردادماه در سـال تحصیلـی ۱۴۰۰-۱۴۰۱ 
تصمیم گیـری و اعلام شـد امتحانـات دانش آمـوزان در همه دوره هـای تحصیلی 
در بـازه زمانی یکم تا بیسـت و هشـتم خـرداد ۱۴۰۱ بـه صورت حضـوری برگزار 

می شـود.
مدیرکل آموزش و پرورش اسـتان کرمـان گفت: امتحانات دانش آمـوزان در دوره 
ابتدایی در قالب آزمون هـای عملکـردی از تاریـخ ۰۳/۰۱/ ۱۴۰۱ لغایت ۰۳/۰۸/ 
۱۴۰۱ و آزمون های پایه ششـم بـه صورت هماهنـگ منطقه ای برگزار می شـود.

رضـا رضایـی افزود:امتحانـات دانش آمـوزان متوسـطه دوره اول از تاریـخ 
۱۴۰۱/۰۳/۰۱ لغایـت ۱۴۰۱/۰۳/۱۸ و امتحانـات پایـه نهـم به شـیوه هماهنگ 

اسـتانی برگـزار می شـود.
او با تاکیـد بر رعایت شـیوه نامه های بهداشـتی در حوزه های برگـزاری امتحانات 
اظهار داشـت: امتحانات دانش آموزان متوسـطه دوره دوم در شـاخه های نظری، 
فنی و حرفه ای وکاردانـش در بازه زمانی امتحانـات نهایی پایـه دوازدهم از تاریخ 

۱۴۰۱/۰۳/۰۱ لغایت ۱۴۰۱/۰۳/۲۸ برگزار می شـود.
مدیرکل آمـوزش و پرورش اسـتان کرمان بیان کـرد: امتحانات هماهنگ اسـتانی 
سـال سـوم متوسـطه نظام قدیم )سـالی واحدی( شـاخه فنـی و حرفـه ای نیز از 

تاریـخ ۱۴۰۱/۰۳/۱7 لغایـت ۱۴۰۱/۰۳/۲۳ برگزار می شـود.

سـاخت مدرسـه شـبانه روزی شـش کلاسـه خیـر سـاز ریحانـه النبـی بـا 
اعتبـاری بالـغ بـر ۱۱ میلیـارد تومـان در شـهر منوجـان بـه همت یـک خیر 

نیـک اندیـش آغـاز شـد.
رضـا رضایی،مدیـرکل آمـوزش وپـرورش اسـتان کرمـان امـروز در آییـن 
کلنـگ زنی ایـن مدرسـه خیـر سـاز گفـت: خیـران مدرسـه سـاز با توسـعه 
ننـد در تحـول »تولیـد« و »اشـتغال«  فعالیت هـای دانـش بنیـان، می توا

نقـش آفرینـی کننـد.
بـه گفتـه او بیـش از ۸۰ درصـد مـدارس در حـال سـاخت اسـتان بـه همت 
خیـران در حال احـداث هسـتند و خیـران، همواره در سـاخت، نگه داشـت و 

تجهیـز مـدارس، نقـش آفریـن بـوده اند.
رضایـی خیـران را انسـان های دوراندیش و زیـرک دانسـت و گفـت: با طرح 
آجر بـه آجر، مـدارس هویـت و شـخصیت کـودکان شـکل می گیـرد و کامل 
می شـود، زیـرا تصویـر آینـده یـک جامعـه در مدرسـه سـاخته می شـود و 

اصـلاح اجتماعی در مدرسـه اسـت.
او مـی گوید:کلنـگ احـداث مدرسـه شـبانه روزی شـش کلاسـه خیـر سـاز 
ریحانـه النبـی در شـهر منوجان بـا اعتبـاری بالـغ بـر ۱۱ میلیـارد تومان در 
زمینی بـه مسـاحت سـه هـزار متـر مربـع بـا زیـر بنـای یکهـزار و ۱۰۰ متر 

مربع بـه همـت یـک خیـر نیـک اندیـش زمین زده شـد.
بـه گفتـه مدیـرکل آموزش وپـرورش اسـتان کرمـان، این مدرسـه خیرسـاز 
ظرفیـت پذیرش حـدود ۱۰۰ دانـش آمـوز را به صـورت شـبانه روزی دارد.

لک لک های سفید
 بر بلندای درختان بلوط 

شهرسـتان مریـوان در فاصلـه ۱2۰ کیلومتـری از 
غرب سـنندج مرکز اسـتان کردسـتان واقع شده 
اسـت. جنگل هـای بلـوط و روسـتا های حاشـیه 
دریاچـه زریـوار مریـوان از اسـفندماه میزبـان 
لک لـک هـای مهاجـری هسـتند کـه بـه منظور 
لانه سـازی و جوجـه آوری وارد ایـن منطقـه مـی 
شـوند.در سـال های قبـل تنهـا یـک جفـت لک 
لـک در بـالای یکـی از تیـرک برق های روسـتای 
»دره تفِـی« لانـه می کردنـد کـه مـردم بـرای 
جلوگیـری از بـرق گرفتگـی لانه ای دسـت سـاز 
برای لـک لک ها بـر بالای تیـرک آهنی سـاختند 
و حـالا ایـن محـل بـه جاذبـه گردشـگری بیـن 

المللـی تبدیل شـده اسـت.
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آغاز مستندسازی
 2۵ اثر طبیعی و باستانی 

استان کرمان

ثبت درخواست پروانه اکتشاف در جنوب کرمان از ابتدای خرداد

کرمان میزبان اردوی تیم ملی ایروبیک ژیمناستیک

زمان برگزاری امتحانات خردادماه دانش آموزان
 در کرمان اعلام شد

احداث مدرسه شبانه روزی شش کلاسه خیر ساز 
در منوجان

خبر

ریگان  شهرستان  ورزی  کشا د  جها مدیر 
۳ دهکده پرورش ماهی در شهرستان  گفت:
قتصاد مردم احداث  ریگان برای کمک به ا

می شود.
ورزی  کشا رگروه  کا جلسه  در  مرزی  فرا
ری  ندا شهرستان ریگان که در محل فرما
ظرفیت  به  توجه  با  گفت:  شد، ر  برگزا
ین  ا عد  مسا یط  شرا و  ریگان  شهرستان 
بی،  هیان گرما شهرستان برای پرورش ما
به زودی ۳ دهکده پرورش ماهیان گرمابی 
ه  در منطقه هشتصد متری این شهرستان را

اندازی خواهد شد.
ورزی در  ینکه کشا و با توجه به ا به گفته ا

شده  مشکل  ر  دچا متری  هشتصد  منطقه 
است،به زودی طرح های زود بازده اقتصادی 

در این منطقه اجرا خواهد شد.
ری  ندا ر سرپرست فرما بیا ین جلسه آ در ا
ریگان با اشاره به اینکه لازم است این طرح ها 
ینگونه  لعه باشند، گفت: اخذ ا ه با مطا همرا
تصمیمات در کارگروه کشاورزی با سرعت 

انجام شود.
لب  قا در  که  یی  زمین ها مورد  در  ر  بیا آ
ما  ر شده است، ا طرح های کشاورزی واگذا
فعالیتی در این زمینه انجام نداده اند، گفت: 
تعیین  سریع تر  هرچه  ید  با زمین ها  ین  ا

تکلیف شوند.

احداث ۳ دهکده پرورش ماهی در ریگان

کتاب گرسنه
نویسنده: کنوت هامسون

مترجم: احمد گلشیری
انتشارات نگاه

نوبل  ی  جایزه  ی  برنده  ی  نوشته  رمانی  گرسنه،  کتاب 
سال  در  بار  اولین  برای  که  است  هامسون  کنوت  ادبیات، 
۱۸۹۰ به انتشار رسید. هامسون، یکی از مهمترین و جنجال 
داستان  این  خلق  با  بیستم،  قرن  نویسندگان  برانگیزترین 
و  گرسنگی  فقر،  ی  درباره  قدرتمند  و  ای  نامه  خودزندگی 
استیصال نویسنده ای جوان که در تلاش برای دستیابی به 
تاریخ  در  نقطه ی عطفی  است،  هنری  و ذوق  خودشناسی 

ادبیات جهان به وجود آورد.

فراخوان رقابت بین المللی 
طراحی دانشجویی تایوان 2۰22 

منتشر شد.

مهلت: ۲۴ تیر ۱۴۰۱
* رقابت بین المللی طراحی دانشجویی تایوان از سال ۲۰۰۳ 
به طور سالانه توسط وزارت آموزش و پرورش تایوان برگزار 

می شود.
* چه کسانی می توانند شرکت کنند؟

مقطع  در  اکنون  هم  که  آموزانی  دانش  برای  شرکت   *
آزاد  یا گروهی  بالاتر هستند، به صورت فردی  دبیرستان و 

است.
* موضوع رقابت امسال:

*»یک جهان«
لینک ها و دانلود ها:

وبسایت رقابت بین المللی طراحی دانشجویی تایوان

کتاب

فراخوان 


